
گروه خبر// مدیرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی هرمزگان گفت: »با توجه به تغییر رنگ 
شرایط کرونایی و بر اساس ابلاغ ستاد کرونای استان، 
با رعایت  )تالارهــا( می توانند  مجتمع های پذیرایی 

پروتکل های بهداشتی فعالیت کنند.«
بــه گزارش خبرنگار دریا ، ســهراب بناونــد بابیان این 
مطلــب گفت: »بر همین اســاس در نشســتی با حضور 

میراث فرهنگی، گردشگری  اداره کل  معاون گردشــگری 
و صنایع دستی، نماینده بهداشــت و درمان دانشگاه علوم 
پزشکی استان و رئیس انجمن واحدهای پذیرایی و اقامتی 
و جمعی از مدیران مجتمع های پذیرایی دســتورالعمل ها، 
ضوابط و مقررات شــروع فعالیت مجدد تالارها بررسی 

شد.«
مدیــرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی 

هرمــزگان افزود: »صدور مجوز فعالیــت مجدد تالار ها 
مشروط بر رعایت حداکثری شــیوه نامه های بهداشتی و 

نظارت دقیق بر اجرای ضوابط و دستورالعمل ها است.«
او ادامه داد: »بر اســاس دستورالعمل فعالیت مجتمع های 
پذیرایی  مقرر شد فعالیت تالارها در فضای باز  با در نظر 
گرفتــن فاصله 2 متر برای هر میز و حداکثر با یک چهارم 

ظرفیت از سر گرفته شود.«

حجت الاسلام رئیسی:

سفرهای استانی
 حق همه استان ها است
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مدیر کل حفاظت محیط زیست هرمزگان:
برخورد قاطع با افرادی که توسعه را به 

سمت تخریب محیط زیست می برند

مدیرکل بنادرو دریا نوردی هرمزگان خبر داد
تخلیه همزمان چهار فروند کشتی حامل 

کالای اساسی در بندرشهید رجایی

کشف کارگاه مشروبات دست ساز
 در بندرعباس 
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گروه خبر// روستای حسین آباد پارسیان با پیوستن به شبکه آبرسانی به عنوان آخرین روستای فاقد 
آب این شهرستان شناخته و جشن پایان آبرسانی را با حضور مسئولان برگزار کرد.

به گزارش خبرنگار دریا ، مراسم جشن پایان آبرسانی به روستاهای فاقد شبکه آبرسانی این شهرستان با حضور 
امام جمعه پارسیان، جانشین فرمانده سپاه استان هرمزگان، فرماندار پارسیان، معاون بهره برداری و توسعه آبفای 

استان و مدیر امور آبفای پارسیان برگزار و اهالی روستای حسین آباد از نعمت آب برخوردار شدند.

در همین ارتباط امین قصمی مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان با بیان اینکه یکسال از یکپارچه سازی 
و واگذاری مسئولیت آبرسانی روستاها به آب و فاضلاب استان می گذرد، افزود: آبرسانی به روستاها با برنامه 
ریزی مدون در حال انجام اســت و با اجرای پروژه های توســعه ای شاهد بهبود وضعیت آبرسانی در استان 

هرمزگان و بویژه شهرستان پارسیان خواهیم بود.
ادامه در همین صفحه
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مدیرعامل شرکت آب منطقه ای هرمزگان:
هرمزگان سه هزار چاه غیرمجاز دارد

به ثمر نشستن طرح یکپارچه سازی آب و فاضلاب شهری و روستایی؛ 

آخرین روستای محروم پارسیان به آب رسید

ادامه از تیتر یک //
امین قصمی با بیان اینکه روستاهای فاقد شبکه آبرسانی 
اســتان در برنامه توســعه ای آبفا دیــده و در آینده از 
نعمت شــبکه آبرســانی برخوردار خواهند شد، افزود: 
خوشــبختانه با تلاش های انجام شده توانستیم آخرین 
روســتای پارسیان که از نعمت آب محروم بود به شبکه 
آبرسانی متصل و جشن پایان آبرسانی به روستاهای این 

شهرستان را برگزار کنیم.
وی افزود: در ابتدای امســال دو روســتای چاه شنبه و 
حسین آباد فاقد شبکه آبرســانی بودند که آبفا پس از 
یکپارچه سازی شــرکت های آب و فاضلاب شهری و 

روستایی آبرســانی به آنها را در دستور کار خود قرار 
داد و با اختصاص اعتبارات مورد نیاز، عملیات آبرسانی 
به این روستاها را آغاز کرد. به گفته قصمی آبرسانی به 
روســتای چاه شنبه، تابستان امسال به پایان رسید که با 
اقدامات انجام شده روستای حسین آباد 15 خانواری نیز 

در حال حاضر به شبکه آبرسانی پیوست.
مدیرعامل آب و فاضلاب هرمزگان، اعتبار هزینه شده 
برای آبرسانی به حسین آباد را 20 میلیارد ریال عنوان 
کرد و افــزود: 60 درصد اعتبار این پروژه با مبلغی بالغ 
بر 12 میلیارد ریال از اعتبارات آبفا و هشــت میلیارد 
ریال دیگر نیز از محل کمک خیرین و مشارکت قرارگاه 

سازندگی ناحیه مقاومت سپاه تامین شده است. به گفته 
وی، برای آبرسانی به این روستا یک حلقه چاه حفر، دو 
کیلومتر لوله گذاری و 100 متر شبکه برق احداث شده 
است. قصمی همچنین با قدردانی از مشارکت سپاه افزود: 
از ابتدای امســال تاکنون 7کیلومتر شبکه آبرسانی، یک 
دســتگاه الکتروپمپ و اجرای شبکه برق چاه ها انجام 

شده است.
وی افــزود: تا پایان امســال، پروژه های مشــارکتی 
دیگری برای تامین آب روستاها در دستور کار است که 
 امیدواریم زمینه بهبود وضعیت آب روستاهای پارسیان 

را فراهم آورد.

به ثمر نشستن طرح یکپارچه سازی آب و فاضلاب شهری و روستایی؛ 

آخرین روستای محروم پارسیان به آب رسید
  آبرسانی به روستاها با برنامه ریزی مدون در حال انجام است و با اجرای پروژه های توسعه ای شاهد بهبود 

وضعیت آبرسانی در استان هرمزگان و بویژه شهرستان پارسیان خواهیم بود

 آگهی فروش املاک  
به صورت مزایده سازمان اموال 

و املاک ستاد

نوبت دوم

صفحه 8 را بخوانید

بدون شــک در ســالهای اخیر نیروهای توانمند سازمان 
صنعت، معدن و تجارت اســتان هرمزگان تمــام تلاش خود را صرف 
بالندگی استان نموده که ثمره آن کسب رتبه نخست کشوری در ارزیابی 
عملکرد شــاخص های عمومی و اختصاصی در جشنواره شهید رجایی 

سازمانهای صنعت، معدن و تجارت سراسر کشوربوده است. 
این انتخاب بیانگر حسن تدبیر، برنامه ریزی منسجم، سازماندهی موثر، 

کارآمدی و شایســتگی های حضرتعالی و در سایه تلاشهای بی شائبه و خالصانه همکاران خدوم سازمان 
صنعت، معدن و تجارت هرمزگان است .

اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشــاورزی هرمزگان به نمایندگی از جامعه فعالان اقتصادی اســتان این 
موفقیت را به جنابعالی و  تمامی همکاران خدوم سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان که فعالانه در به 

ثمر رسیدن این موفقیت ها سهیم بوده اند، تبریک و تهنیت عرض می نماید.
امید اســت با تلاش مســتمر و همکاری جمعی  و با اتکال به خداوند ســبحان در سال تولید، پشتیبانی، 
مانع زادیی ها در راســتای اهداف عالیه نظام مقدس جمهوری اســلامی ایران؛ شاهد تداوم موفقیت های 
روزافزون آن سازمان و سایر دستگاههای تابعه وزارت صنعت، معدن و تجارت در استان هرمزگان باشیم  

             اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی هرمزگان

رئیس محترم سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان

   برادر ارجمند جناب آقای مهندس خلیل قاسمی

شروع مجدد فعالیت مجتمع های پذیرایی در هرمزگان

هرمزگان نیازمند 
2عدالت در سلامت 

4 شهرهرمزگان آبی شد
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پشت پرده سیاست 

در امور افغانستان قبلا مسئولیت هماهنگی امور افغانستان را به عهده داشته است. طبق   
بعضی از خبرها انتقال پرونده افغانستان از وزارت خارجه به ریاست جمهوری مورد 

تایید  وزارت خارجه نبوده است.
الف  مدعی شد: به گزارش خبرگزاری موج، علی نیکزاد نایب رئیس مجلس گفت: 
به رغم این که بنده هیچ طمعی از دولت ســیزدهم  نداشــتم ولی خود را فقط برای 
تصدی مقام معاون اول رئیس جمهور آماده کرده بودم اما وقتی آن را به من پیشنهاد 
ندادند، ماندن در کسوت نمایندگی مجلس را ترجیح دادم. وی افزود: رئیس جمهور 
دو ساعت با بنده درباره وزارت راه و شهرسازی مذاکره جدی کرد تا این پیشنهاد را 
قبول کنم بنابراین چون قانع به آن نبودم، دوباره تصدی وزارت کشور را به این جانب 
پیشنهاد دادند، اما بعد از مشورت ... از پذیرفتن آن نیز طفره رفتم و در مجلس ماندم.

  اقتصاد 24 نوشــت: حجت الاســلام روح ا... حریزاوی قائم مقام سازمان تبلیغات 
اسلامی گفت:  زن غربی، زن فریبنده، اغواگر، زیبارو و زیبارو طلب است. زن شرقی، 
زن کارگر، کارآفرین و ثروت ساز است که در فیلم های کره ای شاهدش هستیم، اما از 

نظر اسلام هویت اصلی زن آن مقام معنوی، رهبری، مادری و تربیتی اوست.
جنجال دیپورت از اکسپو 

در حالی که برخی منابع خبری از دیپورت احمدی نژاد توسط امارات خبر داده اند 
کانال بهار این ادعا را تکذیب کرد 

محمود احمدی نژاد رئیس دولت های نهم و دهم که برای بازدید از نمایشگاه بین المللی 
اکســپو 2020 به کشور امارات متحده عربی سفر کرده بود، آن گونه که خبرگزاری 
فارس نوشته است به توصیه مسئولان این کشور، مجبور شد سفر خود را نیمه کاره 
رها کند و به تهران بازگردد. به نوشته فارس، گفته می شود محمود احمدی نژاد در این 
سفر موفق به تحقق هیچ کدام از اهدافش نشد. با این حال همشهری آنلاین نوشت: 
هر چند برخی از رسانه ها از دیپورت و خروج اجباری رئیس جمهوری پیشین ایران 
از دبی خبر داده بودند اما به نظر می رســد سفر احمدی نژاد اساسا برای چهار یا پنج 
روز پیش بینی و برنامه ریزی شده بود و او و همراهانش بدون دخالت عوامل خارجی 
یا درخواست نیروهای امنیتی اکســپو 2020 خاک امارات را ترک کرده و به ایران 
بازگشته اند. در عین حال کانال تلگرامی بهار نزدیک به احمدی نژاد با انتشار بیانیه 
ای این موضوع را تکذیب کرد. احمدی نژاد پیش از بازگشتن به ایران با کاملیا انتخابی 
فرد )به عنوان ســردبیر فعلی یکی از رسانه های نزدیک به سعودی( گفت وگو کرد. 
همزمان کاربری نوشت: مهم تر از این که سفر جناب احمدی نژاد به پایان رسیده یا از 
طرف مقامات اماراتی مجبور به ترک دبی شده است )که صرفا می تواند باعث مظلوم 
نمایی و دیده شدنِ بیشتر شود( شفاف سازی بابت منبع هزینه این سفر دسته جمعی و 

با کلی خدم و حشم از سوی ایشان است!
اژه ای: عوامل ترور سردار شهید سلیمانی جدی تر تعقیب شوند

رئیس قوه قضاییه با اشــاره به ترور سرلشکر شهید حاج قاسم سلیمانی و همچنین 
دانشــمندان کشورمان که توسط آمریکا و صهیونیست ها به شهادت رسیده اند، تأکید 
کرد: عوامل، مســببان، مباشران و معاونان این جنایت ها باید جدی تر تعقیب شوند 
و اجازه نخواهیم داد خون این انســان های بی گناه پایمال شــود. حجت الاسلام 
والمسلمین محسنی اژه ای با بیان این که انسان های آزادی خواه جنایات ضد بشری 

مستکبران مدعی دفاع از حقوق بشر را تحمل نمی کنند، به جنایات نظام سلطه علیه

تازه های مطبوعات
فرهیختگان- این روزنامه نوشت: اطلاعات ارائه شده 1٨ بانک بورسی نشان می دهد 
که در پایان سال ٩٩ تقریبا ۴ درصد از دارایی 1٨ بانک به ارزش 121 هزار میلیارد 
تومان به بخش املاک و مستغلات اختصاص دارد. این نسبت در پایان سال ٩٣ تقریبا 
7.٣ درصد بوده که نشان می دهد بانک ها نه تنها تمایلی به فروش ندارند بلکه دست 

خوبی در املاک داری پیدا کرده اند.
 وطن امروز - این روزنامه بر اساس شنیده های خود نوشت: در سفر مورا به تهران 
یک جشــن تولد برای او تدارک دیده شــده بود! اقدامی که با توجه به   خلف وعده 
اروپا و آمریکا برای اجرای تعهدات شــان در برجام و طلبکاری آن ها برای فشار بر 

ایران، اقدام به جایی نبود.
 همشهری - این روزنامه نوشت: دبیر ستاد امر به معروف و نهی از منکر گفت: »طرح 
عفاف و حجاب ، بخشی از برنامه های امر به معروف و نهی از منکر، برای دعوت مردم 
به رعایت مبانی دینی است که قرار بود در شکل ها و قالب های مختلفی انجام شود، 
اما متاسفانه مجریان این طرح عملکرد خوبی ندارند. هم اکنون سیاست گذاری عقلانی 
در اجرای این طرح وجود ندارد و حتما باید درباره آن بازنگری اساسی انجام شود.«

 جمهوری اسلامی- این روزنامه  با اشاره به این که برخی نزدیکان رئیس و نمایندگان 
مجلس  مدعی شــده اند که »محرمانه بودن« اموال مسئولان توسط مجمع تشخیص 
مصلحت نظام و در دوره هاشــمی رفسنجانی به این طرح اضافه شده است، نوشت: 
گفتنی است، به کسانی که سعی در توجیه دارند یادآور شویم این محرمانگی در دوره 

مجلس اصولگرای هفتم و ریاست حدادعادل تصویب شد.
 اعتماد- این روزنامه با بیان این که از هر سه نفر یک نفر زیر خط فقر مطلق است، 
نوشت: با توجه به این که خط فقر در سال ٩٩ با افزایش ٣٨ درصدی به یک میلیون 
و 25۴ هزار تومان رسیده، انتظار می رود تا پایان ٩٩ و با توجه به شیوع گسترده کرونا 
در کشور و از بازار کار خارج شدن حدود دو میلیون نفر، تعداد افرادی که در فقر مطلق 

زندگی می کنند به حدود ٣0 میلیون نفر برسد.
 جوان – این روزنامه نوشــت: تأکید بر فرزندآوری و رشــد جمعیت می شــود و 
کارشناسان جمعیت درباره بسته شدن پنجره جمعیتی هشدار می دهند، اما بانوان شاغل 
که قصد فرزندآوری دارند، از ترس از دست دادن شغل شان این موضوع را به تأخیر 
می اندازند، زیرا قوانین حمایتی از مادران شاغل کافی نیست و آن قوانینی که در این 

خصوص به تصویب رسیده نیز به درستی اجرا نمی شود.
انعکاس

همشهری آنلاین نوشت: شبکه الجزیره به نقل از سخنگوی گمرک ایران از آغاز و از 
سرگیری صادرات ایران به عربستان پس از وقفه ای چند ساله خبر داد. به گفته سید 
روح ا... لطیفی، در نیمه نخست امسال بیش از ۴7 میلیون تن کالا به ارزش 22 میلیارد 
و 5٨٨ میلیون دلار بین ایران و 15 کشور همسایه تبادل شد که بازگشت عربستان به 

مقاصد صادراتی ایران یکی از موارد مورد توجه در این مدت است.
چندثانیه مدعی شد: با حکم ریاست جمهوری حسن کاظمی قمی به عنوان نماینده 
ویژه در امور افغانستان منصوب شد. محمدابراهیم طاهریان نماینده ویژه وزیر خارجه

 
مســلمانان در کشورهای منطقه اشــاره کرد و گفت: در دو هفته اخیر عناصر تفاله 
نظام سلطه که دست پرورده و مستظهر به حمایت شیطان بزرگ هستند در قندوز و 
قندهار افغانســتان در روز جمعه مردم مسلمان بی گناه نمازگزار را به خاک و خون 
کشیدند. وی از غریب آبادی معاون جدید بین الملل قوه قضاییه و دبیر ستاد حقوق 
بشر خواست که با کمک وزارت امور خارجه و دیگر نهادهای ذی ربط، این جنایات 
و جنایاتی را که نظام ســلطه در طول سال های دراز علیه ملت ایران انجام داده، با 

فوریت از طریق مجامع حقوقی بین المللی و دادگستری تهران پیگیری کند./فارس
راه وین از بروکسل می گذرد؟ 

ســخنگوی وزارت خارجه: موضوعــات، چالش ها و موانعی که در شــش دور 
مذاکرات وین به نتیجه نرسید در بروکسل رایزنی می شود 

  مذاکرات ایران و طرف های اروپایی باقی مانده در برجام، به ایستگاه بروکسل رسیده 
است. پس از سفر معاون »سرویس  اقدام اتحادیه اروپا« به تهران و دیدارش با معاون 
سیاسی وزیر امورخارجه کشورمان تصمیم بر این شد تا رایزنی ها برای احیای برجام، 
در بروکسل پیگیری و مقدمات برای ازسرگیری مذاکرات رسمی بین تهران و غرب 
فراهم شود. یکی از محورهای مهم سخنان باقری در دیدار اخیرش با مورا نیز انتقاد 
از بی عملی طرف های غربی در عمل به تعهداتشــان ذیل توافق برجام بود. باقری 
درعین حال در بخشی از اظهارات خود خطاب به مورا گفت: »ایران برای مذاکرات 
جدی که نتیجه آن توافق عملی و نه توافق کاغذی باشد، همواره آماده است«. دیروز 
نیز سعید خطیب زاده ســخنگوی وزارت خارجه در گفت وگو با خبرنگاران با بیان 
این که در گفت وگوهای پنج شــنبه گذشته میان باقری معاون سیاسی وزیر خارجه 
کشورمان و انریکه مورا نماینده اتحادیه اروپا، نکاتی که ایران باید به هماهنگ کننده 
گفت وگوها می گفت منتقل شد، افزود: دو طرف توافق کردند که طی روزهای آینده 
این گفت وگوها در بروکســل ادامه پیدا کند. درباره موضوعات، چالش ها و موانعی 
که باعث شد شش دور مذاکرات وین به نتیجه نرسد در این گفت وگوها مذاکره می 
شود و باید در رایزنی ها درباره آن ها صحبت شود. دیپلمات های ارشد گروه ۴+1، 
ایران و اتحادیه اروپا از فروردین تا خرداد   گذشــته، شش دور در پایتخت اتریش 
گردهــم آمدند تا درباره احیای مفاد برجــام گفت وگو کنند. این مذاکرات از تیرماه 
گذشته متوقف شده و اتحادیه اروپا بر از سرگیری مذاکرات اصرار دارد، اما جمهوری 
اسلامی ایران به عنوان کشوری مسئولیت پذیر بارها اعلام کرده است که در صورت 
لغو تمام تحریم های آمریکا به نحوی که قابل راستی آزمایی باشد، به اجرای تعهداتش 
در برجام باز می گردد. همزمان، نبیلا مسرلی سخنگوی اتحادیه اروپا در اظهارنظری 
محتاطانه بیان کرد که در بروکسل میان ایران و این اتحادیه گفت و گویی در خصوص 
از ســرگیری پرونده برجام برگزار نخواهد شــد و مذاکرات درباره علایق دوطرف 
خواهد بود. ســخنگوی وزارت خارجه در ادامه این نشست خبری یک ساعته به 
ســوالات دیگر خبرنگاران هم پاسخ داد که نکات مهم آن را در ادامه می خوانید:* 
ایران برای آمریکا هیچ پیش شــرطی ندارد. اساسا آمریکا عضو برجام نیست و آن 
چه گفته ایم مربوط به برگشت آمریکا به برجام و بازگشت آمریکا به تعهداتش ذیل 
برجام و قطعنامه 22٣1 شورای امنیت سازمان ملل است. هدف اصلی هم اطمینان 
از برداشــته شدن همه تحریم ها و گرفتن تضمین در این زمینه است تا واشنگتن بار 
دیگر دنیا را به سخره نگیرد. *مذاکرات ایران و عربستان در فضای دوستانه و مثبتی

بوده و درباره مسائل دوجانبه و منطقه رایزنی و گفت وگو شده است. اخبار منتشر شده 
درباره سفر یک هیئت سعودی به تهران مورد تأیید نیست.* توصیه ما به برادرانمان 
در کشور آذربایجان این است که پیش از پرداختن به اظهارات رسانه ای اجازه بدهند 
که گفت وگوها بین مقامات دو کشور همچنان از کانال های دیپلماسی ادامه پیدا کند. 
آن ها از کانال های دیپلماسی پیام های خوب، ســازنده و با نگاه برادرانه ای ارسال 
کرده اند.  شاید روشن باشد که برخی از اظهارات رسانه ای از سوی مقامات آذربایجان 
با چه هدفی انجام می شــود. البته من نیت خوانی نمی کنم و ما به مقامات آذربایجان 
توصیه می کنیم که عنان کلام را داشــته باشند و اجازه ندهند طرف های ثالث برای 

آن ها دام پهن کنند.
ایران؛ پیگیر خریدهای تسلیحاتی از روسیه 

سرلشکر باقری در سفر به مسکو تاکید کرد که قراردادهای خرید تسلیحاتی از روسیه 
پیگیری می شود. ایران به دنبال خرید چه تجهیزات نظامی است؟ 

رئیس ستاد کل نیرو های مسلح با اشاره به قرارداد های خرید هواپیما های جنگنده، جت 
آموزشی و بالگرد های رزمی از روسیه گفت: این قرارداد ها پس از لغو تحریم تسلیحاتی 
ایران منعقد شــده و در این سفر درباره اجرایی شدن آن مذاکره خواهیم کرد. سرلشکر 
پاســدار محمد باقری که به مسکو سفر کرده است، به سند جامع 25 ساله همکاری با 
چین نیز اشاره و تأکید کرد: شاید لازم باشد با استفاده از تجربه سند 25 ساله با چین، 
در روابط با روســیه نیز چنین سندی بین دو کشور وجود داشته باشد. وی به توسعه و 
گســترش چشمگیر روابط ایران و روسیه در زمینه نظامی و دفاعی طی پنج سال اخیر 
اشــاره کرد و افزود: هرقدر روابط و مناسبات با کشور های دوست افزایش پیدا کند، به 
همان میزان ذهنیت های منفی نیز از میان خواهد رفت. رئیس ستاد کل نیرو های مسلح 
به ســفر اخیر خود به پاکستان اشاره کرد و گفت: در همین سفر بسیاری از ذهنیت های 
منفی برطرف شد؛ در سفر به روسیه نیز درباره موضوعات دو جانبه دفاعی - نظامی و 
تحولات منطقه ای گفت وگو خواهیم کرد. به نظر می رسد برخی از خریدهای تسلیحاتی 
تهران از مسکو در روسیه مانده و وارد کشور نشده است. این خریدها قرار بود پس از 
پایان تحریم های تســلیحاتی کشور در مهر سال ٩٩ به ایران وارد شود، اما روس ها در 
این خصوص کم کاری کردند. همچنین ساخت برخی تجهیزات به صورت مشترک هم 
قرار بود در ایران صورت بگیرد که باز هم در این حوزه روس ها به دلیل به نتیجه نرسیدن 
مذاکرات وین و... حاضر به انجام آن نشــدند. به نوشته یورونیوز، در میان محصولات 
روســی که ایران با پایان یافتن تحریم های تســلیحاتی قصد خریدشان را دارد نام دو 
محصول از بقیه محصولات بیشتر به چشم می خورد؛ هواپیماهای سوخو ٣0 روسیه  و 
تانک تی ٩0 ام. سایت جنگاوران درباره این هواپیما نوشته است: »سوخو ٣0 نسبت به 
میگ 2٩ و ٣5 قدرت مانور و حمل سلاح و برد عملیاتی بیشتری دارد و رادار آن هم 
قوی تر اســت.« این جنگنده همچنین بدون سوخت گیری می تواند تا ٣000 کیلومتر 
را بپیماید و ٨ تن بمب و موشک حمل کند. آن گونه که سایت تابناک نیز نوشته است: 
»تانک تی ٩0 ام نسخه پیشرفته و مدرن تر تانک تی ٩0 است که برای اولین بار رسما 
در ســال 2017 رونمایی شــد. در خصوص تغییراتی که این تانک در مقایسه با دیگر 
تانک هــای پیش از خود دارد باید پیش از هر چیز به ماژول برجک جدید آن اشــاره 
کرد.« در صورتی که تانک توسط امواج لیزری روشن و شناسایی شود از سیستم پرتاب 
نارنجک های دودزا اســتفاده خواهد شد. این قابلیت، احتمال هدف قرار گرفتن توسط 

موشک های ضد تانک هدایت شده دشمن را به شدت کاهش خواهد داد.

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای هرمزگان:
هرمزگان سه هزار چاه غیرمجاز دارد

 گروه خبر // مدیرعامل شرکت آب منطقه ای هرمزگان با ذکر این 
نکته که هرمزگان حدود سه هزار چاه غیرمجاز دارد، گفت: حفر چاه 
غیرمجاز به معنی تعرض به حقوق عامه مردم است. جمشید عیدانی 
اظهار کــرد: یکی از راه کارهای مدیریت منابع آب زیرزمینی مقابله 
با حفر چاه های غیر مجاز و مســدود کردن آن ها است.وی با ذکر 
این نکته که روند اعمــال قانون در این موارد با چالش هایی روبرو 
است، عنوان کرد: مردم باید بدانند که حفر چاه های غیر مجاز در یک 
دشــت یعنی استفاده از ظرفیت آبی دیگر چاه های مجاز.مدیرعامل 
شرکت آب منطقه ای هرمزگان با ذکر این نکته که بر میزان برداشت 
آب چاه های غیر مجاز نمی توان نظارت کرد، ابراز داشت: با افزایش 
تعداد چاه های غیر مجاز در یک دشت، پس از مدتی سطح آب تمام 
چاه های موجود در دشــت افت خواهد کرد و هزینه ها و خسارات 
زیــادی به بهره برداران وارد می کند.عیدانــی با ذکر این نکته که در 
استان هرمزگان حدود سه هزار حلقه چاه غیرمجاز وجود دارد، بیان 
داشت: مردم می توانند در صورت مشاهده هرگونه حفر چاه غیرمجاز 
از طریق شــماره 1٨11 گزارش های لازم را برای برخورد با افراد 
متخلف ارائه دهند.به گزارش مهر ؛ وی خاطرنشــان کرد: افراد باید 
آگاه باشند که با حفر چاه غیر مجاز به حق و حقوق بهره بردارانی که 
مجوز بداشت دارند تعرض می کنند و مشکلات جبران ناپذیر زیادی 
را برای منطقه ایجاد خواهند کرد. شرکت آب منطقه ای هرمزگان با 
همکاری مردم در راســتای جلوگیری از حفر چاه های غیر مجاز و 

مسدود کردن آن ها به صورت قاطع اقدام می کند.
تشکیل 108 پرونده تخلف 

برای میوه فروشی ها در هرمزگان 
 گروه خبر // معاون نظارت و بازرسی سازمان صمت هرمزگان 
گفت: در شــهریورماه 10٨ پرونده تخلف برای میوه فروشی ها در 
هرمزگان تشکیل شده اســت.  عبدالرضا پیروی منش اظهار کرد: 
بازرسان سازمان صمت در شــهریورماه سالجاری با انجام دوهزار 
بازرسی در شهرهای مختلف هرمزگان، 10٨ فقره پرونده تخلفاتی 
را پس از احراز تخلف تشکیل و برای صدور رای نهایی به تعزیرات 
حکومتی ارسال کردند.وی افزود: تعداد تخلفات در این 10٨ پرونده 
تشکیل شده ٣12 مورد بوده که حدود 7٣ میلیون تومان ارزش ریالی 
داشته است.به گزارش فارس ؛معاون نظارت، بازرسی و حمایت از 
حقوق مصرف کنندگان اســتان  گفت: نظارت مســتمر بر بازار و 
جلوگیری از سوء اســتفاده فرصت طلبان یکی از اهداف معاونت 
نظارت و بازرسی است و بازرسان این سازمان بر تمامی واحدهای 
تولیدی و توزیعی و خدماتی در استان نظارت مداوم خواهند داشت 
و شهروندان، در صورت مشاهده هر گونه تخلف می توانند با اعلام 

به سامانه تلفنی 12۴ ما را در رصد بازار همیاری کنند.
4 شهرهرمزگان آبی شد

 گروه خبر //بر اســاس تازه ترین بروز رسانی وزارت بهداشت، 
۴ شــهر هرمزگان در وضعیت آبی قرار دارند.  بر اساس تازه ترین 
بروز رسانی وزارت بهداشــت آخرین وضعیت شهرهای هرمزگان 
بر پایه رنگ  بندی کرونا اعلام شد.شهرهای سیریک، خمیر، بشاگرد 
و بوموســی در وضعیت آبی قرار دارند.دیگر شهرهای استان شامل 
بندرعباس، بندرلنگه، بستک، پارسیان، قشم، هرمز، میناب، رودان 
و جاســک و حاجی آباد در وضعیت زرد این بیماری قرار دارند.به 
گزارش فارس، تاکنون ٣5.٨ درصد از جامعه هدف در هرمزگان هر 

دو دوز واکسن کرونا را تزریق کرده اند.
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سرمقاله

 الان مدت زیادی است که دســتگاه ام آر آی بیمارستان شهید 
محمدی بندرعباس خراب است و بیماران مشکلات شان چند برابر 
شده است.متاســفانه درد درمان هرمزگان همچنان بی درمان مانده 
است. کمبود تخت بیمارستانی، پزشک و پرستار و...، تجهیزات درمانی 
و.... باعث شده است که این استان صنعتی و پردرآمد  کشور همچنان 
در فقر و محرومیت درمانی بماند و بیماران زیادی همچنان بایستی 
به تهران، شیراز، یزد و... برای درمان بروند که مدتی قبل نماینده ولی 
فقیه در استان نیز از تداوم این شرایط بشدت انتقاد کرد. این کمبودها 
باعث شده است که بیماران زیادی جان شان را ازدست دهند. از آن 
طرف گاهی در برخی حوزه ها مشاهده می شود که طبابت به تجارت 
تبدیل شده است و بیماران توسط پزشکانی ویزیت می شوند وهزینه 
زیادی هم از آنها اخذ می شود که برخی هزینه غیررسمی و کارت 
به کارت و... است و از آن طرف تشخیص درست هم داده نمی شود 
و بیماری ودرد بیماران ادامه دارد. از طرفی دیگر بیماران زیادی از 
جنوب کرمان برای درمان به بندرعباس می آیند و این درحالیستکه 
مراکز درمانی هرمزگان جوابگوی بیماران استان نیستند. سال ها بحث 
احداث بیمارســتان های جدید مطرح است و مانند بیمارستانی که 
پالایشگاه نفت ستاره خلیج فارس وعده ساختش را داد و بصورت 
لاک پشتی اجرا می شود و مردم درد می کشند و برخی بیماران جان 
می دهند و کک مسئولان در استان وکشور هم نمی گزد. اینجا استانی 
است که درصدر استان های درآمدزای کشور است وحتی خود استان 
از این درآمد بهره ندارد و بیمارانش هم زجر می کشــد. در استانی 
که بایستی دهها مرکز ام آر آی و... باشد، اما اینگونه نیست. برخی 
پزشکان متخصص نداریم و بیماران جان شان را از دست می دهند 
که دو ماه قبل هم نوزاد دوروزه بدلیل نبود پزشــک متخصص قلب 
کودکان و لزوم اعزام بیمار با آمبولانس به شــیراز، در شب عاشورا 
خانواده اش داغدار شدند. البته از آن طرف بخشی از بیماران هم به 
دلیل هزینه های بالای درمان نمی توانند درمان کنند و نیاز به مراکز 
درمانی خیریه داریم که روز شنبه رئیس اتاق بازرگانی بندرعباس با 
بیان اینکه این اتاق ٣0 میلیاردتومان در حوزه تجهیزات درمانی و... 
از زمان شیوع کرونا به دانشگاه علوم پزشکی کمک کرده است، اعلام 
کرد که ده مدرسه و چندین درمانگاه خیریه را در استان می سازند 
که اگر این مهم هرچه زودتر محقق شــود، تعداد زیادی از بیماران 
بخاطر فقر جان شان را از دست نمی دهند. بسیاری از بیماران توان 
پرداخت هزینه های سنگین دارو، آزمایش، درمان های مختلف را 
ندارند ونیاز است که صنایع استان و خیرین در این حوزه با جدیت 
بیشتری وارد شوند. از آن طرف هم دولت سیزدهم در راستای تحقق 
عدالت در سلامت در هرمزگان ، موانع و مشکلات و چالش های این 
حوزه را بایستی بصورت انقلابی و جهادی و بافوریت برطرف کند تا 
تبعیض در سلامت در استان از بین رود  و از ظرفیت های مختلف 
جهت تسریع در رفع مشکلات درمانی استان استفاده شود. از استاندار 
هرمزگان نیز انتظار می رود بصورت میدانی چالش های درمانی استان 

را رصد نموده وبرای رفع آنها اقدام عاجل داشته باشند.
    علی زارعی

هرمزگان نیازمند عدالت در سلامت 

گروه خبر // جلســه دبیر ستاد امر به معروف 
و نهی از منکر اســتان هرمزگان با مدیر کل 
حفاظت محیط زیســت هرمزگان در خصوص 
رفع مشکلات سواحل در محل دفتر مدیر کل 

محیط زیست هرمزگان برگزار گردید.
به گزارش خبرنگار دریا ؛ دکتر کریمی  دبیر ستاد 
امر به معروف و نهی از منکر هرمزگان  با توجه به 
تاکید دین اسلام در خصوص حفظ محیط زیست 
اظهار کرد: با عنایت به  اهمیت حفظ و ســلامت 
محیط زیســت برای آحاد مــردم و از آنجاییکه 

ماموریت ســازمان محیط زیست هم سو با تاکید 
ســتاد امر به معروف و نهی از منکر می باشد جهت 
اشــاعه معروفات و جلوگیری از بروز منکرات در 
همین راســتا ســتاد امر به معروف و نهی از منکر 
مجوز تشــکیل گروه های تخصصــی با محوریت 
محیط زیست را صادر می کند. کریمی  در خصوص 
رهنمود هــای مقــام معظم رهبــری در خصوص 
حفاظت از محیط زیســت تاکید کرد: منویات مقام 
معظم رهبری می بایست در تمام سازمان ها، نهاد ها 
و ادارات به مرحله اجرا برســد.حجت الاســلام 

والمسلمین دکتر کریمی با بیان اینکه امر به معروف 
باید همگانی شــود افزود: یکی از اهداف تشکیل 
شورای ادارات آموزش و عمومی کردن احیای این 
فریضه در جامعه می باشــد. در بعضی از حوزه ها 
با توجه به اهمیت موضــوع، گروه های تخصصی  
برای فعالیت در آن  زمینه تشــکیل شــده است. 
بخصوص محیط زیست که با آلودگی کارخانه ها، 
آلودگی خاک، آب و هوا سر و کار دارد بسیار مهم 
اســت.کریمی  در خصوص منشور اخلاقی محیط 
زیســت تاکید وعنوان کرد: این منشور بسیار مهم 
اســت و کارکنان باید به خوبی آن را مطالعه کنند 
و به اجرا در بیاورنــد.در ادامه مدیر کل حفاظت 
محیط زیســت هرمزگان  در این نشست، موضوع 
حفظ محیط زیســت را بعنوان یک امر به معروف 
و جلوگیری از تخریب آن بعنوان یک نهی از منکر 
دانســت و گفت:  کشور ما نســبت به  کشور های 

توســعه یافته از قوانین و مقررات جامعی پیرامون 
حفظ محیط زیست برخوردار است و صراحتا یک 
اصل از قانون اساســی برای حفظ محیط زیست و 
تضمین پایداری و مداومت بر توســعه، پیش بینی 
شده است. ولی در اجرا ضعف هایی وجود دارد که 
بــا بهره گیری از تــوان و ظرفیت مردم و نخبگان 
می توانیم این مشکلات را رفع کنیم.وی خاطر نشان 
کرد: امروزه می توان با ترویج امر به معروف و نهی 
از منکر  در موضوع حفظ محیط زیست و عواملی 
که باعث تخریب شــده است معضلات این حوزه 
را حل وبا کســانی  که توسعه را به سمت تخریب 
غیر قابل جبران محیط زیســت، آلودگی  و از بین 
بردن تنوع زیستی می برند مقابله و جلوگیری کنیم. 
مســیحی تازیانی ابراز امیدواری کرد با استفاده از 
ظرفیت ستاد در خصوص رفع مشکلات در حوزه 

محیط زیست بهتر و مطلوب تر عمل کرد.

مدیر کل حفاظت محیط زیست هرمزگان :

برخورد قاطع با افرادی که 
توسعه را به سمت تخریب محیط زیست می برند

گروه خبر // معاون سیاسی، امنیتی 
و اجتماعی استانداری هرمزگان گفت: 
کمیته امــداد امام خمینی)ره( نقش 
آموزشی  عدالت  توسعه  در  بسزایی 
و رشــد علمی دانش آموزان مستعد 

تحت پوشش این نهاد دارد.
به گزارش خبرنگار دریا ، دکتر علی رئوفی 
در آییــن تجلیل از دانــش آموزان رتبه 
برتر آزمون سراسری سال 1۴00 تحت 
پوشش کمیته امداد امام خمینی)ره( استان 
هرمزگان، با اشاره به نقش کمیته امداد امام 
خمینی)ره( در توســعه عدالت آموزشی، 
عنوان کرد: کمیته امام خمینی)ره( از ابتدای 
انقلاب اسلامی تاکنون به عنوان پشتیبان 

دانش آموزان مناطق محروم و کم بضاعت 
نقش بسزایی در رشد علمی و پیشرفت 

این دانش آموزان داشته است.
 وی افزود: کمیتــه امداد جمعیت کثیری 
از خانواده های بی بضاعت کشــور را به 
صورت آبرومند و عــزت مندانه تحت 
پوشــش قرار داده و زمینه شــکوفایی 
فرزندان بســیاری از این خانواده ها در 
مقاطع مختلف تحصیلــی را فراهم کرده 
است. معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی 
کرد:  خاطرنشان  هرمزگان  اســتانداری 
دانش آموزان و دانشجویان آینده سازان 
کشور و استان هستند و این افراد پس از 
طی مدارج علمی با حضور در اســتان و 

محل زندگی خود به ارائه خدمت به مردم 
می پردازند. رئوفی، تصریح کرد: رتبه های 
برتر کنکــور به عنوان الگــوی جوانان 

مسئولیت سنگینی بر دوش دارند.
 وی با اشــاره به اهمیت آموختن علم، 
گفت: امروزه هر کشــور و جامعه ای که 
در عرصه های علمی و فناوری رشــد 
کرده است در عرصه جهانی دارای جایگاه 

ممتازی است.
 معاون سیاســی، امنیتــی و اجتماعی 
استانداری هرمزگان در همین خصوص، 
کنونی  کــرد: در عصــر  خاطرنشــان 
کشورهایی موفق هستند و مراحل رشد 
و پیشرفت را طی کرده اند که در عرصه 

علمی و فناوری صاحب نظر هستند.
 رئوفی، تصریح کرد: در ایران اســلامی 
فضا برای رشد و پیشرفت فراهم است و 
رتبه های برتر کنکور در دوران تحصیلات 
دانشــگاهی تمام تلاش خــود را صرف 
آموختن علوم جدید و کسب مهارت کنند.

 وی افزود: دانش آموزانی که از هرمزگان 
به دانشــگاه های برتر کشــور راه پیدا 
می کنند، پس از اتمام دوران تحصیلات، 
مردم و اســتان خود را فراموش نکنند و 
فرصت خدمت گذاری به این مردم نجیب 

را از دست ندهند.
 معاون سیاســی، امنیتــی و اجتماعی 
اســتانداری هرمزگان، خاطرنشان کرد: 

آینده هرمزگان و مسیر ترقی آن به دست 
جوانان مستعد و آینده ساز خود آن است.

 در پایان این مراسم از دانش آموزان رتبه 
برتر کنکور سراسری سال 1۴00 تحت 
پوشش کمیته امداد امام خمینی)ره( استان 
هرمزگان با اهدا لوح، تجلیل به عمل آمد.

معاون استاندار هرمزگان عنوان کرد 

کمیته امداد؛ زمینه ساز شکوفایی فرزندان بی بضاعت در مناطق محروم 

  
گروه خبر// رییس سازمان مدیریت 
پسماند شهرداری بندرعباس گفت: 
طی شــش ماهه اول امسال بالغ بر 
۵۶۰ تن زباله عفونی از سطح شهر 

بندرعباس جمع آوری شده است. 
پوریا دروار با اعلام اینکه فراگیر شدن 
ویــروس کرونا باعث شــده تا میزان 
زباله های عفونی نســبت به گذشــته 
باشد،  داشــته  چشــمگیری  افزایش 
افزود: بــا توجه به ضــرورت حفظ 

سلامت جامعه و شهروندان، جمع آوری 
شــیوه  رعایت  با  عفونی  زباله هــای 
نامه های بهداشــتی جمع آوری و دفع 
می شوند تا سلامت جامعه با مخاطرات 
احتمالی مواجه نشــود. وی ادامه داد: 
بیمارســتان ها و  همه مراکز درمانی، 
مطب پزشکان تحت پوشش جمع آوری 

زباله های عفونی قرار گرفته اند تا در این 
شرایط حساس کرونایی همه زباله ها به 
موقع جمع آوری و دفع شــود. رییس 
شهرداری  پســماند  مدیریت  سازمان 
بندرعباس با تاکید بر اینکه دفع به موقع 
و همراه با شیوه نامه های بهداشتی این 
زباله ها می تواند از گســترش ویروس 

کرونا جلوگیری کند، خاطرنشان کرد: 
در صــورت بروز هرگونــه تخلف از 
ســوی مراکز درمانی، بیمارستان ها و 
مطب پزشکان، با آنان برخورد قانونی 

می شود.
دروار یادآور شــد: زباله های عفونی 
جمع آوری شده تحت نظر کارشناسان 

این سازمان در ســایت تل سیاه دفع 
می شوند که تنها ســایت و محل دفن 
زباله های عفونی بندرعباس است. به 
گزارش ایسنا ؛ وی از جمع آوری  بیش 
از 560 تن زباله عفونی طی شش ماهه 
افزود: شهروندان  گذشــته خبر داد و 
می توانند در صورت مشاهده هرگونه 
تخلف در دفع غیــر قانونی زباله های 
عفونی مراتب را به ســازمان پسماند 

اطلاع دهند.

افزایش چشمگیر زباله های عفونی پس از شیوع کرونا



حسن سیلاوی ســرویس اســتان ها //معاون 
بهداشت دانشــگاه علوم پزشکی جندی شاپور 
با اشاره به پوشــش کم واکسیناسیون و  اهواز 
به  نسبت  بهداشتی،  پروتکل های  رعایت  کاهش 

وقوع پیک بعدی کرونا هشدار داد.
به گــزارش خبرنــگار دریا ؛ دکتر ســید محمد 
علوی با اشاره به احتمال وقوع موج بعدی کرونا 
در آبان مــاه، اظهار کرد: با توجــه به اینکه میزان 
رعایت پروتکل های بهداشــتی به ویژه استفاده از 
ماســک و رعایت فاصله گذاری به حداقل خود 

و به ۴5 درصد رســیده اســت، خوزستان نیز از 
این احتمال مستثنی نیســت. وی افزود: وضعیت 
پوشــش واکسیناسیون خوزســتان نیز نسبت به 
متوسط کشوری عقب است و هنوز تعداد زیادی از 
هم استانی ها نسبت به واکسیناسیون خود و فرزندان 

دانش آموزشان توجهی نکرده اند.
معاون بهداشــت دانشــگاه علوم پزشکی جندی 
شاپور اهواز گفت: پوشش واکسیناسیون کرونا در 
افراد بالای 12 سال استان خوزستان، 6۴ درصد 
است یعنی هنوز ٣6 درصد مردم واکسن دریافت 

نکرده اند. 50 درصد روستاییان نیز واکسن دریافت 
نکرده اند که بخشداران و دهیاران باید در این زمینه 
بیشتر اهتمام کنند. وی بیان کرد: حدود 50 درصد 
افراد 12 تا 17 سال یعنی کودکان مدرسه رو استان 
خوزستان واکســن را دریافت نکرده اند و این در 
حالی است که تا زمان بازگشایی مدارس فرصتی 

باقی نمانده است.
علوی که در یک برنامه تلویزیونی صحبت می کرد، 
افزود: سلامتی کودکان بر هر چیزی اولویت دارد و 

واکسن می تواند ایمنی آن ها را تضمین کند.
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من هلو را دیدم...موز را فهمیدم!
جیبهایی سوراخ
و خیالاتی چند

در گذرگاه چه بوی جگری می آمد
من در این راسته، گویی پی چیزی بودم
پی نانی، پی مرغی، پی گوشتی، شیری

یا نه، شاید
پی دوغی و پنیر و کشکی
پشت آن صندوق پست

که به رنگ رخ من می مانست
یک سوپر مارکت بود
پشت ویترینش ماندم

گوش خواباندم
چشم گرداندم

این فروشگاه پنیر کوپنی هم دارد؟
چه خیال عبثی!

موشی از شیشه نوشابه سری بیرون کرد
و آن طرف تر

به روی حلب روغن،
گربه  ای پیر

به او می خندید
راه افتادم

چند متری پس از  آن میوه فروشی دیدم
که به اندازه یک نیروگاه

نور می افشاند
و در آن منظره نورانی

همه جور میوه خوش رنگی بود
من هلو را دیدم
زرد آلو را دیدم

آلبالو را حس کردم!
موز را فهمیدم!

و به جرأت می گویم
آناناس را بوییدم!
و به خود گفتم:

من چه خوشبختم امروز
و چه اندازه لبم خندان است

نکند اندوهی
عیش امروز مرا کور کند

چه کسی پشت درختان است؟
شاید از خیل طلبکاران است

... فصل تابستان است
و همه می دانند

میوه این فصل فراوان است
میوه هایی بی لک

بچه هایم... طفلک!
بی نصیبند از این عیش که امروز مرا مهمان است

شکمم خالی نیست
معده لبریز و پر از احساس است!

و نشستن و تماشاکردن
راستی ارزان است!

آری
تا که زیبایی هست
زندگی باید کرد!

در دلم چیزی هست
ورم معده، زخم اثنی عشری

- یا نه، شاید،
چیز دگری!

و چنان بی تابم
که دلم می خواهد
»بدوم تا بن دشت
بروم تا سر کوه«

و بخوانم به آواز بلند
کارمندم من و با این همه...

من خوشبختم!
  خبرآنلاین 

طنز

کاریکاتور

کاریکاتور

مخاطبان و هم استانی های گرامی 
تصمیم داریم مطالب طنز و کاریکاتور شما را در روزنامه منتشر نماییم 

علاقمندان می توانند آثار خود را به شماره ذیل سروش یا واتساپ نمایند.
 شماره تماس :09039165090

حسن سیلاوی ســرویس استان ها //مدیرکل 
تعاون روستایی خوزستان گفت: خرید تضمینی 
خرمای استعمران به عنوان تنها خرمای صادراتی 

استان خوزستان به ۱۵ هزار تن رسید.
به گزارش خبرنگار دریا ؛ محمدامین معین راد 
با بیان اینکه خرید خرمای اســتعمران در 27 
مرکز خرید وابسته به تعاون روستایی خوزستان 
همچنان ادامه دارد، افــزود: با وجود آنکه ٣0 
مهرماه آخرین روز خرید تضمینی خرما خواهد 
بود ولی درصورت وجود خرمای مازاد و مراجعه 

نخلداران، زمان خرید تمدید خواهد شد.
وی از آمادگی تعاون روستایی برای راه اندازی 
2 مرکــز جدیــد خرید خرمای اســتعمران به 
منظــور جلوگیری از معطلی و حذف صف های 
کامیون های حامل خرما خبــر داد و گفت: به 
نخلداران اطمینان می دهیم نگران فروش خرمای 
خود نباشند و هر آنچه خرمای مازاد وجود داشته 

باشد از آنان خریداری خواهد شد.
خرید خرمای استعمران استان خوزستان برای 
نخســتین بار پس از 17ســال با دستور وزیر 
جهادکشــاورزی با هدف قطع دســت دلالان 
و جلوگیری از ضرر و زیــان نخلداران از 2٣ 

شهریور ماه شروع شــد و در روزهای اخیر به 
اوج خود رسید.ارزش خرید خرمای استعمران 

حدود یکهزار میلیارد ریال برآورد شده است.
هفته گذشــته اســماعیل قادری فر مدیرعامل 
سازمان مرکزی تعاون روستایی کشور در سفر 
به خوزســتان و بازدید از مراکز خرید خرما به 
نخلــداران قول داد پرداخــت مطالبات آنان به 

زودی شروع خواهد شد.
نخلداران شهرهای آبادان و شادگان در جریان 
بازدیــد قادری فــر، گلایه خــود را از نحوه 
درجه بندی محصول خود ابراز داشــته و معتقد 
بودند معطلی بیش از حــد در مراکز خرید در 
هوای گرم سبب کاهش کیفیت و رطوبت خرمای 
تحویلی شده است.بر اساس معیار درجه بندی 
خرما که بــه تصویب شــورای قیمت گذاری 
محصولات کشاورزی کشور رسیده، هر کیلوگرم 
خرمای استعمران 150 دانه درجه یک، 1٨0 دانه 
درجه 2 و بالاتر از 1٨0 دانه درجه سه محسوب 

شده و بر این اساس قیمت گذاری می شود.
بخش زیادی از خرمای اســتعمران خوزستان، 
از سوی 60 کارگاه بسته بندی استان خریداری 
می شود که آنان موظف هستند خرما را با قیمت 

مصوب تضمینی و بر اساس دانه بندی، خریداری 
کنند ولی به نظر می رسد کارگاه های بسته بندی 
به قیمت خرید تضمینی خرما تمکین نکنند چون 
حدود 10هزار تن خرمای سال گذشته آنان به 
بازارهای صادراتی راه نیافت و افق صادرات این 
محصول در سال جاری نیز آنچنان روشن نیست.

سازمان جهادکشــاورزی خوزستان پیش بینی 
کرده امســال 2٣5 هزار تن انواع خارک، رطب 
و خرما از نخلســتان های این استان برداشت 
شود که نسبت به سال زراعی گذشته پنج هزار 
تن افزایش دارد.شادگان، بهبهان، آبادان، دشت 
آزادگان، خرمشــهر، هویزه، حمیدیــه، اهواز، 
کارون، ماهشهر و هندیجان از کانون های اصلی 

تولید خرما هستند.
خرما دارای بیشــترین ارزش افــزوده در بین 
محصولات کشــاورزی خوزســتان است ولی 
ارزش افزوده آن نصیب کشاورزان و بهره برداران 

استان نمی شود.
امسال نیز بخش مهمی از نخیلات مناطق جنوبی 
و مرکزی خوزستان با تنش آبی و شوری آب رو 
بــه رو بودند که این وضعیت بر کیفیت و کمیت 

محصول اثر منفی گذاشت.

 آرزو توکلی ســرویس استان ها // استاندار 
کرمان با اشاره به اینکه تعطیلی مدارس دیگر 

قابل قبول نیست زیرا آسیب ها و تبعات بسیار 
بدی را دارد، گفت: دانشگاه های علوم پزشکی 
موظف هســتند به صورت رندوم از مدارس 

بازدید کنند.
به گزارش خبرنــگار دریا ؛ دکتر"علی زینی 
وند" در جلسه شــورای آموزش و پرورش 
استان با اشاره به رتبه های کسب شده توسط 

استان کرمان در جشــنواره جوان خوارزمی 
اظهــار کرد: باید این برند برای کرمان بماند و 
نیازمند پشــتیبانی و حمایت همه دستگاه ها 
و همراهی و پشــتیبانی دانشگاه هاست تا از 

امکانات و آزمایشگاه های آنها استفاده شود.
وی افزود: در بحث بازگشایی مدارس، نباید 
پروتکل های تعریف شــده در این حوزه از 

اســتانداردش پایین بیاید و در حاشیه شهر 
شــهرداری کمک کند تا بخشــی از نیازهای 
مدارس تامین شود به عنوان مثال در ضدعفونی 

کردن سطوح، تامین مواد موردنیاز  و ...
زینــی وند تصریح کــرد: از والدین خواهش 
می کنیــم درحد امــکان برای فرزندانشــان 
تجهیزات موردنیاز از جمله ماســک و مواد 

ضدعفونی کننده را بــرای زمان حضور در 
مدرسه تامین کنند و در این زمینه به همیاری 
والدین نیاز داریم تا مدرســه امکان بیشتری 
برای تامین این موارد بــرای دانش آموزان 
نیازمند داشته باشد. استاندار کرمان بیان کرد: 
والدین باید به کودکان مقاطع ابتدایی آموزش 
مراقبت شــخصی و همگانی را در منزل ارائه 
بدهند و اگر آموزش ها همگانی شــود خیلی 
نگرانی نداریم. وی با اشــاره به اینکه تعطیلی 
مدارس دیگر قابل قبول نیست زیرا آسیب ها 
و تبعات بســیار بدی را دارد، گفت: دانشگاه 
های علوم پزشکی موظف هستند به صورت 

رندوم از مدارس بازدید کنند و مدیران مدارس 
نسبت به نظافت محیط مدرسه و سرویس های 
بهداشــتی نهایت توجه را داشته باشند ضمن 
اینکه نگرانی هایی دوســتان بهداشت درباره 
بروز موج ششــم بیماری کرونا دارند که باید 
به مسائل مختلف دقت کرد. زینی وند با تشکر 
از دانشــگاه های علوم پزشکی و آموزش و 
پرورش استان کرمان در انجام واکسیناسیون 
کرونا گفت: تاکید این است میزان واکسیناسیون 
در دانش آموزان و والدین به ٩7 درصد برسد 
که واکسیناسیون کل جامعه می تواند خیال ما 
را از جانب تلفات سنگین در کرونا راحت کند.

استاندار کرمان:

تعطیلی مدارس دیگر قابل قبول نیست

طرح :  بیتا  هوشنگی

طرح :  فاطمه  هوشنگی

گرانی ماشین

خرید تضمینی خرمای استعمران در خوزستان به ۱۵ هزار تن رسید

آرزو توکلی سرویس استان ها // با حضور فرمانده کل سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامی و جمعی از مســئولان استان کرمان و شهرستان های 
شرقی، پروژه آبرسانی به ۶۳ روستای محروم استان کرمان به مرکزیت 
نرماشیر، در قالب قرارگاه »نهضت آبرسانی مرد میدان« و با یادبود شهید 

علی ابراهیمی برگزار شد.
به گزارش خبرنگار دریا ؛ سردار»حسین معروفی« فرمانده سپاه ثارالله 
اســتان کرمان در این مراسم اظهار کرد: کرمان جزو چهار استان درگیر 
تنش آبی است لذا آبرسانی پایدار آب و آب شرب برای مردم استان جزو 
اولویت هاســت.وی افزود: در این راستا از حدود 10 ماه قبل »قرارگاه 
نهضت آبرســانی مرد میدان، سپهبدشهید حاج قاسم سلیمانی« را فعال 
کردیم.معروفی با اشاره به آبرسانی به ٣6 روستا در سال گذشته، تصریح 
کرد: در سال جاری تا هفته گذشته آبرسانی ٣5 روستا به مناسبت هفته 
وحدت 6٣ روســتا با مرکزیت نرماشیر افتتاح می شود که قریب به ۴0 

هزار نفر را از آب شرب پایدار بهره مند می کند.

فرمانده سپاه استان کرمان با بیان اینکه این پروژه ها عمدتاً با همکاری 
حاج اکبــر ابراهیمی از واقفین نیکوکار اجرا شــده که لوله و اتصالات 
کارگری را در اختیار مــا قرار می دهد؛ افزود: این اقدامات پیمانکاری 
نیست بلکه حرکت جهادی است که با کمک گروه های جهادی و مردمی 
و آبفای شهرستان انجام شده و در کمتر از سه ماه توانستیم آبرسانی کنیم.

وی با تأکید بر اینکه این حرکت ادامه دارد و در هفته بسیج نیز آبرسانی 
6٣ روســتا افتتاح می شود، گفت: در سالگرد شهادت شهید حاج قاسم 

سلیمانی نیز آبرسانی به 6٣ روستا انجام می شود.
معروفی علت انتخاب همه پروژه ها به تعداد 6٣ را به جهت عمر بابرکت 
6٣ ساله شهید حاج قاسم سلیمانی اعلام کرد و افزود: پیش بینی ما این 
است با حرکت جهادی و همراهی واقفین و خیرین و بنیادها و رویکرد 
جدید دولت انقلابی در پایان ســال 1۴01 می توانیم مشکل اساسی و 
عمده روســتاها در تأمین آب شرب پایدار را با همین همت و مشارکت 

مردم برطرف کنیم.

با حضور فرمانده کل سپاه پاسداران؛
پروژه آبرسانی به ۶۳ روستای محروم استان کرمان افتتاح شد

آگهي مناقصه عمومي یک مرحله ای
شرکت ملی گاز ایران شماره 1400/07 - نوبت دوم

شرکت پالایش گاز سرخون و قشم

شــرکت پالایش گاز سرخو ن و قشــم در نظر دارد مناقصه عمومی یک مرحله ای درخصوص خدمات تعمیرات و 
مخابرات خود را به صورت فشــرده از طریق سامانه تدارکات الکترونیک دولت )ستاد( به مدت یک سال شمسی به 

پیمانکار واجد شرایط صلاحیت دار به شرح ذیل واگذارنماید :
1- داشتن  گواهي صلاحیت کار پیمانکاری معتبر، از وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی مرتبط  با نوع خدمات.

2- داشتن گواهی صلاحیت ایمني پیمانکاري معتبر از  اداره کل تعاون، کار و ر فاه اجتماعي
میزان تضمین فرآیند ارجاع کار )شــرکت در مناقصه( مبلغ شش میلیارد وپانصد وهشتاد میلیون وسیصدوسه هزار 
)6/580/303/000( ریال می باشــد کــه باید به صورت ضمانتنامه بانکی یا یکی از تضامین ذکر شــده در آیین 
نامه تضمین معاملات دولتی بوده . چنانچه ســپرده وجه نقد باشــد، رسید بانکی واریز شده به شماره حساب شبا 
IR 790100004001011906378714 به نام تمرکز وجوه ســپرده نــزد بانک مرکزی ارائه گردد. . لذا از کلیه 
مناقصه گران واجد شــرایط دعوت مي گردد از تاریخ انتشار آگهی نوبت دوم این آگهی به شرح جدول زمانی ذیل ، 
با مراجعه به سامانه تدارکات الکترونیک دولت )ستاد( نسبت به دریافت و تکمیل فرم استعلام ارزیابی کیفی مناقصه 
گران )RFQ( و سایر اسناد مناقصه اقدام و پس از تکمیل اسناد استعلام ارزیابی کیفی به انضمام کلیه اسناد ، مدارک 
مربوطه و جداول قیمت گذاری شــده ی پیشنهادی خود را وفق شرایط اعلامی ، پس از مهر و امضاء مجاز در موعد 

مقرر )1400/08/15( در سامانه تدارکات الکترونیک دولت )ستاد( بارگذاری نمایند . 

روابط عمومی شرکت پالایش گاز سرخون و قشم
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ثبت تصویر یک قلاده پلنگ در کوه بیرمی بوشهر
مهران سلطانی نژاد سرویس استان ها //در جریان پایش های 
همیاران محیط زیست در منطقه حفاظت شده کوه بیرمی تنگ 
شیرینه در شهرستان دشتی استان بوشهر، دوربین های تله ای 
تصویر یک قلاده پلنگ که از گونه های ارزشمند و در معرض خطر 

انقراض است را ثبت کردند. 
به گزارش خبرنگار دریا  ، روابط عمومی اداره کل حفاظت محیط 
زیست استان بوشهر به رســانه ها اعلام کرد: پلنگ ایرانی یکی 
از گونه های جانوری کمیاب و از بزرگترین زیرگونه های پلنگ 

به شمار می رود که بومی غرب آسیا است.

ایران مهم ترین زیستگاه پلنگ ایرانی به شمار می  رود که بخشی 
از این زیســتگاه  های مهم در استان بوشهر )دشتستان، تنگستان 
و دشــتی( واقع شده است.دولت با کمک سازمان های مردم نهاد 
برای نجات نسل این جانور از سال 1٣٨6 طرح حفاظت از پلنگ 
ایرانی را در شماری از مناطق حفاظت شده کشور از جمله پنج 
استان دامنه جنوبی زاگرس به اجرا درآورده است. به منظور جلب 
مشــارکت و حمایت مردم برای حفاظت از این گونه، دبیرخانه 
حفاظت از پلنگ ایرانی بهمن ســال ٩7 در شهر برازجان مرکز 

شهرستان دشتستان استان بوشهر آغاز به کار کرده است.

معاون بهداشت علوم پزشکی اهواز مطرح کرد
عقب ماندن خوزستان در پوشش واکسیناسیون

مهران سلطانی نژاد سرویس استان ها 
// رئیس ســازمان صنعــت، معدن و 
تامین  گفت:  بوشــهر  استان  تجارت 
مالی طرح های صنعتی نیمه تمام بزرگ 
این اســتان از طریق شــرکت پروژه 
)سهامی عام( با همکاری سازمان بورس 

و اوراق بهادار تامین می  شود. 
به گزارش خبرنگار دریا ، سید حسین 
حســینی در ایــن ارتبــاط در جمع 
خبرنگاران افزود: با توجه به برنامه های 
وزارت صمــت در ســال جاری مبنی 
بر اســتفاده از ظرفیت  بازار ســرمایه 
و ابزارهــای نوین بــرای تأمین مالی 

پروژه ها و طرح های در دســت اجرای 
حوزه صمت، بــه همین منظور و برای 
تنوع بخشــی به راه هــای تامین مالی 
برای تکمیل و توسعه سرمایه گذاری ها، 
در تعامل نزدیک با ســازمان بورس و 
اوراق بهادار، دستورالعمل عرضه عمومی 
شرکت ســهامی عام پروژه تصویب و 

ابلاغ شده است.
وی بیان کــرد: درهمین زمینه فرصت 
مناســبی برای تامین منابع مورد نیاز 
پروژه  هایی که حداقل با سرمایه گذاری 
500 میلیارد تومان و دارای پیشــرفت 
فیزیکــی 20 درصد هســتند را فراهم 

آورده که درصورت تأیید توجیه پذیری 
طرح ها توسط ســازمان بورس، امکان 
صدور مجوز و پذیره نویسی عمومی آنها 

فراهم می شود.
حسینی ادامه داد: با توجه به هماهنگی 
به عمل آمده وزارت صمت با شــرکت 
فرابورس به منظور تسریع در تامین مالی 
پروژه های دارای اولویت وزارت صمت، 
متقاضیان در استان بوشهر که تمایل به 
اســتفاده از این ابزار دارند، می توانند 
حداکثر تا پایان ماه پروژه های خود را 

به این سازمان اعلام کنند.

رئیس صمت بوشهر:
سازمان بورس به کمک طرح های صنعتی نیمه تمام می  آید



ســرویس فرهنگی // یدالله گودرزی در نوشتاری به 
»کتیبه های شــعر فارســی در کاخ توپکاپی« پرداخته 

است. 
این شــاعر و پژوهشــگر، مدیر گروه فرهنگ و ادب 
رادیو ایران و عضو شــورای پاسداشــت زبان فارسی 
رادیو در یادداشــتی درباره کتیبه های فارسی در کاخ 
توپکاپی )یکی از سراهای معروف عثمانی( نوشته است: 
»پیشینه زبان و ادبیات فارسی در کشور ترکیه و پیش 
از آن امپراتوری عثمانی و سرزمین آناتولی، درازدامن 

و طولانی است.
پادشاهان عثمانی دلباخته زبان و شعر فارسی بودند و برای 
همین عشق و علاقه، قرون مختلف، به ویژه هفتم و هشتم، 
آسیای صغیر یکی از مراکز مهم ادب فارسی و گردهمایی 

و سکونت شاعران و نگارندگان پارسی گوی بود.
در تواریخ عثمانی آمده روزی که محمدفاتح گام در کاخ 

امپراتوری بیزانس گذاشت این بیت را زمزمه می کرد:
بوم، نوبت می زند بر طارم افراسیاب

پرده داری می کند درقصرِ قیصر، عنکبوت
این جا مجموعه توپقاپی یا به زبان استانبولی »توپکاپی 
سرای« اســت، سرا لغتی فارسی و به معنای کاخ است. 
در این مجموعه که چند قرن محل حکمرانی شــاهان 
عثمانی بوده اســت نگاره ها و کتیبه های فارسی وجود 
دارد که نشــان از ارج و مرتبه زبان فارسی در سرزمین 

آناتولی بوده است.
در مهم ترین کتیبه  ورودی، ابتدا ابیاتی با زبان فارســی 

است و در پایین تر ابیاتی به ترکی عثمانی.
در زیر طُغرای کتیبه، این مصرع آمده است:
»»حافظِ عدلِ  شریعت، حضرت ظلِ خدا«

و بعد این دو بیت نگاشته شده است:
مطلعِ خورشیدشوکت، شهریارِ  معدلت
بانیِ  بنیانِ دولت، خـادمِ  بیت الحرام
وارثِ مُلکِ ملل، سرتاجِ شاهانِ دُوَل

ظلِ یزدانِ ازل، دادارِ اسکندرغلام!
در واقع، این ابیات بر پیشــانی کاخ ثبت شده و سپس 
در جزئیاتِ مجموعه، کتیبه های قرآنی و اشعار فارسی 

نگارش شده است.
کنار قصرِ عبدالمجید، کاخ دیگری اســت که به عنوان 
موزه از آن استفاده می شود و بر پیشانیِ آن چنین نقش 

بسته:
درها همه بسته اند الا درِ تو/ تا ره نبرد غریب الا برِ تو

ای در کرم و عزت و نورافشــانی/ خورشــید و مه و 
ستارگان چاکرِ تو!

این بیت هم در چند نقطه از توپکاپی حک شده است:
گشاده باد به دولت همیشه این درگاه

به حق ِ اشهد ان لا اله الا الله!
نگاره های فارســی در مجموعه توپکاپی زیادند. حتی 
فرازِ آبدان ها و چشــمه ها نیز از این گونه کتیبه ها دیده 

می شود.
از جمله بالای یکی از چشمه های کاخ چنین نقش بسته:
سلطان جِهانیان، سلیمان زمان / سرچشمۀ جود و عدل 

و بحرِ احسان
این چشــمه بنا بخیر احیا فرمــود/ چون آب حیات از 

پی ِ اهل دِوان
در بخش اندرونی مجموعه، در ورودی حرمسرا و بالای 

اتاق مادرِ سلطان این کتیبه آمده است:
دم به دم، ساعت به ساعت، باد اقبالت فزون

دشمنت چون شیشه  ساعت، همیشه سرنگون
نگاره ها و کتیبه های فارســی در مجموعه توپکاپی به 
عنوان نمونه ای از آثار فرهنگی آن سامان، نشان از آن 
دارد که در گذشــته، زبان عربی بــه عنوان دینی، زبان 
فارسی به عنوان زبانِ  فرهنگ در سرزمین آناتولی رواج 
داشته و ارتباطات فرهنگی بین مردم  گسترده بوده است.

درباره تاثیرات زبانی و واژه های دخیل نیز سخن بسیار 
است که در آینده به برخی از آن ها اشاره خواهم کرد.

کتیبه های شعر فارسی در کاخ »توپکاپی«
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فرهنگ وهنر

 سرویس فرهنگی // متن انگلیسی نامه کودکان ایرانی 
به همسالان خود در سراسر جهان که به مناسبت روز 
جهانی و هفته ملی کودکان نوشته شده در رسانه های 

اوگاندا بازتاب زیادی داشته است.
محمدرضا قزلسفلی، رایزن فرهنگی ایران در اوگاندا 
در تازه ترین مطلب ارســالی خود به مهر از استقبال 
رســانه های اوگاندا ار نامه کودکان ایران به کودکان 
جهان ســخن گفته است. متن انگلیسی نامه کودکان 
ایرانی به همســالان خود در سراســر جهان که به 
مناسبت روز جهانی و هفته ملی کودکان نوشته شده، 
در روزنامه دولتی نیوویژن اوگاندا و رسانه های خبری 
موسسه جورنالیست های آفریقا، هملند نیوز، ناشران 
در آفریقا، کانال تاریخ آفریقا، ناسیونالســیم آفریقا، 
جوانان متحد غرب اوگاندا، ایران – اوگاندا، نســل 
جدید آفریقا، کانال مطالعات ایران و آفریقا، کانال پان 
آفریکن، انجمن زنان مسلمان اوگاندا و… انعکاس 
گسترده ای داشــت و علاوه بر آن به مراکز مرتبط و 

شخصیت های دینی، علمی، فرهنگی ارسال شد.
جمعی از کــودکان ایرانی به نمایندگی از طرف همه 
کودکان با ابتکار و برنامه ریزی کانون پرورش فکری 
کــودکان و نوجوانان و دبیرخانه هفته ملی کودک در 
نامه ای سرگشاده خطاب به همسالان خود در سراسر 
دنیا، روز جهانی و هفته ملی کودک را تبریک گفته و 
صلح و دوستی را به جای جنگ و نفرت، برای عموم 

بچه ها و مردم کشورهای مختلف آرزو کردند.
روزنامه دولتی نیوویژن اوگاندا نیز ضمن استقبال گرم 
از ابتکار کودکان ایرانی، نامه آنها را تحت دو عنوان 
»کــودکان ایرانی با گرامیداشــت هفته ملی کودکان 
همه را به عشــق، محبت و وحدت دعوت کردند - 
 IranIan ChIldren Call for love,
 unIty as they Celebrate natIonal

ChIldren Week« و »ما همه را دوست داریم 

و می خواهیم بین آدم ها و کشورها هیچوقت جنگ و 
 We love all, and We Want– دعوا نباشد
 no fIght and War among people and

CountrIes In the World« منتشــر کــرده 

است. این روزنامه در بخشی از گزارش خود نوشته 
است که امسال مراسم بزرگداشت هفته ملی کودکان 
در جمهوی اســلامی ایران توســط کانون پرورش 
فکری کودکان و نوجوانان این کشور با شعار »حال 
 Joyful - خــوش کودکی، رنگ خوش زندگــی
 »ChIldren. Colorful lIvIng hood

برگزار شد. روزنامه نیوویژن در ادامه گزارش به قلم 
خبرنگار خود خانم مورین ناکاتودده نوشته است که 
محمدرضا قزلسفلی رایزن فرهنگی سفارت جمهوری 
اســلامی ایران در کامپــالا روز جهانی و هفته ملی 

کودکان را به همه کودکان اوگاندا تبریک گفت.
روزنامه دولتی نیوویژن اوگاندا و رســانه های خبری 
فوق الذکر در ادامه گزارش های خود با عنوان »هفته 
 happy natIonal – ملی کودکان مبارک بــاد
ChIldrens,s Week« متن کامل نامه کودکان 

ایرانی به زبان انگلیسی را که از سوی رایزنی فرهنگی 
در اختیار آنها قرار گرفته است به شرح ذیل منعکس 
کردند: »ما کودکان ایران به همه کودکان دنیا ســلام 
می کنیم، ما همان هایی هســتیم که به قول بزرگترها 
شیرینی زندگیشان هستیم و در حرف هایشان آرزو 
دارند ما همیشه شاد باشیم و هیچ چیز رویا و دنیای 
ما را خط خطی نکند، اما دنیای ما وقتی خط خطی 
می شود که بزرگترها به ما توجه نکنند و خنده های ما 

کمرنگ شود.
ما همه را دوســت داریم و می خواهیم بین آدم ها و 

کشورها هیچ وقت جنگ و دعوا نباشد.

ما آشــتی را دوست داریم، محبت و شادی را، هدیه 
دادن و هدیه گرفتن را، لبخند زدن به یکدیگر را، صلح 
و دوستی را. ما می خواهیم همه با چهره خندان، شبیه 

هم باشند.
چرا ما باید قربانی جنگ آدم بزرگ ها شــویم، ما از 
کلمه های قهر، دشمنی، گریه، جنگ و دعوا بیزاریم و 
حتی دلمان نمی خواهد از این کلمات دیکته بنویسیم. 
دنیای ما کودکان، دنیای رنگ، آرامش، پرنده، طبیعت 
پاک و آسمان آبی است، ما هر وقت کودکان گرسنه 
را در جهان می بینیم از غذاخوردن هم بدمان می آید، 
می خواهیم همه بچه ها در دنیا شاد باشند و خوشحال، 
لباس داشــته باشــند و غذا و همه به گردش بروند، 
کلاس درس داشته باشند و آموزش ببینند و بزرگترها 

حرف هایمان را بشنوند.
ما دلمان می خواهد بزرگترها را مجبور کنیم نقاشــی 
بکشــند با موضوع آشتی و دوســتی، ما کودکیم و 
می خواهیم به بزرگترها بگوییم اگر می خواهید ما باور 
کنیم که دوستمان دارید با هم خوب و مهربان باشید 
و اگر ما را دوســت دارید همه تفنگ هایتان را دور 

بیندازید و به حرف ما گوش کنید.
ما دلمان می خواهد دنیا جایی باشــد که بتوانیم در 
آن شــاد و خوشــحال آواز بخوانیم.ما از بزرگترها 
می خواهیم کاری نکنند ما چشم هایمان خیس شود 
و دلمان بشــکند.آدم بزرگ ها حواسشان باشد اگر 
می خواهند دنیایی شاد برای بچه ها بسازند باید مثل 

ما بچه ها با هم مهربان باشند.
ما آدمهایی را دوســت داریم که بچه ها را دوســت 
داشته باشند و برای آنها وقت بگذارند، ما برای همه 
بزرگترها دعا می کنیم که خدای مهربان یاورشان باشد 
تا آنها هم مــا را یاری کنند. به امید روزهای خوش 

زندگی با حال خوش کودکی.«

نماینده ولی فقیه در هرمزگان:
دستیابی به تمدن با شکوه اسلامی

 با تولید فکر و اندیشه محقق می شود
  سروبس فرهنگی //  با حضور نماینده ولی فقیه در استان 
و مدیر کل آموزش و پرورش هرمزگان، آیین اســتقبال از نو 
دانشجویان دانشــگاه فرهنگیان هرمزگان برگزار شد. نماینده 
ولی فقیه در استان و امام جمعه بندرعباس ضمن تبریک به نو 
دانشجویان، عنوان کرد: دانشگاه فرهنگیان، دانشگاهی تراز اول 
و فاخر است.حجت الاسلام والمسلمین محمد عبادی زاده بیان 
کرد: تحقق بیانیه گام دوم مقام معظم رهبری و دستیابی به تمدن 
با شکوه اسلامی نیازمند اقدامات نرم افزاری و سخت افزاری 
و تولید فکر و اندیشــه مبتنی برتعالیم انقلاب اسلامی دارد که 
نقش معلمان آینده و دانشجویان در این زمینه ممتاز است. وی 
ادامه داد: همه باید از توسعه و فعالیت های دانشگاه فرهنگیان 
حمایت کنیم تا این دانشــگاه بتواند رسالت اصلی خود را که 
تربیت معلمان تراز اول انقلاب اسلامی است به خوبی ایفا کند.

همچنین در ادامه مدیر امور پردیس های استان هرمزگان نیز 
ورود جدید دانشجویان را به معنای تداوم امید، شادابی، بالندگی 
و توسعه علم و فناوری دانســت و افزود : امروز تلاش ها و 
همت 12 سال دوران تحصیل شما به ثمر نشسته، و امیدواریم 
در ادامه راه در دانشگاه نیز موفقیت های دیگری را رقم بزنید. 
ضیایی بابیان این که ورود قریب به 700 نفر دانشجوی جدید 
به دانشگاه فرهنگیان هرمزگان نوید بخش آینده بهتری برای 
نظام تعلیم و تربیت است، افزود: در سال تحصیلی جدید ٣۴1 
دانشــجوی پسر و ٣۴۴ دانشجوی دختر در 5 رشته تحصیلی 
ریاضی، آموزش علوم، علوم اجتماعی ، عربی، علوم تربیتی در 
دانشگاه پذیرفته شده اند که با احتساب ورودی های قبل تعداد 
کل دانشجویان به 2165 نفر رســیده است.به گزارش ایسنا، 
همچنین در این آیین از 55 رتبه زیر 1000 این دانشــگاه نیز 

تجلیل به عمل آمد.
»جاده خاکی« بهترین فیلم جشنواره لندن شد

   سرویس فرهنگی // فیلم »جاده خاکی« ساخته پناه پناهی 
موفق به کسب جایزه بهترین فیلم از جشنواره معتبر فیلم لندن 
شــد. فیلم »جاده خاکی« به عنوان یکی از هشت فیلم بخش 
رقابتی اصلی شــصت و پنجمین جشنواره فیلم لندن حضور 
داشــت و در نهایت جایزه بهترین فیلم این رویداد ســینمایی 
را به خود اختصــاص داد.  »جاده خاکی« به کارگردانی پناه 
پناهی پس از نخســتین نمایش جهانی خود در بخش دوهفته 
کارگردانان جشــنواره کن و دعوت به جشــنواره هایی چون 
کارلووی واری، ســارایوو، افق های نو لهســتان و جشنواره 
نیویورک، جایزه نخست جشنواره لندن را دریافت کرد. اولین 
ساخته بلند پناه پناهی در بخش اصلی جشنواره لندن با فیلم 
های سینماگران سرشناسی از جمله »دست خدا« به کارگردانی 
»پائولو ســورنتینو«، »نتیرام« از »جاستین کرزل«، انیمیشن 
»زیبا« ســاخته جدید »مامورو هوسودا« از ژاپن، »چیزهای 
حقیقی« به کارگردانی »هــری ووتلیف«، »حفره« از »میکل 
آنجلــو فرامارتینو« و »غروب آفتاب« از »میشــل فرانکو« 
رقابت کرد. حســن معجونی، پانته آ پناهی ها، رایان سرلک ، 
امین ســیمیار  و بهرام ارک بازیگران اصلی این فیلم هستند و 
امین جعفری فیلمبردار باتجربه ایرانی که پیش از این در فیلم 
هایی چون »٣ رُخ« و »قصیده گاو ســفید« همکاری داشته، 
فیلمبرداری »جاده خاکی« را نیز بر عهده داشته است. کمپانی 
»سلولوئید دریمز« به مدیریت هنگامه پناهی پخش بین المللی 
فیلم »جاده خاکی« را بر عهده دارد. شصت و پنجمین جشنواره 
فیلم لندن از تاریخ 6 تا 17 اکتبر )1۴ تا 25 مهر( در انگلستان 
برگزار شد و »قهرمان« ســاخته اصغر فرهادی و فیلم کوتاه 
»دیوار چهارم« از محبوبه کلاسی نیز دیگر نمایندگان سینمای 

ایران در این رویداد سینمایی بودند.

خبر

رایزنی فرهنگی ایران خبر داد

استقبال گسترده رسانه های اوگاندا از نامه کودکان ایران به جهانیان

سرویس فرهنگی // مدیرکل شیلات هرمزگان 
در دیــدار با مدیر ســتاد اقامه نماز اســتان 
هرمزگان و با حضور شــورای اقامه نماز اداره 
کل شیلات استان ،بر اجرای تفاهم نامه  توسعه 
و ترویج فرهنگ اقامه نماز تاکید کرد و گفت: 
بی شک اجرای این تفاهم نامه  از اولویت های 

اداری شیلات هرمزگان است.
به گزارش خبرنگار دریا ، عبدالرسول دریایی 
در این دیدار ضمن ارائه گزارشــی از عملکرد 
این مجموعه گفت: تاکنون دوره ها و برنامه های 
مختلفــی جهت بــالا بردن ســطح آگاهی و 
اطلاعات همکاران و خانواده های آنان برگزار 

شده است.وی با اشــاره به اینکه بسیاری از  
بند های برنامه های ابلاغی در این تفاهم نامه از 
پیش نیز در اداره کل شیلات استان به صورت 
داوطلبانه و باهماهنگــی دفتر نمایندگی ولی 
فقیه در شــیلات هرمزگان اجرا می شده است 
گفت: خوشبختانه همواره در اداره کل شیلات 
هرمزگان بر بحث اقامه نماز و مباحث اعتقادی 

و مذهبی توجه ویژه ای شده است.
مدیر کل شــیلات هرمزگان با تاکید بر تداوم 
همکاری با مجموعه ســتاد اقامه نماز استان 
، خواســتار برگزاری دوره های آموزشــی با 
موضوع نماز ویژه همکاران با هماهنگی ستاد 

اقامه نماز بصورت مجازی و در صورت بهبود 
شرایط کرونایی بصورت حضوری شد.

دریایی با بیان اینکه این نهاد برنامه های ویژه ای 
برای ترویج و  گسترس فرهنگ اقامه نماز بین 
کارکنان  در دســتور کار دارد، اظهار داشت: 
توســعه و ترویج نماز، هم تکلیف دینی و هم 
تکلیف اداری اســت و وظیفه داریم شرایط و 
تمهیدات لازم را جهت فرهنگ سازی و ترویج 

این فریضه الهی فراهم سازیم.
در ادامه این نشست مدیر ستاد اقامه نماز استان 
ضمن تشــکر از مجموعه فعالیتهای شیلات 
هرمزگان در زمینه توســعه و ترویج فرهنگ 

اقامه نماز گفــت: با توجه به اقدامات صورت 
گرفته در این اداره کل ،امید داریم شاهد کسب 
عناوین برتر در حوزه نماز و ترویج نماز توسط 
اداره کل شــیلات هرمزگان در ســطح کشور 

باشیم.
حجت الاســلام محمد اعتمادی با بیان اینکه 
مجموعه شــیلات هرمزگان به عنوان یکی از 
دســتگاه های برتر در حوزه توسعه و ترویج 
فرهنگ نورانی نماز اســت، افزود:این نهاد با 
اقدامات مناسبی در این راستا انجام داده است.

وی  نماز را سیر سعادت فرد و اجتماع و کلید 
گنجینه آرامش انسانها برشمرد و اظهار داشت 

نماز از مهم ترین ســفارش های انبیاء و اولیاء 
الهی بوده و از بارزترین مصادیق عبادت است.

گفتنی  است در پایان جلسه تفاهم مشترک بین 

ستاد اقامه نماز استان و اداره کل شیلات استان 
هرمزگان در خصوص ترویج و توسعه فرهنگ 

نماز در سال 1۴00 به امضا رسید.

مدیرکل شیلات هرمزگان تاکید کرد

اجرای تفاهم نامه توسعه و ترویج فرهنگ اقامه نماز 

  

  

                                        دادنامه
پرونده کلاسه 140040920000513032 شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسی استان هرمزگان تصمیم نهایی شماره 140040390001638111.  

شاکی : ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( به نشانی استان تهران - شهرستان تهران - شهر تهران - خالد- اسلامبولی - کوچه -17 ستاد - 
اجرایی فرمان امام )ره( با نمایندگی آقای  احسان کشاورز فرزند احمد . اتهام : شکایت بر خلاف واقع در دعاوی اصل 49 قانون اساسی 

گردشــکار: در وقــت فوق العــاده دادگاه اصل 49 قانون اساســی هرمزگان به تصدی امضاء کننده ذیل تشــکیل اســت . پرونده کلاســه 
140040920000513032 تحت نظر است . دادگاه با عنایت به جمیع اوراق و محتویات پرونده ختم رسیدگی را اعلام وبا استعانت از درگاه 

احدیت متعال به شرح آتی مبادرت به صدور رأی می نماید .
رای دادگاه : 

در خصوص شش دانگ یک قطعه زمین  واقع در شهرستان میناب ، محله شنبه چالاکی ، جنب زمین هشت هکتاری ستاد قطعه 104 به مساحت 422/20 متر مربع طی نامه 
شماره 181/142944/ن  مورخ 1400/04/28 از طرف ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( به عنوان ملک بایر بلاصاحب معرفی گردیده است این دادگاه پس از بررسی های 
اولیه طی دادنامه شماره 140040390001096423 مورخه 1400/05/11 مستنداً به تبصره ماده 10 اصلاحیه آئین نامه نحوه رسیدگی به پرونده های موضوع اصل 49 قانون 
اساسی، مبادرت به صدورقرارسرپرستی می نماید وسپس قرار صادره به منظور حفظ حقوق مدعیان احتمالی در روزنامه کثیرالانتشار آگهی گردید و متعاقباً با عنایت به انقضاء 
مهلت یک ماهه انتشار آگهی و عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مدعی یا معترض ، ستاد اجرایی طی نامه شماره 181/199110/ن مورخه 1400/06/18 درخواست 
صدورحکم تملک ملک موصوف را نموده است . النهایه این دادگاه با عنایت به عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مالک یاقائم مقام قانونی ویا وکیل مالک وتوجهاً 
به تحقیقات و بررسیهای انجام شده توسط ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( و اینکه ملک موضوع پرونده ازمصادیق اموال بلاصاحب تلقی گردیده وهیچگونه اطلاعی 
ازمالک و یا ورثه یا نماینده قانونی وی بدست نیامده ، لذا در راستای اجرای ماده 28 قانون مدنی وفتوای حضرت امام )ره( درتحریر الوسیله )کتاب لقطه(حکم به تملیک ستاد 
اجرائی فرمان حضرت امام )ره( درملک مزبور صادر واعلام میدارد. رای صادره غیابی و ظرف بیست روز پس از ابلاغ  قابل خواهی در این دادگاه وسپس ظرف بیست روز 

قابل تجدید نظرخواهی در محاکم محترم تجدید نظر استان تهران ) ویژه دادگاههای اصل 49 قانون اساسی ( می باشد .

مختار صادقی - رئیس دادگاه اصل 49 قانون اساسی  استان هرمزگان

                                        دادنامه
پرونده کلاسه 140040920000512851 شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسی استان هرمزگان تصمیم نهایی شماره 140040390001638054.  

شاکی : ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( به نشانی استان تهران - شهرستان تهران - شهر تهران - خالد- اسلامبولی - کوچه -17 ستاد - 
اجرایی فرمان امام )ره( با نمایندگی آقای  احسان کشاورز فرزند احمد . اتهام : شکایت بر خلاف واقع در دعاوی اصل 49 قانون اساسی 

گردشــکار: در وقــت فوق العــاده دادگاه اصل 49 قانون اساســی هرمزگان به تصدی امضاء کننده ذیل تشــکیل اســت . پرونده کلاســه 
140040920000512851 تحت نظر است . دادگاه با عنایت به جمیع اوراق و محتویات پرونده ختم رسیدگی را اعلام وبا استعانت از درگاه 

احدیت متعال به شرح آتی مبادرت به صدور رأی می نماید .
رای دادگاه : 

در خصوص شش دانگ یک قطعه زمین  واقع در شهرستان میناب ، محله شنبه چالاکی ، جنب زمین هشت هکتاری ستاد قطعه 103 به مساحت 427/68 متر مربع طی نامه 
شماره 181/143177/ن  مورخ 1400/04/28 از طرف ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( به عنوان ملک بایر بلاصاحب معرفی گردیده است این دادگاه پس از بررسی های 
اولیه طی دادنامه شماره 140040390001096388 مورخه 1400/05/11 مستنداً به تبصره ماده 10 اصلاحیه آئین نامه نحوه رسیدگی به پرونده های موضوع اصل 49 قانون 
اساسی، مبادرت به صدورقرارسرپرستی می نماید وسپس قرار صادره به منظور حفظ حقوق مدعیان احتمالی در روزنامه کثیرالانتشار آگهی گردید و متعاقباً با عنایت به انقضاء 
مهلت یک ماهه انتشار آگهی و عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مدعی یا معترض ، ستاد اجرایی طی نامه شماره 181/199855/ن مورخه 1400/06/20 درخواست 
صدورحکم تملک ملک موصوف را نموده است . النهایه این دادگاه با عنایت به عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مالک یاقائم مقام قانونی ویا وکیل مالک وتوجهاً 
به تحقیقات و بررسیهای انجام شده توسط ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( و اینکه ملک موضوع پرونده ازمصادیق اموال بلاصاحب تلقی گردیده وهیچگونه اطلاعی 
ازمالک و یا ورثه یا نماینده قانونی وی بدست نیامده ، لذا در راستای اجرای ماده 28 قانون مدنی وفتوای حضرت امام )ره( درتحریر الوسیله )کتاب لقطه(حکم به تملیک ستاد 
اجرائی فرمان حضرت امام )ره( درملک مزبور صادر واعلام میدارد. رای صادره غیابی و ظرف بیست روز پس از ابلاغ  قابل خواهی در این دادگاه وسپس ظرف بیست روز 

قابل تجدید نظرخواهی در محاکم محترم تجدید نظر استان تهران ) ویژه دادگاههای اصل 49 قانون اساسی ( می باشد .

مختار صادقی - رئیس دادگاه اصل 49 قانون اساسی  استان هرمزگان

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

  

  

                                        دادنامه
پرونده کلاسه 140040920000513212 شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسی استان هرمزگان تصمیم نهایی شماره 140040390001638278.  

شاکی : ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( به نشانی استان تهران - شهرستان تهران - شهر تهران - خالد- اسلامبولی - کوچه -17 ستاد - 
اجرایی فرمان امام )ره( با نمایندگی آقای  احسان کشاورز فرزند احمد . اتهام : شکایت بر خلاف واقع در دعاوی اصل 49 قانون اساسی 

گردشــکار: در وقــت فوق العــاده دادگاه اصل 49 قانون اساســی هرمزگان به تصدی امضاء کننده ذیل تشــکیل اســت . پرونده کلاســه 
140040920000513212 تحت نظر است . دادگاه با عنایت به جمیع اوراق و محتویات پرونده ختم رسیدگی را اعلام وبا استعانت از درگاه 

احدیت متعال به شرح آتی مبادرت به صدور رأی می نماید .
رای دادگاه : 

در خصوص شش دانگ یک قطعه زمین  واقع در شهرستان میناب ، محله شنبه چالاکی ، جنب زمین هشت هکتاری ستاد قطعه 106 به مساحت 411/26 متر مربع طی نامه 
شماره 181/142966/ن  مورخ 1400/04/28 از طرف ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( به عنوان ملک بایر بلاصاحب معرفی گردیده است این دادگاه پس از بررسی های 
اولیه طی دادنامه شماره 140040390001096513 مورخه 1400/05/11 مستنداً به تبصره ماده 10 اصلاحیه آئین نامه نحوه رسیدگی به پرونده های موضوع اصل 49 قانون 
اساسی، مبادرت به صدورقرارسرپرستی می نماید وسپس قرار صادره به منظور حفظ حقوق مدعیان احتمالی در روزنامه کثیرالانتشار آگهی گردید و متعاقباً با عنایت به انقضاء 
مهلت یک ماهه انتشار آگهی و عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مدعی یا معترض ، ستاد اجرایی طی نامه شماره 181/199709/ن مورخه 1400/06/20 درخواست 
صدورحکم تملک ملک موصوف را نموده است . النهایه این دادگاه با عنایت به عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مالک یاقائم مقام قانونی ویا وکیل مالک وتوجهاً به 
تحقیقات و بررسیهای انجام شده توسط ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( و اینکه ملک موضوع پرونده ازمصادیق اموال بلاصاحب تلقی گردیده وهیچگونه اطلاعی ازمالک 
و یا ورثه یا نماینده قانونی وی بدست نیامده ، لذا در راستای اجرای ماده 28 قانون مدنی وفتوای حضرت امام )ره( درتحریر الوسیله )کتاب لقطه(حکم به تملیک ستاد اجرائی 
فرمان حضرت امام )ره( درملک مزبور صادر واعلام میدارد. رای صادره غیابی و ظرف بیست روز پس از ابلاغ  قابل خواهی در این دادگاه وسپس ظرف بیست روز قابل تجدید 

نظرخواهی در محاکم محترم تجدید نظر استان تهران ) ویژه دادگاههای اصل 49 قانون اساسی ( می باشد .
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                                        دادنامه
پرونده کلاسه 140040920000513166 شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسی استان هرمزگان تصمیم نهایی شماره 140040390001638199.  

شاکی : ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( به نشانی استان تهران - شهرستان تهران - شهر تهران - خالد- اسلامبولی - کوچه -17 ستاد - 
اجرایی فرمان امام )ره( با نمایندگی آقای  احسان کشاورز فرزند احمد . اتهام : شکایت بر خلاف واقع در دعاوی اصل 49 قانون اساسی 

گردشــکار: در وقــت فوق العــاده دادگاه اصل 49 قانون اساســی هرمزگان به تصدی امضاء کننده ذیل تشــکیل اســت . پرونده کلاســه 
140040920000513166 تحت نظر است . دادگاه با عنایت به جمیع اوراق و محتویات پرونده ختم رسیدگی را اعلام وبا استعانت از درگاه 

احدیت متعال به شرح آتی مبادرت به صدور رأی می نماید .
رای دادگاه : 

در خصوص شش دانگ یک قطعه زمین  واقع در شهرستان میناب ، محله شنبه چالاکی ، جنب زمین هشت هکتاری ستاد قطعه 105 به مساحت 416/73 متر مربع طی نامه 
شماره 181/142961/ن  مورخ 1400/04/28 از طرف ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( به عنوان ملک بایر بلاصاحب معرفی گردیده است این دادگاه پس از بررسی های 
اولیه طی دادنامه شماره 140040390001096467 مورخه 1400/05/11 مستنداً به تبصره ماده 10 اصلاحیه آئین نامه نحوه رسیدگی به پرونده های موضوع اصل 49 قانون 
اساسی، مبادرت به صدورقرارسرپرستی می نماید وسپس قرار صادره به منظور حفظ حقوق مدعیان احتمالی در روزنامه کثیرالانتشار آگهی گردید و متعاقباً با عنایت به انقضاء 
مهلت یک ماهه انتشار آگهی و عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مدعی یا معترض ، ستاد اجرایی طی نامه شماره 181/199865/ن مورخه 1400/06/20 درخواست 
صدورحکم تملک ملک موصوف را نموده است . النهایه این دادگاه با عنایت به عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مالک یاقائم مقام قانونی ویا وکیل مالک وتوجهاً به 
تحقیقات و بررسیهای انجام شده توسط ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( و اینکه ملک موضوع پرونده ازمصادیق اموال بلاصاحب تلقی گردیده وهیچگونه اطلاعی ازمالک 
و یا ورثه یا نماینده قانونی وی بدست نیامده ، لذا در راستای اجرای ماده 28 قانون مدنی وفتوای حضرت امام )ره( درتحریر الوسیله )کتاب لقطه(حکم به تملیک ستاد اجرائی 
فرمان حضرت امام )ره( درملک مزبور صادر واعلام میدارد. رای صادره غیابی و ظرف بیست روز پس از ابلاغ  قابل خواهی در این دادگاه وسپس ظرف بیست روز قابل تجدید 

نظرخواهی در محاکم محترم تجدید نظر استان تهران ) ویژه دادگاههای اصل 49 قانون اساسی ( می باشد .
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قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

ســرویس فرهنگی // دبیر پنجاه و یکمین جشنواره 
بین المللی فیلم رشــد از حضور 105 کشور جهان با 

ارسال 1٩50 فیلم در این دوره جشنواره خبر داد. 
محمدابراهیــم محمدی اظهارداشــت: بنابر گزارش 
دبیرخانه دائمی جشنواره بین المللی فیلم رشد تا هفته 
آخر مهرماه جاری 1٩50 فیلم خارجی در قالب های 
داستانی کوتاه،  داستانی بلند،   مستند کوتاه، مستند بلند، 
پویانمایی کوتاه و پویانمایی بلند از 105 کشور جهان 

به دبیرخانه فیلم رشــد واصل شده که در حال حاضر 
در دست بررسی و داوری هستند.«

مدیرکل دفتر انتشــارات و فناوری آموزشی در این 
خصوص ادامه داد: کشــورهای هندوستان، آمریکا، 
ایتالیا، ترکیه، روســیه، اسپانیا، برزیل، فرانسه، مصر و 
انگلســتان به ترتیب 10 کشوری هستند که بیشترین 
آثار را برای این دوره از جشــنواره ارســال کرده اند. 
همچنین کمترین آثار را از کشــورهای زامبیا، یمن، 

سنگاپور، رواندا،   مالاوی، مقدونیه، گواتمالا، اتیوپی، 
اکوادور، دومینیکن، کاستاریکا، بنین و آلبانی دریافت 
نموده ایم. این درحالی اســت که هنوز چند روزی به 
پایان مهلت دریافت آثار باقی مانده و احتمال دارد که 

این آمار در روزهای آینده افزایش یابد.
 بر اســاس اطلاعیه های قبلی دبیرخانه فیلم رشــد، 
همه فیلم ســازان ایرانی و خارجی علاقمند به شرکت 
در پنجاه و یکمین جشــنواره بین المللی فیلم رشد که 

تا تاریخ 15 مهرماه موفق به ثبت نام و ارســال آثار 
خود نشــده اند، تا پایان روز جمعه ٣0 مهرماه جاری 
فرصت خواهند داشــت که نسبت به ثبت نام و ارسال 
اثر خود اقدام نمایند.تهیه کنندگان و فیلم سازان محترم 
می توانند با مراجعه به ســایت eff.roshd.Ir ضمن 
مطالعه و رعایت ضوابط آئین نامه جشنواره فیلم رشد، 
از دو روش زیر نسبت به ثبت نام و تحویل آثار خود 

اقدام نمایند.
الف( تکمیل فرم شــرکت در جشــنواره و بارگذاری 

eff.roshd.Ir لینک اثر در سامانه
ب( تکمیل فرم شــرکت در جشــنواره، دریافت کد 

رهگیری و ارســال اثر  بر روی لوح فشرده به نشانی: 
تهران- خیابان ایرانشهر شمالی- نبش کوچه آذرفر-  
پــلاک 270 - دبیرخانه ســازمان پژوهش و برنامه 

ریزی آموزشی
شــماره تلفن های دبیرخانه جشــنواره فیلم رشــد : 
 ٨٨٣01۴7٩   -  ٨71٩6557  –  ٨71٩656٣
)021( در روزهــای فعال از ســاعت ٨ صبح تا 1۴ 
آماده پاسخگویی به سؤالات شرکت کنندگان می باشد. 
eff.roshd@oerp.  همچنین نشــانی الکترونیکی
 Ir آمــاده دریافــت پیام های مکتوب فیلم ســازان  

 خواهد بود.

جدیدترین خبر از جشنواره فیلم رشد
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بیشتر از یک ماه است که روزهای سختی را می گذرانیم چرا که همسرم دوباره به 
مصرف مواد مخدر صنعتی روی آورده و هنگامی که دچار توهم می شود به هیچ 

وجه نمی تواند رفتارهای وحشتناک خودش را کنترل کند و...
  مرد 32ساله ای که با در دست داشتن حکم قضایی به کلانتری سپاد مشهد مراجعه کرده 
بود تا بار دیگر همسرش را در مرکز ترک اعتیاد بستری کند درباره این ماجرا به مشاور و 
مددکار اجتماعی کلانتری گفت: 9سال قبل به اصرار مادرم تصمیم گرفتم با دختر دایی ام 
ازدواج کنم چرا که دایی ام به خاطر اعتیاد شدیدش به مواد مخدر کارتن خواب شده بود 
و از همسر و فرزندانش خبری نداشت. دراین شرایط زن دایی ام به سختی »آتنا« و پنج 
خواهر و برادر دیگرش را بزرگ می کرد . از سوی دیگر مادرم معتقد بود »آتنا« به خاطر 
سختی هایی که در زندگی کشیده است می تواند همسر خوبی برای من باشد چرا که او 
در فراز و نشیب های زندگی خانوادگی اش تلخکامی های زیادی را تحمل کرده است و 
می تواند مرا هنگام بروز مشکلات حاد یاری دهد خلاصه من هم که راننده ای در یکی 
از سازمان های نیمه دولتی بودم به خواستگاری دختر دایی ام رفتم .چند روز بعد مراسم 
عقدکنان ما در قوچان برگزار شد و چند ماه بعد نیز زندگی مشترکمان را در مشهد آغاز 
کردیم ولی طولی نکشید که فهمیدم همسرم با ترغیب و تشویق زن همسایه به مصرف 
مواد مخدر آلوده شده است . آن روزها آتنا برای آن که از تنهایی بیرون بیاید زمانی که 
من سرکار بودم به منزل »زری خانم« می رفت که به مواد مخدر اعتیاد شدیدی داشت. 
درحالی که »آتنا« باردار بود با اصرار زیاد او را دریکی از مراکز ترک اعتیاد بستری کردم 
و او هم مواد مخدر را ترک کرد . با به دنیا آمدن فرهاد اوضاع زندگی ما کمی بهتر شد 
چرا که همسرم دیگر سراغ »زری خانم« و دیگر دوستان معتادش نمی رفت . هنوز لذت 
 این خوشحالی را به درستی احساس نکرده بودم که متوجه شدم آتنا دوباره به مصرف 
مواد مخدر روی آورده است. برای بار دوم او را بستری کردم اما این بار خیلی مراقب 
بودم تا دوباره درگیر اعتیاد نشــود ولی نمی توانستم کار و زندگی ام را رها کنم و تنها 
مراقب آتنا باشــم. خلاصه مدتی بعد هنگامی که همسرم را به جرم جیب بری داخل 
 اتوبوس های شــهری دســتگیر کردند تازه فهمیدم او باز هم معتاد شده و برای تامین 
هزینه های اعتیادش به سرقت روی آورده است .آن روزها آتنا ، دخترم را باردار بود و به 
همین دلیل هم حکم زندان او بعد از تولد فرزندم اجرا شد و دخترم را نیز به یکی از مراکز 
نگهداری کودکان و نوزادان بی سرپرست تحویل دادند . بعد از مدت ها تلاش همسرم را 
از زندان بیرون آوردم ولی تهدیدش کردم که اگر این بار حتی از کنار مواد مخدر هم عبور 
کند طلاقش می دهم. با قولی که آتنا داد من هم به این زندگی مشترک ادامه دادم اما از 
یک ماه گذشته رفتارهای همسرم به طرز وحشتناکی تغییر کرد. او دچار توهم می شود 
و دست به رفتارهای خطرناکی می زند که هرلحظه امکان دارد حادثه جبران ناپذیری 
رخ دهد . این گونه بود که فهمیدم آتنا دوباره مصرف مواد مخدر صنعتی را آغاز کرده 
است به همین دلیل تصمیم گرفتم این بار او را طلاق بدهم اما زمانی که به چشمان نگران 
پسرم نگاه کردم که با خوشحالی مادرش را می بوسید تا به مدرسه برود از این تصمیم 
منصرف شدم . به دادگاه رفتم تا با حکم قانون دوباره همسرم را به زندگی بازگردانم که 

شاید فرزندانم از لذت محبت مادری محروم نشوند و...

قصه یک بوسه عاشقانه!
در امتداد تاریکی

نامه ای که متهم را لو داد

روابط عمومی 
با مصرف دو وعده ماهی و میگو در هفته، تقويت هوش و ذكاوت خانواده خود كوشا باشید شیلات هرمزگان 

تربیت کودک خلاق 
* بــازی ها فکری کودکان را خلاق تربیت می کند بازی های فکری و پازل 
کمک می کند که کودک با خلاقیت باشــد و بتواند مسائل را مدیریت کند .او 
نیازمند تفکر خلاق اســت و باید به او کمک کنیم تا فکر خلاق داشته باشد 

نه مقلد.
* برای او یک سوال طرح کنید و از او بخواهید که راهکارهای مختلف را ارائه 
کند مثلا برای هر مشکل 5 راهکار آن وقت مشخص می شود که چقدر خلاق 

است و دوست دارد تا مستقل بیاندیشد.
* کارهای روزانه را به خودش واگذارید و بخواهید که خودش انجامش دهد 
مثلا دست و روی شستن به دست شویی رفتن و...کودک با انجام کارهای ساده 
منزل می آموزد که مسئولیت بپذیرد و به کارهایی که انجام می دهد افتخار کند،  
ضمن اینکه به مرور زمان این مسئله برای وی یک امر عادی و معمول می شود 
و بدون این که نیازی به تذکر باشد یا وحشتی از انجام آنها داشته باشد، کارهایی 
را که از عهده انجام آنها برآید انجام می دهد. اما باید دقت داشته باشیم با افزایش 

دامنه کارهایی که انجام می دهنداز او تشکر کنید و به او پاداش بدهید.
* به او پاداش بدهید و تشویقش کنید در برابر همه از او قدر دانی کنید .کودکان 
هم به انگیزه محتاجند و باید مورد عنایت قرار گیرند.گاهی وقت ها حتی در 
آغوش کشــیدن کودک و بوســیدن وی نیز می تواند روشی برای نشان دادن 

قدرشناسی شما باشد.
 * بــه او کمک کنید تا از اشــتباهاتش درس بگیرد و دیگر تکرارش نکند و 
بیاموزید که برخی از اشتباهات قابل جبران نیست.گاهی او را از چیزی محروم 
کنید تا متوجه اشتباهش بشود و اشتباهش را تکرار نکند،همیشه تشویق جوابگو 
نیست گاهی تنبیه نیز لازم است.اگر کاری را که بالاتر از توانایی کودک است 
به او بسپارید، ممکن است او احساس ناامیدی و بیهودگی کند. اما اگر کارها 
طوری باشند که کودک از عهده انجام آنها به خوبی بر آید دوست دارد دوباره 

انجامش دهد و کار تازه ای بگیرد .
  مرکز مشاوره آرامش فرماندهی انتظامی هرمزگان

 شماره تماس33340624-21821628

سرویس حوادث // پاســداران گمنام امام زمان)عج( سپاه ناحیه 
بندرعباس موفق به کشف یک کارگاه مشروبات الکلی دست ساز در 

این شهرستان شدند. 
   پاسداران گمنام امام زمان )عج( در سپاه ناحیه بندرعباس با رصد دقیق 
اطلاعاتی و اشراف منطقه ای، موفق به کشف یک کارگاه مشروبات الکلی 
در یکی از محلات حاشیه نشــین شهرستان بندرعباس شدند.به گزارش 
ایســنا ؛ در این کارگاه علاوه بر جمع آوری تجهیزات و امکانات ساخت 
 مشروب، بیش  از55۰ لیتر مشــروبات الکی دست ساز پرخطر )از نوع 

آب جو( کشف شد.

 کشف کارگاه مشروبات دست  ساز 
در بندرعباس

 ســرویس حوادث //  راز قتــل زن جوان که به 
خاطر مالکیت ســه دانگ خانه و بچه دار نشدن 
با همســرش اختلاف داشت زمانی فاش شد که 
شوهرش به خاطر مصرف بیش از حد موادمخدر 

جان باخت.
   ساعت 4 بامداد یکشنبه 25 مهر مرد جوانی هراسان 
با اورژانس تماس گرفت و در حالی که درخواســت 
کمک می کرد گفت: فکر می کنم دوستم حمید شیشه 
کشیده چون دچار توهم شده و حالش خیلی بد است 
او تمام خانه مرا به هم ریخته است.بدنبال این تماس 
مأموران اورژانس و کلانتری 136 فرجام راهی خانه 
مرد جوان شدند اما زمانی که به آنجا رسیدند، متوجه 
شدند که حمید جان باخته است.گزارش این مرگ به 
بازپرس محمدتقی شعبانی اعلام شد و بازپرس جنایی 
دستور تحقیقات در رابطه با مرگ او را صادر کرد.در 
تحقیقات صورت گرفته، دوست حمید به کارآگاهان 
اداره دهم پلیس آگاهی پایتخت گفت: مدت ها بود که 
حمید را ندیده بودم و از او خبری نداشــتم. تا اینکه 
دیشب سرزده به خانه ام آمد و گفت با همسرش دچار 
اختلاف شده و از من خواست شب را آنجا بماند. من و 
برادرم مجردی زندگی می کنیم در طبقه بالای خانه مان 
هم یک کارگاه لوازم آرایشی است. من و برادرم برای 
خواب به کارگاه رفتیم و طبقه پایین را در اختیار حمید 
گذاشتیم. ساعت حدود 3 بامداد بود که ناگهان سر و 
صداهای وحشــتناکی از طبقه پایین شنیدم بلافاصله 

خودم را به پایین رســاندم و با صحنه عجیبی مواجه 
شدم. حمید در حالی که لباس هایش را پاره کرده بود و 
عربده می کشید مدام می دوید و هذیان می گفت. خیلی 
ترسیدم به یکی از دوستانم که پزشک بود زنگ زدم 
و ماجرا را گفتم. او گفت احتمالاً شیشه مصرف کرده 
و دچار توهم شده به اورژانس خبر دهید.در معاینات 
اولیه از سوی متخصصان پزشکی قانونی علت مرگ 
مصرف بیش از حد موادمخدر اعلام شــد. سپس با 
اعلام موضوع به خانواده حمید آنها برای تحویل جسد 
و دفن وی به اداره پلیس رفتند اما نیاز به مدارک هویتی 
او داشتند، به همین خاطر خواهر حمید با مینا همسر 

وی تماس گرفت تا خبر فــوت او را اطلاع دهد اما 
وقتی زن جوان پاسخگوی تماس ها نبود، به ناچار با 
خواهر مینا تماس گرفت و با اعلام خبر مرگ حمید 
از او خواست به خانه خواهرش برود.بدین ترتیب زن 
جوان و شــوهرش راهی خانه آنها شدند اما هر چه 
زنگ در خانه را به صدا درآوردند کسی پاسخ نداد. به 
ناچار آنها با پلیس تماس گرفته و موضوع را گزارش 
کردند. دقایقی بعد مأموران آتش نشانی و کلانتری 157 
مســعودیه پس از هماهنگی های قضایی وارد خانه 
شدند.اما آنها به محض ورود به خانه با صحنه هولناکی 
رو به رو شدند. جسد مینا داخل سالن پذیرایی افتاده 

بود و به نظر می رسید که از زمان مرگ او مدت زیادی 
می گذرد. با کشف جسد زن جوان، موضوع به بازپرس 
محمد تقی شعبانی اعلام شد.نخستین بررسی های تیم 
جنایی نشان می داد که مینا با بند کفش و روسری که 
دور گردنش پیچیده شده بود خفه شده و به قتل رسیده 
است. از زمان مرگ نیز حدود دو روز می گذشت. در 
تحقیقات صورت گرفته از همسایه ها آنها مدعی شدند 
که زوج جوان همیشــه با هم درگیری و دعوا داشتند 
و آخریــن بار حمید را در حالــی که نان خریده بود 
داخل کوچه دیده اند.وجود نان ها در صحنه جنایت این 
فرضیه را قوت بخشید که مرد جوان پس از خرید نان 
به خانه آمده و با همسرش درگیر شده و او را به قتل 
رسانده است. بعد از این جنایت هم خانه را ترک کرده 
و به میهمانی خانه دوســتش رفته و در آنجا به خاطر 
مصرف بیش از حد مواد جانش را از دست داده است.
در ادامه تحقیقات از خانواده زوج جوان مشخص شد 
آنها حدود 15 سال قبل باهم ازدواج کرده اما بچه دار 
نشده اند و همین مسأله یکی از دلایل اختلاف آنها بود. 
دلیل دیگر اما مالکیت سه دانگ خانه ای بود که حمید 
به نام همســرش کرده بود. اما بعد از مدتی از این کار 
پشیمان شده و خواهان برگرداندن سند به نام خود شده 
بود. اما مینا مخالفت می کرد و راضی به انتقال سه دانگ 
سند نبود.بدین ترتیب با قتل زن جوان و مرگ شوهرش 
پرونده برای تحقیقات بیشتر در اختیار کارآگاهان پلیس 

قرار گرفت.

سرویس حوادث // فرمانده انتظامی شهرستان بندرعباس از کشف ۲۱ 
دستگاه استخراج ارز دیجیتال در این شهرستان خبر داد.

   ســرهنگ تیمور دولتیاری گفت: مأموران انتظامــی بندرعباس پس از 
شناسایی فردی که در منزل مسکونی اقدام به استخراج ارز دیجیتال می کرد 
با هماهنگی مراجع قضائی در بازرســی از این منزل 21 دستگاه ماینر فاقد 

مجوز را کشف کردند.
  فرمانده انتظامی شهرســتان بندرعباس با اشاره به اینکه در این رابطه یک 

نفر دستگیر شده، افزود: کارشناسان ارزش محموله کشف شده را 2 میلیارد و 
7۰۰ میلیون ریال برآورد کردند.

   به گزارش خبرگزاری صدا و ســیما ؛ این مســئول انتظامی گفت: پلیس 
دستگیری مجرمان و برخورد با هنجارشکنان را همواره در دستور کار خود 
قرار داده و شــهروندان برای کمک به اقتصــاد، آرامش و امنیت جامعه، در 
صورت اطلاع از این گونه موارد مراتب را از طریق تماس با شماره 11۰ به 

پلیس اطلاع دهند.

افشای راز قتل زن بعد از مرگ شوهر

سرویس حوادث // مرد دوچرخه سوار بعد از آزادی از زندان 
توبه خود را شکســت و آزار و اذیت پسر بچه ها را دوباره 

آغاز کرد.
   بیســت و پنجم مرداد امسال پسر 9 ساله ای همراه خانواده اش 
به شعبه هشتم بازپرسی دادسرای جنایی تهران رفت و از مردی 

جوان به اتهام ربودن و آزار و اذیت شکایت کرد.پرونده با دستور 
قضایی برای ادامه تحقیقات به پلیس آگاهی تهران ارســال شد. 
پسر خردسال به پلیس گفت: در یکی از خیابان های شرق تهران 
مشغول بازی بودم که مرد دوچر خه سواری به من نزدیک شد و 
نشانی محله ای را از من پرسید که به وی نشان دادم. بعد نام مرا 
سؤال کرد و وقتی جواب دادم، مدعی شد در خیابان دوستانم را 
مشغول بازی دیده و بعد مرا سوار دوچرخه اش کرد تا نزد دوستانم 
ببرد. در میانه راه او مــرا با زور و تهدید با چاقو با خودش برد 
و در پــارک مرا کتک زد و مورد آزار و اذیت قرار داد و رفت.با 
توجه به گفته های پسر خردسال، تحقیقات در این باره آغاز شد 
تا این که چند روز بعد پسر 11 ساله دیگری به پلیس آگاهی آمد 
و شکایت مشابهی مطرح کرد. در تحقیقات از او معلوم شد که به 
نانوایی می رفته که مرد دوچرخه ســوار از او نشانی پرسیده و به 

بهانه رساندن وی تا نانوایی او را با زور و تهدید با چاقو ربوده و به 
کوچه بن بست و متروکه برده و بعد از آزار و اذیت رها کرده است. 
بررســی های اولیه نشان داد فردی که این دو پسر بچه را ربوده و 
در دام شیطانی اش گرفتار کرده یک نفر است. متهم تحت تعقیب 
پلیس قرار گرفت و چند روز پیش در شرق تهران بازداشت شد. 
او ابتدا منکر جرایمش بود تا این که در بررسی سوابق کیفری اش 
معلوم شد وی پیش از این هم به اتهام آزار و اذیت کودکان چند 
سال زندان بوده که مدتی قبل آزاد شده، اما توبه خود را شکسته 
و با دیدن پســران تنها در خیابان، آن ها را ربوده و آزار و اذیت 
می کرده است.رحیم دشتبان، بازپرس شعبه هشتم دادسرای جنایی 
تهران با تأیید این خبر به جام جم گفت: با پایان یافتن تحقیقات، 
پرونده به زودی برای محاکمه متهم به دادگاه کیفری یک اســتان 

تهران ارسال خواهد شد.

آزار شیطانی                   از سوی مرد دوچرخه سوار 

کشف ۲۱ دستگاه 
استخراج ارز دیجیتال 
در بندرعباس

ســرویس حوادث // امروز چهارشــنبه 
۲۸ مهر امســال زمان جدید برای اجرای 
حکم آرمان تعیین شــده، اما حاشیه های 
ایــن پرونده تمامی نــدارد و وکلای او با 
طرح ادعا هــای جدید در پرونده از رئیس 
قوه قضاییــه درخواســت کردند حکم 
متوقف شود. در نامه چهار وکیل آرمان به 
شده  اعلام  اژه ای  محسنی  حجت الاسلام 
است بر اساس اظهارات شاهدان، غزاله در 

زاهدان دیده شده است.
   با ارســال این نامــه و در حالی که دوبار در 
یک هفته گذشته حکم متوقف شده بود، باید دید 
این نامه و طرح ادعا های جدید می تواند دوباره 
اجرای حکم را متوقف کند یا روز چهارشــنبه 
اولیای دم مقتولان سرنوشت پسر جوان را پای 
چوبه دار رقــم می زنند.بحث و جدل در مورد 
قصاص شدن یا نشدن آرمان همچنان وجود دارد 
و هر بار و درست زمانی که او یک قدم به چوبه 
دار نزدیک تر می شود، طرح ادعایی جدید، چند 
قــدم آرمان را از مرگ دورتر می کند. ماجرای 
قتل غزاله به دست آرمان به سال 92 برمی گردد. 
هر دو در سفر به ترکیه با یکدیگر آشنا شدند، 
اما این آشنایی سرانجام خوشی نداشت. غزاله 
19ســاله تصمیم گرفته بود برای ادامه تحصیل 
به خارج از کشــور برود، موضوعی که البته به 
مذاق آرمان 17 ساله چندان خوش نیامد و پس 
از جر و بحث با دختر نوجــوان، او را به قتل 
رساند. قتل غزاله با دستگیری آرمان لو رفت 
و او در اولیــن اعترافات خود گفت غزاله را با 
ضربات متعدد میله بارفیکس به قتل رسانده و 
پس از قراردادن جسدش در داخل چمدان، آن 
را به سطل های مکانیزه شهری منتقل کرده بود. 
مدتی بعد ادعا کرد دخالتی در قتل غزاله با میله 
بارفیکس نداشته و تنها او را هل داده و او بر اثر 

برخورد ســرش با میز جانش را از دست داده 
است. والدین غزاله از همان روز اول دستگیری 
آرمان درخواست قصاص کردند، اما با گذشت 
حدود هشــت سال از قتل غزاله، اجرای حکم 
قصاص او همچنان در هاله ای از ابهام و هربار با 
طرح ادعای جدیدی از سوی وکلای متعددش، 
اجرای حکم متوقف می شــود و آرمان دوباره 
به زندان برمی گردد. حالا پس از هشت سال، 
پرونده آرمان به نقطه ای رسیده که برخی وکلای 
او اعلام می کنند غزاله بر اثر قتل غیرعمد فوت 

شده و آرمان مستحق قصاص نیست.
* نامه وکلا به رئیس دستگاه قضا

  چهار وکیل آرمان در نامه ای به رئیس دستگاه 
قضا، ابهاماتی به پرونده وارد کرده و خواستار 
توقف اجرای حکم شدند. در این نامه آمده است: 
اینجانبان وکلای قبلی و فعلی آرمان ضمن ابراز 
نگرانی شــدید خویش از اجرای قریب الوقوع 
دادنامه ای که ایرادات متعدد شــرعی و قانونی 
داشــته و دارد، تقاضای فوری صدور دستور 
توقف اجــرای حکم مذکور و مطالبه پرونده و 
بررسی آن توسط شــخص حضرتعالی را که 
تجربه تصدی کرسی قضات را داشته اید، دارد. 
شهادت کتبی اخیر چند نفر از اهالی مردم زاهدان 
که فقدانی مذکور را در آن شهر رویت کرده اند، 
فاســدبودن اقاریر نامبرده به جهت بازداشت 
انفرادی به مدت 7۰روز در اداره آگاهی و عدم 
استماع آن توسط قاضی محکمه، عدم پیدایش 
جسد فقدانی و استصحاب بقای حیات نامبرده 
در فرض شک در حیات به ویژه با توجه به ارائه 
مدارکی مبنی بر اخذ مرخصی تحصیلی و تمدید 
دفترچه درمانی و ارائه نکردن دلیل متقن و قوی 
در رد انتســاب آن به فقدانی، از جمله مواردی 
است که وکلای آرمان در این نامه به آن استناد 

کردند.

* اعتراض وکلای آرمان
  ولی ا... حســینی، یکی از وکلای آرمان در 
جدیدترین اظهارنظر خــود در مورد وضعیت 
پرونده آرمان به جام جم می گوید: »من و یکی 
از قضات پس از محاکمه آرمان، از رای قصاص 
عدول کرده و اعلام کردیم او مستحق قصاص 
نیست. ضمن این که هیچ یک از ادله مانند آلات 
جرم و جنازه وجود ندارد. اولین بار اســت که 
در تاریخ فعالیــت قضایی خود می بینم چنین 
حکمی صادر، تایید و قرار است به زودی اجرا 
شود. هدف وکلا و تمام افرادی که به این پرونده 
ورود و اظهارنظرکرده اند، نجات آرمان است. او 
مستحق قصاص نیســت و ایرادات فراوانی به 
پرونده وارد است.« حسینی، عجله در محاکمه 
دوباره و تایید حکم اعدام آرمان را تعجب آور 
می خواند و ادامه می دهد: »حکم مجدد قصاص 
سه روز بعد از سوی دیوانعالی کشور تایید شد 
که عجیب است. ما معتقدیم به ایرادات فراوانی 
که در این پرونده وجود دارد رســیدگی نشده 
اســت و خواهان روشن شــدن این ایرادات و 
ابهامات هستیم. می توان آرمان را حتی بیشتر از 
این در زندان نگه داشت و زمانی که ابهامات رفع 
شد حکم را اجرا کرد، چرا که اگر یک درصد 
اشتباه در این پرونده وجود داشته باشد و آرمان 
قصاص شود چه اتفاقی می افتد. ضمن این که 
روند دادگاه ها باعث شد تا ذهنیت خانواده غزاله 
تغییرکند. در حال حاضرآن ها می گویند آرمان 
محــل جنازه را اعلام کند تا رضایت دهند، در 
حالی که هیچ جنازه ای وجود نــدارد.« او در 
خصوص ورود برخی سلبریتی ها به ماجرای 
آرمان می گویــد: »هدف وکلا و تمام افراد این 
است که بتوانند آرمان را از قصاص نجات دهند، 
بار ها افراد مختلــف به خانه پدر و مادر غزاله 
رفته اند، اما آن ها حاضر به رضایت نشــده اند. 
امروز چهارشــنبه آرمان دوباره پای چوبه دار 
می رود. از رئیس قــوه قضاییه می خواهیم تا 
اجرای حکم متوقف شــده و پرونده بررسی 
دوباره شــود. ما در نامه اخیــر به آقای اژه ای 
ایرادات پرونده را اعلام کردیم و خیلی امیدوار 
هستیم ایشان نامه را خوانده و دستور بررسی 

ایرادات پرونده را بدهند.«

*  فوت غزاله اثبات نشده
  محمدحسین شاملو که شــش سال وکالت 
پرونده آرمان را به عهده داشته، معتقد است اگر 
اوکاری کرده بود، حتما آن را با وکیلش در میان 
می گذاشت. به باور این حقوقدان، فوت غزاله 
با تکیه بر دلایل قاطع اثبات نشــده و هرچه 
در دادگاه ارائه شــده، تنها بر اساس حدس و 
گمان است.این حقوقدان حتی بحث اقرار متهم 
به قتل را زیر سوال می برد. او معتقد است اگر 
حرف های آرمان ملاک اقرار به قتل باشد، جدا 
از این کــه این اقرار به قتل نزد ضابط بوده و در 
حضور قاضی محکمه نبوده، از نظر قانون هیچ 
اعتباری ندارد. به گفته او، اقرار قاتل این بوده 
که »با غزاله مشاجره داشــتم و او را هل دادم 
و سرش به پایه میز خورد.« این اقرار از لحاظ 
قانونی و شرعی، اگر حتی این دختر خانم فوت 
هم شده باشد، قتل غیرعمد تلقی می شود. در 
هر صورت شبهات زیادی در این پرونده وجود 

دارد.
* قــرار بــود ببخشــم، 8 ســال قبل 

می بخشیدم
  مادر غزاله شــکور با بیان این که در طول این 
مدت زجر های فراوانی متحمل شــدیم، گفت: 
اگر قرار بود گذشــت کنیم، ســال اول یا دوم 
می بخشــیدیم نه بعد از این که ۸ سال سختی 
کشیدیم، اعلام گذشت کنیم.ناهید شکوهی در 
گفتگو با ایلنا، در خصوص تعویق اجرای حکم 
آرمان، اظهار کرد: ظاهرا حکم چند نفر به تعویق 
افتاده و دلیل این تعویق را نمی دانم. به ما اطلاع 

دادند اجرا ندارند و گفتند به شما خبر می دهیم.
مادر غزاله شــکور افزود: در طول این مدت 
زجر های فراوانی متحمل شــدیم و با وجود 
این همه سختی که به ما وارد شده، درخواست 
گذشت دارند؟ 7 سال و نیم پیگیر حقمان بودیم؛ 
الان باید بگوییم بخشیدیم؟ اگر قرار بود گذشت 
کنیم، سال اول یا دوم می بخشیدیم نه این که بعد 
از ۸ سال سختی اعلام گذشت کنیم. وی اضافه 
کرد: ما فقط بــه خاطر گرفتن حق خودمان و 
سایر غزاله ها این همه سختی را تحمل کردیم. 
ما کم زجر نکشیدیم و 7 سال و نیم است که در 

حال پیگیری این پرونده هستیم.

ادعای عجیب وکلای آرمان در نامه به قاضی القضات

غزاله در زاهدان است؟!  

طرح : مریم عباس زاده

سرویس حوادث // اســتاد دانشگاه که به اتهام قتل 
بازداشت شــده در حالی منکر جنایت است که همه 

مدارک حکایت از ارتکاب قتل به  دست وی دارد.
   اواســط اسفند سال گذشته مرد میانسالی در منطقه ازگل 
به قتل رســید. با مخابره این گزارش به بازپرس حبیب الله 
شــعبانی، تیم جنایی راهی محل جنایت شد. با حضور در 
محل، آنها با جســد مرد میانسال پشت فرمان خودرواش 
مواجه شدند که با شلیک گلوله به قتل رسیده بود.خانواده 
مقتول در تحقیقات عنوان کردند وی 3۰۰ میلیون تومان از 
مردی به  نام ناصر طلب داشت و قرار بود به ملاقات ناصر 
برود ،اما این حادثه رخ داد.به  دنبال اظهارات خانواده مقتول، 
تحقیقات برای شناســایی ناصر به دســتور بازپرس شعبه 
چهارم دادســرای امور جنایی پایتخت ادامه یافت، اما وی 
در تحقیقات مدعی شــد اصلًا مقتول را نمی شناخته است. 
با این حال در جیب های وی دســت نوشته ای پیدا شد که 
راز جنایت را برملا می کرد.مضمون دستنوشــته این بود که 
ماجرای این جنایت ناموسی بوده و مدارکی برای اثبات این 
ماجرا دارم، اگر از من به اتهام قتل شــکایت کنید فیلم ها و 
مدارکی که از مقتول گرفته ام را در فضای مجازی منتشــر 
خواهم کرد.با اینکه مرد میانســال که استاد دانشگاه بود و 
دکترای علوم اجتماعی داشت، مدعی بود که نامه را شخصی 
در خیابان به او داده است اما با پیدا شدن 5 نسخه دیگر از 
این نامه در خانه اش ظن مأموران به وی بیشتر شد. در حالی 
که تحقیقات در این خصوص ادامه داشت، تیم جنایی پی برد 
که دکتر میانسال خانه دیگری هم دارد. با مشخص شدن این 
موضوع و ورود کارآگاهان اداره دهم پلیس آگاهی پایتخت 
به خانه مورد نظر، اسلحه ای که سه تیر با آن شلیک شده بود  
کشف شد.با کشف اسلحه در خانه مرد میانسال، تحقیقات از 
وی ادامه یافت اما استاد دانشگاه به رغم مدارک و شواهد 

همچنان منکر جنایت است.

سرویس  حوادث//ســارقان مأمور نما که با 
ضرب و جرح یک خانم پزشک و راننده اش 
اموال وی را سرقت کرده بودند از سوی مراجع 

قضایی و پلیس تحت تعقیب قرار گرفتند.
   به  گزارش ایرنا، این خانم پزشــک متخصص 
پاتولوژی که در یکی از بیمارستان های شهرستان 
شــادگان کار می کند، شــامگاه چهارشنبه هفته 
گذشــته بعد از خروج از محــل کار در حالی که 
به همراه راننده اش به ســمت ماهشهر در حرکت 
بود در جاده قدمگاه و خروجی شادگان از سوی 
سرنشینان یک دستگاه خودروی 4۰5 که لباس 
پلیس پوشیده بودند متوقف شد و مردان ناشناس با 
ضرب و جرح آنها طلا و کارت های اعتباری این 

بانوی پزشک را به سرقت بردند.
  پس  از این حادثه و شکایت به پلیس، دانشگاه 
علوم پزشــکی آبادان در بیانیه ای ضمن محکوم 

کردن هتک حرمت و ضرب و جرح این پزشک 
دلسوز و متعهد شاغل در شهرستان شادگان توسط 
مجرمان ناشــناس از نیــروی انتظامی و مراجع 
قضایی خواســت با پیگیری جدی و سریع این 
موضوع تا کسب نتیجه و محکوم کردن هتاکان، 
تسلی خاطری برای مجموعه جان برکف حوزه 
سلامت کشــور باشــند.در بیانیه دانشگاه علوم 
پزشکی آبادان آمده است: امید است ضمن برخورد 
شدید و اعمال سخت ترین مجازات برای عاملان 
چنین جنایتــی درس عبرتی بزرگ برای تمامی 
برهم زنندگان امنیت و سلامت روانی جامعه محقق 
شود.نورالله طاهری، رئیس شبکه بهداشت و درمان 
شادگان با بیان اینکه سارقان زیورآلات، موبایل و 
کارت های اعتباری این بانوی پزشک را به سرقت 
بردند، گفت: این موضوع از طریق مراجع قضایی 

شهرستان در حال پیگیری است.

سرقت خشن مأموران قلابی از خانم دکتر

کودکان

مفقودی نوبت اول
سند مالکیت خودرو دوکابین تویوتا هایلوکس 2700، پلاک   

29962 قشم شخصی مالکیت : عبداله زرگری شماره 
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آیین بزرگداشت هفته وحدت در قشم برگزار شد
  سرویس شهرستان // آیین بزرگداشت هفته وحدت با حضور امامان 
جمعه شــیعه و اهل سنت، مدیرعامل منطقه آزاد، فرماندار، فرماندهان 
نظامی و انتظامی، مسوولان شهرستان قشم، علمای شیعه و اهل سنت 
و جمع کثیری از مردم جزیره قشم در مسجد جامع اهل سنت این شهر 
برگزار شد.امام جمعه قشــم در این آیین با ستایش شخصیت پیامبر 
اعظم)ص( گفت: علمای راستین شیعه و اهل سنت که دل در گرو اسلام 
واقعی دارند وحدت بین شــیعه و اهل سنت را یک امر حقیقی و یک 
ضرورت منطقی می دانند.حجت الاسلام غلامرضا حاجبی وجود پیامبر 
اکرم )ص( را نعمتی بزرگ برای انسان برشمرد و افزود:  زیربنای همه 
امور جامعه اسلامی  بر پایه وحدت شکل گرفته است.وی همبستگی 
را زمینه اصلی کمال اسلام دانست و ادامه داد: جمهوری اسلامی برای 
تحقق کمال اسلام دفاع از مسلمانان جهان بدون درنظر گرفتن مذهب 
آنها را سیاست راهبردی خود قرار داده است.امام جمعه قشم ضمن تقدیر 
از وحدت موجود بین علمای شــیعه و اهل سنت در قشم خاطرنشان 
کرد: باید با هرگونه حرکت تفرقه انگیز و وحدت شــکن برخورد کرد 
و سستی و سهل انگاری در این امر پذیرفتنی نیست.فرماندار شهرستان 
قشم نیز در این آیین با تبریک فرا رسیدن ایام پربرکت وحدت و میلاد 
سراسر نور حضرت محمد)ص( گفت: امام خمینی)ره(  وحدت را رمز 
پیروزی انقلاب اســلامی اعلام کرد این مساله در طول عمر انقلاب به 
راهبرد اساسی جمهوری اسلامی تبدیل شد.علیرضا نصری وحدت و 
انسجام را اساس موفقیت همه بخش های نظام جمهوری اسلامی خواند 
و افزود: امروز وحدت میان علمای با بصیرت شــیعه و اهل ســنت و 
نیز در میان همه مســوولان متعهد و مردم جزیره قشــم قابل مشاهده 
است.به گزارش ایرنا ؛ شهرستان قشم شامل جزیره های قشم، هنگام و 
لارک با 15۰ هزار نفر جمعیت از تنگه هرمز به موازات سواحل استان 
 هرمزگان به طول 15۰ کیلومتر و عرض میانگین 11 کیلومتر در آب های 

خلیج فارس گسترده شده است.

رئیس شیلات سیریک خبر داد 
آغاز برداشت میگوی پرورشی ازمزارع سیریک 

  سرویس شهرستان // رئیس اداره شیلات شهرستان سیریک گفت: 
برداشــت میگوی پرورشی از مزارع ســیریک آغاز شد. سعید کوهی 
با اشاره به آغاز برداشــت میگوی پرورشی از مزارع سیریک، اظهار 
کرد: تا پایان فصل برداشــت، بیش از دو هزار و 45۰ تن میگو از نوع 
وانامی پیش بینی شــده است. وی با ذکر این نکته که برداشت میگو تا 
نیمه آبان در شهرستان سیریک ادامه دارد، ابراز کرد: بیش از 9۰ درصد 
میگوهای برداشت شده پس از بسته بندی به کشور چین، جنوب شرق 
آسیا و کشورهای حوزه خلیج فارس صادر می شود.رئیس اداره شیلات 
شهرستان سیریک گفت: در مزارع پرورش میگو شهرستان سیریک بیش 
از هزار و 2۰۰ نفر به صورت مســتقیم و غیر مســتقیم مشغول به کار 
هستند.به گزارش  مهر، کوهی تشریح کرد: شهرستان سیریک با داشتن 9 
مرکز تکثیر، سالانه بیش از یک میلیارد و 2۰۰ میلیون قطعه لارو میگو 
 تولیــد می کند که علاوه بر تامین لارو مورد نیاز پرورش در هرمزگان، 
به اســتان های بوشهر، سیستان و بلوچســتان و گلستان هم فرستاده 

می شود.

خبری

شهرستان

سرویس شهرســتان // فرماندار حاجی آباد گفت: مشکل تامین 
مسکن محرومان این شهرستان همچنان با قوت درحال پیگیری بوده 
و تاکنون بیش از ۸۰ پرونده تکمیل و به بانک عامل معرفی شده است.

   حمید جهانگیری در نشست پیگیری روند تامین مسکن محرومان 
حاجی آباد که با حضور معاون عمران روستایی اداره کل بنیاد مسکن 
هرمزگان برگزار شد، با اشاره به خانوارهای محروم بدون مسکن در 
این شهرســتان افزود: در این راستا تفاهم نامه ای سه جانبه بین بنیاد 

مسکن، بنیاد علوی و کمیته امداد جهت ساخت مسکن محرومان منعقد 
شده است که فرصت بسیار خوبی در راستای ساماندهی مسکن این 
قشر در شهرستان حاجی آباد است.وی در خصوص راهکارهای رفع 
موانع مسکن مددجویان و نیازمندان حاجی آباد بیان داشت: مناطقی 
دارای کد با بیش از پنج نفر متقاضی ساخت مسکن، ظرف یک هفته 
با  ارائه طرح تفکیکی از سوی بنیاد مسکن اجرایی می شود و مناطقی 
که بدون کد آبادی هستند نیز محدوده ساخت مسکن تعیین و زمین 

 در قالب طرح تفکیکی از ســوی منابع طبیعی به بنیاد مسکن واگذار 
می شود.فرماندار حاجی آباد با تاکید بر سرعت بخشی در روند اجرای 
این تفاهم نامه اظهارداشــت: مدیران دستگاه ها و نهادهای حمایتی 
نسبت به معرفی و تکمیل پرونده متقاضیان واجد شرایط به بنیاد مسکن 
اقدام تا این اداره ضمن پاسخ دهی به استعلام ها نسبت به معرفی افراد 
به بانک عامل جهت دریافت تسهیلات اقدام نماید و همچنین دهیاران 
جهت صدور پروانه ساخت اقدام نمایند.به گزارش ایرنا ؛ جهانگیری 
تصریح کرد: در اجرای طرح مســکن محرومان که با حمایت دولت 
در حال اجرا بوده و مزایای بســیاری نیز برای خانه دار شــدن افراد 
درنظر گرفته شده است، دستگاه های اجرایی حاجی آباد این طرح را با 
جدیت پیگیری نمایند تا به صورت کامل و براساس سهمیه شهرستان 

اجرایی شود.

فرماندارحاجی آباد عنوان کرد

پیگیری مشکل تامین مسکن محرومان حاجی آباد 

 امین درساره ســرویس شهرســتان  // فرزاد دهقانی گفت:
پروژه هایی که در سطح شهرستان اجرایی می شود باید دارای 
پیوســت پدافند غیرعامل داشته باشد زیرا بدون توجه به این 

مقوله، پروژه ها آسیب پذیر خواهند بود.
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ فرزاد دهقانی در جلسه پدافند غیرعامل 
شهرستان خمیر با اشاره به اهمیت موضوع اظهار کرد: عمده ترین 
اهداف پدافند غیرعامل ، ایمن سازی و کاهش آسیب پذیری زیر 
ســاخت های مورد نیاز مردم است که باید با یک برنامه ریزی و 
طراحی در توسعه پایدار نهادینه شــود و برای زیر ساخت های 
فعلی راهکارهای اصولی لازم اســت.معاون سیاسی و اجتماعی 
فرمانداری بندرخمیر همچنین با اشاره به اهمیت پدافند غیرعامل 

از دیــدگاه رهبر معظم انقلاب، اظهــار کرد:توجه به این موضوع 
 باعث حفظ و نگهداری از تمام داشته ها و سرمایه های شهرستان 
می شود و هر چه بیشتر به این حوزه تمرکز شود در مسیر رسیدن 
به اهدافمان نیز می توانیم موفق تر عمل کنیم.این مسوول همچنین 
به نقش و اختیارات کمیته های پدافند غیرعامل اشاره کرد و گفت:با 
توجه به مشخص بودن وظایف کمیته های شورای پدافند غیرعامل، 
این کمیته اقدامات عملی متناسب با هر حوزه را در شهرستان انجام 
داده و به فرمانداری گزارش دهند.دهقانی در ادامه عنوان کرد:اگر 
می خواهیم نتایج مناســبی را از انجام اقدامــات اجرایی پدافند 
غیرعامل داشته باشیم باید بایســتی به آموزش در این حوزه نیز 
توجه کنیم. امام جمعه شهرستان بندرخمیر نیز در این جلسه با بیان 

اینکه بخشی از پدافند غیرعامل،بحث فرهنگ سازی است عنوان 
کرد:همه ما موظف و مکلف هستیم فرهنگ سازی و اقناع عمومی 
این حوزه را در دستورکار قرار دهیم.وی ادامه داد: با توجه به اینکه 
شهرســتان خمیر در مناطق مرزی قرار دارد توجه به این موضوع 
مهم اســت.حجت الاسلام والمسلمین صالحی همچنین مشارکت 
مردم در زمینه ســاخت و ساز و اســتحکامات زیرساخت های 
شهری در زمینه پدافند غیرعامل مهم دانست.قابل ذکر است در این 
 جلســه مقرر شد با توجه به در پیش بودن هفته پدافند غیرعامل ، 
رزمایش هایی در این خصوص در شهرستان اجرا شود.همچنین 
تجلیل از خانواده شهید سلامت در شهرستان از دیگر برنامه های 

این هفته در شهرستان خواهد بود.

امین درســاره ســرویس شهرستان ؛ 
فرمانده ناحیه ســپاه بندرخمیر ضمن 
گرامیداشــت هفته وحدت عنوان کرد : 
وحدت، میثاق هــا وهمدلی را درجامعه 
تحکیم بخشــیده و دشمن را از اهداف 
بین  ایجاداختلاف وشکاف  شوم خودکه 

مسلمانان بوده ناکام می سازد.
  به گزارش خبرنگار دریا ؛ ســرهنگ حمید 
کمالی   افــزود :حضرت امــام خمینی )ره( 
کــه خــود از منادیان وحــدت در جهان 
 اســلام بودند، از این مســاله برای اتحاد و 
نزدیک شــدن گروه های اسلامی استفاده 
 کردند و فاصله بین این دو تاریخ )12 تا 17 
ربیع الاول( را »هفتــه وحدت« نام گذاری 
کردند.وی با بیان اینکه شهرستان بندرخمیر 
مظهر وحدت وهمبســتگی است ادامه داد: 
درهفتــه وحدت ملت ما را منســجم تر و 
امتمــان با رهبر خود پیونــدی مجدد می 
بندد،چراکه ســربلندی و پیــروزی  امت 
اسلامی در بهره گیری از تعالیم حیات بخش 
قرآن و وحدت میان  مسلمانان می باشدو 
بی گمان هفته ی وحدت در تاریخ انقلاب 
اسلامی نقطه عطفی شد که روحیه برادری، 
الفت، مهربانی و یکدلی را در جامعه تحکیم 
وپیمان ها را استوار می گرداند.فرمانده سپاه 
بندرخمیر اظهارداشت:ماه ربیع الاول یاد آور 
میلاد آخرین رســول خدا و پیامبر صلح و 

دوستی اســت که به حقیقت فصلی برای 
عمل به سیره آن مقام آسمانی بوده و هفته 
وحدت بی تردید نماد و پیام صلح و دوستی 
برای پیروان راستین و حقیقی دین و مکتب 
انسان ساز اسلام است.سرهنگ کمالی بیان 
داشــت : هفته وحدت مجال تفرقه افکنی 
از بیگانگان را در ایران اســلامی گرفت 
 و اکنون همه جهانیان نیز شــاهد اتحادی 
مثال زدنی در میان ملت ایران، درســایه 
ولایت و پرچم مقدس سه رنگ جمهوری 
اسلامی هستند وشهرستان بندر خمیرنمونه 
بارز از وحدت وهمدلی میان مســلمانان 
است واین وظیفه ما را دوچندان می سازد تا 
به خوبی از این فرصت وحدت بخش، برای 
معرفی شهرستان استفاده کنیم و دراین راستا 
نقش رسانه رانبایدکوچک و نادیده بگیریم 
که اگر در زمان مناسب مورد استفاده قرار 
بگیرد می تواند اثر خود را در همه جوانب 
 بر مخاطب بگــذارد.وی در پایان به اهم 
برنامــه های شــاخص اجرایــی هفته 
وحــدت ازجملــه ؛برگــزاری همایش 
وحدت بــا حضور علما وبــزرگان اهل 
 سنت وتشــیع ،توزیع3۰سری جهزیه بین 
زوج های جوان ، دیــدار باخانواده های 
معزز  شهداء،راه اندازی پویش من»عاشق 
محمــد)ص( هســتم« در بســتر فضای 
مجازی،برگزاری نشســت های بصیرتی 
مودت باحضورنخبگان وموضوع»وحدت 
در پرتو انقلابــی گری« بــا تبیین بیانه 
گام دوم انقــلاب  دربســتر کانــال های 
روشــنگری ،نهضت خدمات رســانی با 
حضور گروه های جهادی در محلات کم 
برخوردار،اجرای مسابقات متنوع فرهنگی 
ورزشــی با محوریت قرارگاه های تحول 

محلات اشاره کرد.

فرمانده سپاه ناحیه بندر خمیر :

 وحدت ، مهربانی و یکدلی 
را در جامعه تحکیم می بخشد

روابط عمومی اداره کل ظروف شیشه ای در طبیعت زیر تابش آفتاب باعث بروز آتش سوزی است
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

سرویس شهرســتان // امام جمعه اهل سنت 
قشم گفت: دشمنان اسلام از یکپارچگی رو به 
رشد امت اسلامی و نیز از اقتدار آنان زیر سایه 

وحدت شیعه و اهل سنت واهمه دارند.
  شــیخ عبدالرحیم خطیبی در آیین گرامیداشت 
هفته وحدت قشم افزود: حوادث اخیر افغانستان 
و به خاک و خون کشــیده شدن برادران شیعه در 

مسجد، توطئه ای از سوی دشمنان و با هدف ایجاد 
تفرقه شکل گرفته است.وی ادامه داد: سال گذشته 
نیز در همین روزها و با هدف تضعیف اسلام، به 
شخصیت پیامبر اکرم)ص( توهین شد.امام جمعه 
اهل سنت قشــم، حضرت محمد)ص( را پیامبر 
رحمت خواند و تصریح کرد: لازم اســت تا همه 
مسلمانان با ســیره حضرت محمد)ص( تجدید 

میثاق کنند و از توطئه های دشمنان اسلام علیه آن 
حضرت پرده بردارند.فرمانده ناحیه مقاومت بسیج 
سپاه شهرستان قشم نیز در این آیین وجود پیامبر 
عظیم الشان اسلام حضرت محمد)ص( را افتخاری 
بزرگ برای مسلمانان دانست و گفت: مایه تاسف 
است که مسلمانان با وجود داشتن چنین پیامبری، 
شــاهد جنگ و درگیری در کشورهای اسلامی 

هستیم.سرهنگ پاسدار حجت امیری کیا اسلام 
را خطری بزرگ برای دشمنان دانست و با اشاره 
به تلاش های برخی قدرت ها برای جلوگیری از 
نفوذ اســلام افزود: ما مسلمانان برای رسیدن به 
آبادانی و سعادت بشــر باید با افزایش بصیرت، 
نقشه ها و توطئه های دشمنان اسلام را خنثی کنیم.

به گزارش ایرنا ؛ آیین بزرگداشت هفته وحدت با 
حضور امامان جمعه شیعه و اهل سنت، مدیرعامل 
منطقه آزاد، فرماندار، فرماندهان نظامی و انتظامی، 
مسوولان شهرستان قشــم، علمای شیعه و اهل 
سنت و جمع کثیری از مردم جزیره قشم در مسجد 

جامع اهل سنت این شهر برگزار شد.

امام جمعه اهل سنت قشم: 

دشمنان از رشد وحدت در جامعه اسلامی واهمه دارند

آسیب پذیری پروژه ها ، بدون پیوست پدافند غیرعامل 

وزارت راه و شهر سازی
سازمان بنادر و دریانوردی  

اداره کل بنادر و دریانوردی استان هرمزگان

    آگهي دعوت به پرداخت 
هزینه های شناورسازی و انبارداری 

پیرو اعلامیه شناسایي مالک/ مالکین طي آگهی هاي الف( مورخ 94/10/19 مندرج در روزنامه اطلاعات 
ب( مورخ 94/10/19 مندرج در روزنامه صبح ساحل درخصوص شناسایی مالکین شش فروند شناور مغروقه با مشخصات 
اعلامی و عدم مراجعه یا اقدام جهت شناورســازی و ایمن ســازی آب راه های دریایی توسط مالکین و با توجه به انجام 
اقدامات اجرایی جهت ایمن ســازی آب راه ها و خروج باقی مانده لاشه مغروقه ها و انتقال به محوطه بندری توسط این 
اداره کل و عدم مراجعه اشخاص جهت پرداخت هزینه های انجام شده ناشی از شناورسازی ، حمل ، انبارداری و... طی این 
آگهی  از مالکین قانونی دعوت تا با ارائه مدارک و اسناد مالکیت جهت پرداخت هزینه های انجام شده ظرف مدت 10روز 
مراجعه و اقدام نمایند در غیر اینصورت وصول هزینه های مربوطه از طریق مزایده فروش ضایعات انجام و پیگیری حقوقی 

علیه مالکین به منظور اخذ مابه التفاوت هزینه های انجام شده معمول می گردد. 4/15/ک
نشاني : بندرعباس – مجتمع بندر شهید رجایي- ساختمان مرکزی اداره کل- طبقه سوم- اداره امور حقوقی و قراردادها - 

شناسه آگهی : 1208735کد پستي 79171-83797

// قرعه کشی  امین درساره سرویس شهرستان 
مرحله چهارم طرح اقدام ملی مسکن در فرمانداری 
بندر خمیر برگزار و تکلیف ۳۸ قطعه زمین برای ۷۶ 

نفر از متقاضیان مشخص شد.
   بــه گزارش خبرنگار دریا ؛ مهدی صابری معاون 
فرماندارخمیر در مراسم قرعه کشی این مرحله اظهار 
داشت:تامین مسکن یکی از مهم ترین دغدغه های 
خانواده ها به ویژه قشر جوان است.وی افزود:یکی 
از برنامه های اصلی دولت حاضر نیز ساخت مسکن 

برای افراد می باشد و با توجه به دغدغه های دولت 
در این حوزه ،قطعا وضعیت مسکن در آینده نزدیک 
بهبود خواهد یافت. معاون برنامه ریزی و هماهنگی 
امورعمرانی فرمانداری خمیر در ادامه گفت:اقدامات 
خوبی در راستای خانه دار شدن افراد در شهرستان 
خمیر بویژه در بخش طرح اقدام ملی مسکن انجام 
شده و خمیر با پیگیری های بنیاد مسکن شهرستان 
یکی از شهرستان های پیشتاز در این حوزه است.وی 
در ادامه با تاکید بر تسریع در فرآیند صدور پروانه و 

ساخت واحدهای مسکونی توسط متقاضیان ،از آنان 
خواســت در این امراهتمام جدی داشته باشند و در 
صورت برخورد مشکل با بنیاد مسکن یا فرمانداری 
در میان بگذارند.رئیس بنیاد مسکن شهرستان خمیر 
نیز در این آیین عنــوان کرد:از ابتدای این طرح ۸4 
قطعه زمین از سوی اداره راه و شهرسازی در اختیار 
بنیاد مسکن قرار گرفته که 26 قطعه در مراحل گذشته 
به متقاضیان واگذار شده است.وی افزود:از قطعات 
 باقیمانده، 3۸ قطعه در ایــن مرحله به افراد واگذار 

می شود و قطعات دیگر نیز پس از تکمیل پرونده ها 
توسط متقاضیان ،قرعه کشی صورت خواهد گرفت.

مهندس جعفری نیا ادامه داد:در حال حاضر کروکی و 
قطعات مورد نظر مشخص شده و طی روزهای آینده 
قرارداد زمین های جهت پیگیری امورات ساخت به 
افراد واگذار می شــود.این مسوول همچنین یادآور 
شد:جهت تسریع در کارمتقاضیان، استعلامات مربوط 
به آب ، برق، گاز و مخابرات به صورت کلی از طریق 

بنیاد مسکن انجام خواهد شد.

 تعیین تکلیف ۳۸ قطعه زمین درمرحله چهارم طرح اقدام ملی مسکن  بندرخمیر 

روابط عمومی اداره کل بنادر و دریانوردی استان هرمزگان

آگهي دعوت مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده نوبت اول
شرکت تعاوني صیادی شهاب هرمزگان

جلســه مجمع عمومي عادي به طور فوق العاده نوبت اول شرکت تعاوني صیادی شــهاب هرمزگان رأس ساعت 18 روز پنج شنبه 
مورخ1400/08/20 در محل دفتر شرکت تعاونی تشکیل مي گردد . لذا از کلیه اعضاء دعوت مي شود با در دست داشتن کارت و یا دفترچه 
عضویت راس ساعت مقرر در محل مذکور حضور به هم رسانید و یا و کیل/ نماینده خود را کتباً معرفي نمایید . ضمناً به اطلاع می رساند که 
اعضاي متقاضي اعطاي نمایندگي ، مي بایست به  همراه نماینده خود حداکثر تا تاریخ 1400/08/19 در محل دفتر شرکت تعاونی حاضر تا پس 

از احراز هویت و تأیید وکالت ، برگه ورود به مجمع را دریافت دارند . 
دستور جلسه  : - گزارش هیئت مدیره و بازرس بازرسان   - انتخاب اعضاء اصلي و علي البدل هیئت مدیره و بازرس/ بازرسان .

داوطلبان تصدي سمتهاي هیئت مدیره و بازرسي به موجب ماده )2( دستور العمل نحوه نظارت بر انتخابات تعاونیها موظفند حداکثر ظرف یک 
هفته از انتشار آگهي دعوت فرم داوطلبي را تکمیل و تحویل دفتر تعاوني نمایند .

هیئت مدیره - احمد سلامی سوزائی

آگهی مناقصه عمومی
دهیاری پاتل ایسین در نظر دارد پروژه اجرای تعریض پل های روستا به تعداد 13 عدد از طریق برگزاری مناقصه به پیمانکاران واجد شرایط واگذار 

نماید .
1-  موضوع پروژه : تعریض 15 عدد پل و 3عدد آبنما مطابق با اسناد و استانداردهای برگ مناقصه

 2- برآورد اولیه : 9/000/000/000 ریال 3- مدت انجام پروژه : 4 ماه 4- محل انجام پروژه : روستای پاتل ایسین
 5- نوع و مبلغ تضمین شرکت در مناقصه : واریز مبلغ تضمین به شماره حساب 1191568674  نزد بانک ملت شعبه تازیان به نام دهیاری پاتل 

ایسین معادل 5 درصد مبلغ برآورد پروژه که رسید آن بایستی ضمیمه پیشنهاد باشد  
6- محل و زمان دریافت اسناد مناقصه : از تاریخ 1400/07/28 به مدت 7 روز کاری ، دفتر دهیاری روستای پاتل ایسین تماس 09171612833 
آقای پرده یاقوت  7- تاریخ بازگشایی و رسیدگی به پیشنهادها : روز یکشنبه 1400/07/29 راس ساعت 9 صبح در محل ساختمان دهیاری پاتل 

ایسین و در حضور اعضای کمیسیون عالی معاملات . 
 - سایر توضیحات : دهیاری در رد یا قبول کلیه پیشنهادها مختار بوده و به پاکت های ناخوانا و مخدوش  ترتیب اثر داده نخواهد شد ضمن اینکه 
برندگان اول ، دوم ، سوم مناقصه هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنها ضبط و وصول خواهد شد همچنین هزینه درج آگهی و کلیه کسورات 

قانونی بعهده برنده مناقصه می باشد .

مفقودی مفقودی
 اصل مجوز کسب به شماره 8467 اعتبار ۱397/۱۱/۱6 بنام 

عبداله صحراگرد  فعالیت صنفی فروشندگان پوشاک بانوان )تاپ 
لند 3 ( واقع درمنطقه آزاد قشم _ درگهان مجتمع تجاری دو 
دولفین پلاک ۱284 مفقود و از درجه اعتبار ساقط می باشد

پلاک  خودرو کامیون کمپرسی اسکانیا  شماره پلاک  ۵2۱78 
قشم شخصی  بنام احمدپی پشتی نژاد شماره شاسی خودرو 
 ۱۱267884، شماره موتور 6۱28976،  مدل 200۱ ، رنگ : 

نوک مدادی مفقود و از درجه اعتبارساقط می باشد

امین درساره سرویس شهرستان // جلسه ستاد 
ساماندهی امور جوانان شهرستان بندرخمیر با 
موضوع آســیب های اجتماعی به ریاست فرزاد 
دهقانی معاون سیاسی فرمانداری خمیر برگزار 

شد.
    به گزارش خبرنگار دریا ؛ فرزاد دهقانی در این 
جلسه ورزش را مهم ترین عامل ایجاد نشاط وشادابی 
 در جامعه ذکر کرد و افزود:ورزش می تواند موجب 
کاهش آسیب های اجتماعی و نشاط در جامعه شود.
 معاون فرماندار با بیان اینکه هزینه در ورزش نوعی 
سرمایه گذاری است ،عنوان کرد : به هر اندازه در 
زمینه ورزش سرمایه گذاری شود به همان اندازه نیز 
جامعه از لحاظ سلامت جسمی و روحی و روانی 

آسیبهای اجتماعی دورخواهد شد. این مسوول در 
ادامه خواستار تشکیل کارگروه فرهنگی جهت تهیه 
و تدوین سند راهبردی امور جوانان در شهرستان 
شــد و افزود:موضوعات مهمی همچون ازدواج و 
آسیب های اجتماعی، اشــتغال، اوقات فراغت و 
فضای مجازی می تواند در دستور کار این کارگروه 
قرار گیرد . حجت الاسلام والمسلمین صالحی امام 
جمعه شهرستان بندر خمیر نیز اظهار داشت :ورزش 
به جهت گســتردگی ویژه زمینه ساز استعدادهای 

فردی اســت که خود می تواند با چاشنی جمعی 
و گروهی برای انقلاب و نظام حائز اهمیت باشــد 
.وی افزود: با حفظ سلامت جامعه در واقع انقلاب 
اسلامی و کشور با شــتاب بیشتر به سمت تمدن 
نوین اسلامی گام بر می دارد . امام جمعه بندرخمیر 
 خمیر بیان کرد : نیروی انسانی قوی و با نشاط از 
آســیب های اجتماعی  احتمالی جامعه را کاسته 
و ســبب ســرمایه گذاری کلان خواهد شد.وی 
خاطرنشــان ســاخت:اداره ورزش و جوانــان 

شهرســتان  خمیر در راســتای روح تندرستي و 
سلامتی شــهروندان گام های موفقی را برداشته 
و با سیاســتگذاری خوب نهادهای دیگر در این 
راســتا همکاری های لازم را  داشته باشند.یونس 
برهم رئیس اداره ورزش و جوانان شهرستان خمیر 
گزارشــی از عملکرد جامعه ورزشی و همچنین 
مسائل و مشــکلات فراروی ورزش شهرستان را 
عنوان کرد. به گفته برهم شهرســتان خمیر دارای 
2۰ هیئت ورزشی است که در رشته های مختلف 
صاحب عناوین مختلف استانی وحتی کشوری شده 
است.وی ادامه داد:هم اکنون در حوزه سرانه ورزشی 
نسبت به دیگر شهرستان ها جلوتر هستیم و سرانه 

ورزشی این شهرستان به 2مترمربع رسیده است.

معاون سیاسی فرمانداری خمیر:
هزینه در ورزش نوعی سرمایه گذاری است
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04:30:22 اذان صبح

05:46:46
11:30:00
17:12:52
17:29:36

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

05:01:20 اذان صبح
06:20:51
12:00:26
17:39:35

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب

04:52:22 اذان صبح
06:09:59
11:51:43
17:33:03
17:50:03

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

04:12:20 اذان صبح
05:30:22
11:11:38
16:52:31
17:09:37

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب

04:41:29 اذان صبح
05:59:18
11:46:24
17:33:05
17:50:05

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

04:27:35 اذان صبح
05:46:16
11:26:48
17:06:55
17:24:09

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

04:49:38 اذان صبح
06:08:40
11:48:48
17:28:30
17:45:49

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

04:38:32 اذان صبح
05:58:33
11:37:36
17:16:13
17:33:45

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب17:57:01 اذان مغرب اذان مغرب

فروردین :
امروز فرصتی دست می دهد تا بتوانید با کسانی که 
واقعا دوست شان دارید وقت بگذرانید، اما قبل از این 
که به خوش گذرانی با دوستان بروید باید وظایف تان 
را انجام دهید. دوســتان تان ممکن است حواس شما را پرت کنند 
و نگذارند که که به وظایف عادی روزمره ی تان برسید. بهتر است 
اگر از این وضعیت ناراضی هســتید چیزی نگویید و فعلا فقط به 

مسئولیت های تان فکر کنید.
 اردیبهشت :

امــروز دقیقا می دانید که مــی خواهید در کارتان 
به کجا برســید، اما باید برای نیازهای شخصی تان 
هم وقت بگذارید. شــاید فکر کنید که اگر از مسیر 
برنامه های تان خارج شــوید موفقیت شما به مخاطره بیفتد، اما 
چنین طرز فکری کاملا دور از واقعیت اســت. احساســات تان 
 آشفته به نظر می رسد، پس اگر اتفاقات امروز با چیزی که تصور 
می کردید هماهنگ نبود ناراحت نشوید. همه ی پیش فرض هایی 

را که داشتید دور بیندازید و خودتان را برای تغییر آماده کنید.
     خرداد :

احســاس خوبی ندارید، چون در برنامه های امروز 
شما هیچ جایی برای تفریح و فراغت وجود ندارد. 
هیــچ وقتی برای تان باقی نمانده که به مشــکلات 
اطرافیان تان برســید. خوشبختانه، هنوز این امکان 
وجود دارد کــه در عین توجه به نزدیکان تان از زندگی خودتان 
هم لذت ببرید. از هوشمندی و خوش زبانی خود استفاده کنید تا 
به دیگران نشان دهید که می توانید از آن ها حمایت کنید. به ندای 
درون تان گوش کنید تا هر وقت لازم شد زمان خروج از این قضیه 

را به شما بگوید.
  تیر :

اکنــون زمان آن رســیده که روابط تان با دوســتان 
و همکاران تان را از نو بررســی کنیــد، به ویژه اگر 
موضوعات مالی هم در روابط شــما دخیل اســت. 
موضوعات مالی به خاطر در اختیار نداشتن اطلاعات کافی یا اشتباه 
متوجه شدن بعضی چیزها پیچیده و غیر قابل حل شده است. درست 
است که می خواهید به یک نتیجه ی نهایی برسید، اما امروز بهتر است 
این کار را نکنید. برای این که موضوع شفاف شود بهتر است فعلا فقط 

انتخاب های تان را از نظر بگذرانید
  مرداد :

نیت تان خوب است، اما هر چه قدر هم مثبت پیش 
بروید باز دیگران طور دیگری برداشت خواهند کرد. 
شــاید دیگران نمی توانند به حرف های تان اعتماد 
کنند، چون طوری حرف می زنید که بیش از اندازه 
خوش بینانه به نظر می رسد. سعی نکنید کسی را متقاعد کنید، فقط 
کار خودتان را انجام دهید و بدانید که اعمال شــما گویاتر از هر 

چیز دیگری است .
 شهریور :

 عــدم اطمینان در زندگی باعث شــده که اعتماد به 
نفس تان پایین بیاید. خوشبختانه، می توانید جلوی 
خشم تان را بگیرید و تردیدهای تان را پنهان کنید. 
خبر خوبی که کهکشان ها برای شما دارند این است 
کــه می توانید خلاقیت های تان را به کار بگیرید و ســعی کنید 

دیگران را جذب کنید تا به تدریج تردیدهای تان برطرف شود.
  مهر :

چیزهایــی را که مــی خواهید دقیقا بیــان کنید. 
خوشــبختانه، فعل و انفعالات کهکشانی باعث شده 
که بتوانید در گفتارتان ترغیب کننده به نظر برسید. 
رفتارتان خیلی ملایم است، پس حواس تان باشد که شاید از نظر 
احساســی کمی به خطر بیفتید. سعی کنید تا جایی که می توانید 
دقیق باشــید. هر چه دقیق تر باشید، شانس موفقیت تان افزایش 

خواهد یافت .
  آبان :

امروز ممکن است نیت های یک نفر را اشتباه متوجه 
شــوید و به همین خاطر نصیحت سازنده ی آن فرد 
را به یک ماجرا تبدیل کنید. اکنون این قدر ذهن تان 
آشفته است که نمی توانید به وضوح ذهن برسید. بهتر است چند 
روزی صبــر کنید تا ببینید چه پیش مــی آید. تعاملات تان را با 
واقع نگری بررســی کنید و ببینید چه تاثیری در اهداف کلی شما 

خواهند داشت.
    آذر :

 آدم های زیادی هســتند که از شما کلی اطلاعات
 می خواهند. این وضعیت خســته ی تان کرده، اما 
بهتر است ماجرا درست نکنید. بهترین سیاست این 
است که صادق باشــید، چیزهایی را که می دانید 
به شکلی ســاده در اختیارشان قرار دهید. البته این را هم بدانید 
 که شما قرار نیســت جواب همه ی پرسش ها را بدانید. گاهی 
 وقــت ها دیگران باید خودشــان زحمت بکشــند و به جواب 

برسند.
 دی :

برنامه های کاری شــما خوب پیش نمی رود، چون 
تازه جزییات دارند خودشان را نشان می دهند. شاید 
این یک تجربه ی مثبت باشد، چون مجبور می شوید 
که همه چیز را از نو بررســی کنید. قبل از این که اشکالات تان را 
اصلاح کنید باید به یک راهکار جدید فکر کنید. شــاید باورتان 
نشــود، اما بدانید که این موانع به نفع شما هستند.  بهتر است فعلا 
فکر نکنید و فقط عمل کنید. اگر راه آغازین را اشتباه رفتید اشکالی 

ندارد، حتی اگر موفق نشدید باز امتحان کنید .
 بهمن :

نمی دانید که چگونه باید به ماجراهای اطرافیان تان 
واکنش نشان دهید. می خواهید کمک شان کنید، اما 
می ترسید که در این فرآیند به اطلاعاتی دست پیدا 
کنید که دانستن شان چندان خوشایند نیست. اما اگر این اطلاعات 
را نداشته باشید نمی توانید تصمیم درستی بگیرید. آماده ی اتفاقات 
غیر منتظره باشید. وقتی به جواب نهایی رسیدید شاید آن چیزی 

نباشد که انتظارش را داشتید. 
    اسفند : 

به شما توصیه می شود که خیلی به احساسات تان اعتماد 
نکنید، چون ممکن است شما را به مسیر غلط راهنمایی 
کنند. بهتر است قبل از این که وارد عمل شوید، دیدگاه تان 
را با دوست تان در میان بگذارید تا کاری نکنید که بعدا پشیمانی به بار 
بیاید. نظر دیگران را بپرسید و نصیحت آن ها را با جان و دل گوش کنید. 
احســاس می کنید که نمی توانید عجله به خرج دهید، به همین خاطر 
نگران این هستید که شاید کارهای تان سر موقع تمام نشوند. حتی ممکن 
است تا جایی پیش بروید که کارآمدی شما تحت تاثیر قرار بگیرد. لزومی 
ندارد که خودتان را قضاوت کنید. انتظارات تان را از احساسات تان جدا 

کنید تا بهتر بفهمید که در دنیای اطراف تان چه می گذرد. 

سرویس سلامت // یک متخصص عفونی با اشاره 
 به اینکه واکســن آنفلوانزا شدت بیماری کرونا را 
کاهش می دهد ، گفــت: عفونت همزمان کرونا و 
 آنفلوانزا مدت بســتری در بیمارستان را افزایش 

می دهد.
   مســعود مردانی با بیان اینکه ســال 2020 در ایران 
شــیوع آنفلوانزا با کاهش بسیار چشمگیری رو به رو 
بود، این مسئله را نتیجه رعایت پروتکل های بهداشتی، 
شست و شــوی دست ها، اســتفاده از ماسک، فاصله 
گذاری اجتماعی و مواردی از این دســت دانست.این 
متخصص با بیان اینکه طبق گزارش CDC موارد ابتلاء 
به آنفلوانزا که موجب بستری و مرگ و میر شده است 
در ســال 2020 کاهش یافته است، گفت: با توجه به 
مشابه بودن راه انتقال این دو ویروس دستگاه تنفسی، 
منطقی است که با پیشگیری از ابتلاء به کرونا، ابتلاء به 

آنفلوانزا نیز کاهش یابد.
  عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی 
ادامــه داد: با کاهش ایمنی طبیعی نســبت به بیماری 
آنفلوانزا و کاهش موارد ابتــلاء این خطر وجود دارد 
که در سال آینده در صورت شیوع آنفلوانزا به سرعت 
بیماری گســترش یابد و اپیدمی های گسترده ای ایجاد 
کند.متخصص بیماری های عفونی و گرمسیری دانشگاه 
ادامه داد: دو ســال است که آنفلوانزا شیوع پیدا نکرده 
و ســطح ایمنی طبیعی افراد بسیار پایین آمده است و 
تعداد واکسن های موجود در کشور برای تمام جمعیت 
کافی نیست، بنابر این افراد در معرض خطر باید هرچه 
سریع تر نسبت به واکسیناسیون اقدام کنند زیرا اگر بروز 
بیماری افزایش یابد، می تواند به سرعت در سطح جامعه 

گسترش یافته و سیستم بهداشتی و درمانی خسته ما را 
خسته تر کند.

  شباهت ها و تفاوت های ویروس آنفلوانزا و 
کووید 1۹

  وی با اشــاره به تشابه علائم بالینی آنفلوانزا و کرونا، 
گفت: شــاید هیچ چیز به اندازه افزایش ناگهانی تب به 
همراه بدن درد وجه افتــراق بیماری آنفلوانزا از کرونا 
نیســت.مردانی درباره علائم اختصاصــی کووید 1٩ 
توضیح داد: مختل شدن حس بویایی و چشایی معمولًا 
در بیماری آنفلوانزا اتفاق نمی افتد، سرفه نیز در مبتلایان 
به کووید 1٩ معمولاً خشک اســت، دوره بیماری در 
کووید 1٩ نیز معمولاً طولانی تر از بیماری آنفلوانزاست.

وی افزود: آنفلوانزا حداکثر در چهار تا پنج روز فعالیت 
می کند، اما کووید 1٩ گاهــی اوقات تا 1۴ و یا حتی 
21 روز ممکن است بیمار را گرفتار کند.این متخصص 
یادآور شد: برای بیماری آنفلوانزا درمان بسیار مناسب 
وجود دارد که خوشــبختانه در کشور نیز در دسترس 
است، اما در درمان کووید هنوز هم داروی ضد ویروسی 
که بتوانیم به طور قطعی از آن استفاده کنیم و دسترسی 
به آن ساده باشد، وجود ندارد.وی با اشاره به اینکه سال 
گذشته راه مطمئنی برای پیشگیری از ویروس کووید 1٩ 
وجود نداشت، گفت: اما خوشبختانه امروز می توانیم از 

واکسن های متنوعی صحبت کنیم.
  مردانی اصلی ترین راه پیشگیری از ابتلاء به آنفلوانزا 
را واکسن دانســت و گفت: خوشبختانه امسال نیز این 
واکسن زودتر از موعد در دسترس مردم قرار گرفت و 
در اقصی نقاط کشور نیز موجود است و با تجویز آن به 
ویژه برای افرادی که در معرض خطر هستند می توان از 

این بیماری پیشگیری کرد.
  عفونت های همزمان با کووید 1۹

   عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی 
با اشاره به اینکه در برخی موارد عفونت همزمان کووید 
1٩ با ویروس آنفلوآنزای نــوع A، نوع B و زونا در 
بزرگســالان و آبله مرغان در کودکان مشــاهده شده 
است، گفت: همچنین عفونت همزمان موکورمایکوزیس 
یا همان قارچ ســیاه با کووید 1٩ نیز در برخی بیماران 

مشاهده شده است.
  وی ادامه داد: خوشبختانه در اقصی نقاط کشور ما هم 
PCR آنفلوانزا و هم PCR کووید 1٩ در دسترس است 
و بیماران می توانند از این تســت استفاده کنند.مردانی 
یادآور شد: البته منفی بودن تست آنفلوانزا در بیماری 
که مشکوک به این بیماری است و در زمانی که کووید 
1٩ وجود دارد، باعث رد بیماری آنفلوانزا نمی شود و به 
همین دلیل معمولاً پزشک معالج داروی درمان آنفلوانزا 

را نیز برای بیمار تجویز می کند.
   وی تاکید کرد: امسال نیز انتظار داریم پزشکان تاکید 
کنند که افرادی که در معرض خطر هستند حتماً واکسن 

آنفلوانزا را دریافت کنند.
  واکســن آنفلوانزا از شــدت بیماری کرونا 

می کاهد
  مردانی همچنین با اشاره به ضرورت استفاده از ماسک 
در کنار رعایت سایر پروتکل های بهداشتی، گفت: نتایج 
یک مطالعه در اسپانیا نشــان داد افراد بعد از دریافت 
واکسن آنفلوآنزا، در صورت ابتلاء به کرونا نیز، کرونای 

شدیدی نخواهند گرفت.
   عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی 

تصریح کرد: البته واکســن آنفلوانزا از ابتلای به کووید 
1٩ ممانعت نمی کند و اگر کسی واکسن کرونا نزده است 
باید هرچه سریع تر نسبت به دریافت آن اقدام کند.این 
متخصص افزود: بنابر اعلام CDC تزریق این دو واکسن 
در یــک روز هیچ منعی ندارد، البته توصیه می شــود 
حداقل با یک هفته فاصله این دو واکسن تزریق شود، 
زیرا ممکن است واکسن کووید 1٩ عوارضی داشته باشد 
و همزمان شدن دریافت این دو واکسن ممکن است برای 

فرد راحت نباشد.
  چه کسانی باید واکسن آنفلوانزا دریافت کنند؟

  وی بــا بیان اینکه افــراد در معرض خطر حتماً باید 
واکسن آنفلوانزا را دریافت کنند، یادآور شد: افراد بالای 
60 ســال سن، افراد مبتلا به بیماری های ضعیف کننده 
سیستم ایمنی بدن، افراد HIV مثبت، کادر درمان، زنان 
باردار، افراد مبتلا به بیماری های قلبی و ریوی، آســم، 
بیماری های ایسکمیک قلبی، سرطان و افرادی که شیمی 
درمانی و یا رادیوتراپی می شوند و افراد مبتلا به دیابت 

از جمله گروه هایی هســتند که باید واکسن آنفلوانزا را 
دریافت کنند. مردانی با بیان اینکه در برخی کشــورها 
مانند آمریکا تلاش بر این است که همه افراد شش ماه 
به بالا واکســن آنفلوانزا را دریافت کنند، گفت: اما در 
کشور ما به علت محدودیت در تعداد واکسن آنفلوانزا 
وارد شده، به نظر می رســد ضروری است که افراد در 
معرض خطر در اولویت دریافت واکســن قرار گیرند.  
این متخصص بر ضرورت واکسیناسیون کادر درمان و 
سلامت تاکید ویژه کرد و گفت: اگر کسی که در سیستم 
سلامت کار می کند به واکسیناسیون اعتقاد نداشته باشد، 
به مردم نیز توصیه به تزریق واکسن نمی کند و این مسئله 

می تواند عواقب بسیار بدی داشته باشد.
   عضو هیئت علمی دانشــگاه علوم پزشــکی شهید 
بهشــتی یادآور شد: این مسئله به قدری دارای اهمیت 
است که سازمان بهداشــت جهانی یک روز را به روز 
واکسیناسیون پرسنل پزشکی علیه آنفلوانزا اختصاص 

داده است.

سرویس سلامت // فرمانده ستاد مقابله با کرونا در 
کلانشهر تهران، بر لزوم تهیه شناسنامه بهداشتی 
برای مدارس با هدف تعیین تجهیزات و وسایل مورد 

نیاز آنها پیش از بازگشایی تأکید کرد.
   علیرضا زالی، در جلسه ستاد مقابله با کرونا استان تهران 
در خصوص برگزاری مراسم 1٣ آبان، گفت: قطعاً برگزاری 
هر تجمعی در مراسم این روز باید با رعایت شیوه نامه های 
بهداشتی انجام شود. شیوه نامه ای هشت صفحه ای که برای 
مراسم عاشورا نیز وجود داشت برای این مراسم باید در 
دستور کار قرار گیرد. شیوه نامه ای که در آن فاصله افراد 
و بســیاری از موارد دیگر مشخص شده بود.وی افزود: 

باید یک هفته قبل از برگزاری مراســم ارزیابی های لازم 
صورت بگیرد چرا که ممکن است شرایط در فاصله یک 
هفته ای برگزاری این مراسم کاملًا تغییر کند. لذا پیشنهاد 
من این است که برای در نظر گرفتن ملاحظات بهداشتی 
و رعایت هر چه بیشــتر شیوه نامه ها کمیته ای متشکل از 
معاونت درمان و دانشگاه علوم پزشکی و سازمان تبلیغات 
اســلامی یک هفته قبل از برگزاری مراسم در جلسه ای 

مشــترک وضعیت را مورد ارزیابی قرار دهند.زالی تأکید 
کرد: باید به این نکته توجه داشــته باشیم که مراسم 1٣ 
آبان ماهیتاً و اساساً برای دانش آموزان و دانشجویان است 
که در امر واکسیناســیون در حال حاضر جمعیت کمتری 
را شامل می شــوند.وی در خصوص موضوع بازگشایی 
مدارس نیز گفت: باید شناسنامه بهداشتی برای مدارس در 
امر بازگشایی تهیه شود به شکلی که برای هر مدرسه بدانیم 

که در چه وضعیتی قرار دارد و چه تجهیزات و وسایلی را 
لازم دارد. باید هر مدرسه برای بازگشایی این شناسنامه 
را داشته باشد نقاط ضعف و قوت آن مشخص شود.زالی 
تأکید کرد: موضوع دیگری که باید مورد توجه قرار گیرد 
این اســت که استاندار تهران از طریق وزارت کشور این 
موضوع را سوال کنند که بازگشایی مدارس همچنان منوط 
به واکسیناسیون دانش آموزان و کادر مدارس است یا خیر. 

از ســوی دیگر سرانه تخصص یافته به مدارس تهران به 
لحاظ لجستیک و تجهیزات مکفی نیست. باید پکیج سرانه 
متفاوتی برای مدارس در نظر گرفته شود تا بتوانند نسبت 
به تهیه وســایل ضدعفونی، ماسک و… اقدام کنند. قطعاً 
با شرایط موجود سرانه ای که وجود دارد تطبیق نمی کند.
فرمانده ستاد مقابله با کرونا در کلانشهر تهران، از آمادگی 
برخی مراکز تجمیعی واکسیناسیون برای راه اندازی بخش 
مستقل تزریق واکسن دانش آموزان خبر داد و افزود: اگر 
نامه ای نوشته شود قطعاً این مراکز می توانند در لکه گیری 
٣5 درصد از دانش آموزان که واکســن خود را دریافت 

نکرده اند نقش بسزایی داشته باشند.

سرویس ســلامت // نتایج یک مطالعه 
جدید نشان داده است که لبنیات پرچرب 
به اندازه کم چرب برای بچه ها مفید است.

   نتایج تحقیقات دانشــگاه ادیت کووان 
اســترالیا نشــان می دهد توصیه های 
بهداشت عمومی فعلی که توصیه می کند 
کودکان بالای دو سال از محصولات لبنی 
کم چرب استفاده کنند، ممکن است نیاز به 

تجدیدنظر داشته باشد.

در این مطالعه طی یک دوره سه ماهه، ۴٩ 
کودک سالم ۴ تا 6 ساله به طور تصادفی 
به جای لبنیات معمولی، لبنیات کم چرب 

یا پرچرب دریافت کردند.
  برای اولین بار، محققان چاقی، ترکیب 
بدن، فشــارخون و نشانگرهای زیستی 
کــودکان را به طور جامــع اندازه گیری 
کردند تا اثرات مصرف لبنیات را بر آنها 

زیر نظر بگیرند.

پروفسور »ترز اوسالیوان«، سرپرست تیم 
تحقیق، در این باره می گوید: »یافته ها 
تفاوت قابل توجهی بین چاقی یا سلامت 

قلب و عروق در دو گروه نشان نداد.«
وی در ادامه افزود: »قبلا تصور می شد 
که کودکان خردسال به دلیل میزان کمتر 
چربی های اشــباع شده و چگالی کمتر 
انرژی بهتر است از محصولات لبنی کم 
چرب اســتفاده نمایند تا به نوبه خود به 
جلوگیــری از چاقی و خطــر مرتبط با 

بیماری های قلبی عروقی کمک کند.«
به گفته وی، »نتایج ما نشان می دهد که 
کودکان ســالم می توانند با خیال راحت 
محصولات لبنی پرچرب را بدون نگرانی 
از چاقی یا اثرات نامطلوب قلبی مصرف 

کنند.«
  با در نظر گرفتن نتایج فعلی و تحقیقات 
قبلی، محققان اذعان دارند که تجدیدنظر 
در آینده در مورد دستورالعمل های رژیم 
غذایی باید توصیه کند که کودکان دو ساله 
و بالاتر می توانند از لبنیات پرچرب یا کم 

چرب استفاده کنند.

سرویس ســلامت //  سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی استان 
هرمزگان گفت: طرح واکسیناسیون محلات  بندرعباس، برای 
آن دسته از افراد که در ســنین بالاتر از ۱۲ سال قرار دارند و 
تاکنون موفق به دریافت اولین نوبت واکسن خود نشده اند، آغاز 

می شود . 
   دکتر فاطمــه نوروزیان در جمع خبرنگاران، بــا بیان اینکه مرکز 
بهداشت شهرســتان بندرعباس با همکاری بســیج جامعه پزشکی 
 ناحیه شهرســتان، طرح تکمیلی واکسیناســیون کرونــا برای نوبت 
اولــی های شــهر بندرعباس را کلیــد می زند، اضافــه کرد: طرح 
واکسیناسیون محلات  بندرعباس، برای آن دسته از افراد که در سنین 

بالاتر از 12 ســال قرار دارند و تاکنون موفق به دریافت اولین نوبت 
واکسن خود نشده اند، آغاز شد. نوروزیان با اشاره به اینکه این طرح 
از 27 مهرماه در پایگاه های محلات شــهر بندرعباس کلید خورد، 
اضافه کرد: شهروندانی که تا کنون نتوانسته اند اولین دُز واکسن خود 
را دریافت نمایند، می توانند با مراجعه به پایگاه های بسیج محلات، 
واکســن خود را دریافت کنند . به گزارش ایسنا ؛ سخنگوی دانشگاه 
علوم پزشکی هرمزگان در پایان گفت: شهروندان مشمول این طرح، 
می بایســت با توجه به اطلاع رسانی صورت گرفته از سوی پایگاه 
بسیج محله ی خود، از زمان دقیق مراجعه به پایگاه واکسیناسیون مطلع 

شوند و تنها، در زمان تعیین شده برای دریافت واکسن مراجعه کنند.

سرویس سلامت // استاد بیماری های گوش، 
حلق و بینی گفت: پیرگوشی نوعی اختلال 
شنوایی اســت که با بالا رفتن سن ایجاد 

می شود و مقدارزیادی زمینه ژنتیکی دارد.
   محمد محسنی، اســتاد بیماری های گوش، 
حلق و بینی درباره »پیرگوشــی«، بیان داشت: 
پیرگوشــی یک نوع اختلال شنوایی است که 
با بالارفتن ســن ایجاد می شود و مقدار زیادی 
زمینه ژنتیکی دارد؛ یعنی شما فردی با سن ٨0 
سال مشــاهده می کنید که چنین مشکلی ندارد 
اما فردی در ســن 50 ســالگی دچار مشکل 
شنوایی می شود.وی ادامه داد: درصد بالایی از 

این موضوع به زمینه های ژنتیکی و درصدی نیز 
به شرایط زندگی فرد در دوران جوانی وابسته 
است؛ یعنی زمانی که فرد در محیط های پر سر 

و صدا زندگی می کردند.
بیماری هــای گــوش، حلــق و  اســتاد    
در  کــه  افــرادی  در  افزود:اصــولا  بینــی 
محیط هــای صنعتی و شــلوغ مثــل تهران 
 زندگی می کننــد معمولا زمینه ایــن بیماری 
شایع تر است و ســریعتر رخ می دهد.محسنی 
تصریــح کرد: ایــن حالت معمولا در ســنین 
60 و 65 به بالا شــروع می شــود و در برخی 
افراد سرعت بیشــتر و در برخی کمتری دارد؛ 

به طوری که شــنوایی فرد افــت می کند.وی 
متذکر شد:متاســفانه راهی برای پیشگیری آن 
 وجود ندارد؛ فقــط به بیمار توصیه می کنیم در 
محیط های شلوغ مراقبت کند؛ چون تنها عامل 
شــناخته شده که می توانیم از آن اجتناب کنیم 
مکان های شــلوغ و پر ســرو صداست.استاد 
بیماری های گوش، حلق و بینی ابراز داشــت: 
اگر فرد دچار افت شنوایی شد، زودتر شنوایی 
ســنجی انجام دهد و اگر از میزانی بالاتر برود 
حتما توصیه می کنیم بیمار باید از سمعک استفاده 
کننــد تا بتواند با دیگران ارتباط برقرار کند؛ در 

غیر این صورت به سمت آلزایمر می رود.

آغاز طرح تکمیلی واکسیناسیون کرونا برای نوبت اولی های 
شهر بندرعباس

   ضرورت تهیه شناسنامه بهداشتی قبل از بازگشایی  

   

سرویس ســلامت // به گفته محققان، 
قارچ ها نه تنها خطر ابتلا به سرطان و 
مرگ زودرس را کاهش می دهند، بلکه 
تحقیقات جدید نیز نشان می دهد که 
این ســوپرخوراکی ممکن است برای 

سلامت روان فرد نیز مفید باشد.
    محققــان دانشــگاه ایالتی پنســیلوانیا 
از داده هــای مربوط به رژیــم غذایی و 
ســلامت روان جمع آوری شده از بیش از 
فاصله  در  آمریکایی  بزرگســال   2۴000
ســالهای 2005 تا 2016 استفاده کردند. 
آنها دریافتند افرادی که قارچ می خورند با 
احتمال کمتر افسردگی روبرو بودند.به گفته 
محققان، قارچ حاوی آنتی اکسیدانی موسوم 
به ergothioneine است که ممکن 

است نقش حفاظتی در برابر آسیب سلولی 
و بافتی بدن داشته باشد. 

  مطالعات نشــان داده اســت کــه آنتی 
اکسیدان ها از چندین بیماری روانی مانند 
اسکیزوفرنی، اختلال دوقطبی و افسردگی 
جلوگیری می کنند.»جیبریل با«، سرپرست 
تیم تحقیــق، می گوید: »قارچ ها بالاترین 
ارگوتیونین هستند؛  منبع غذایی اسیدآمینه 
ضد التهابی که توســط انســان قابل سنتز 
نیست. داشتن مقادیر بالای این ماده ممکن 
اســت خطر فشار اکسایشــی و در نتیجه 
علائم افسردگی را نیز کاهش دهد.« قارچ 
دکمه سفید، متداول ترین نوع قارچ، حاوی 
پتاسیم است که به کاهش اضطراب کمک 

می کند. 

  علاوه بر ایــن، برخی از گونه های دیگر 
قارچ هــای خوراکی ممکن اســت بروز 
فاکتورهای نوروتروفیک مانند سنتز فاکتور 
رشــد عصبی را تحریک کنند که می تواند 
بر پیشگیری از اختلالات عصبی از جمله 

افسردگی تأثیر بگذارند. 
  قبــل از ایــن تحقیق، مطالعــات کمی 
برای بررســی ارتباط بیــن مصرف قارچ 
و افسردگی انجام شده اســت و اکثر آنها 
آزمایشــات بالینی با کمتر از 100 شرکت 
کننده بوده اند. محققان معتقدند این مطالعه 
اهمیت بالینی و ســلامت عمومی مصرف 
قارچ را بــه عنوان ابــزاری برای کاهش 
افســردگی و پیشگیری از سایر بیماری ها 

برجسته می کند .

طرح : آصفه جهانی

مطالعات نشان می دهد؛

مصرف قارچ برای کاهش خطر افسردگی مفید است

چرا به »پیر گوشی« مبتلا می شویم؟ 
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گروه خبر // رئیس جمهور گفت: مسئله تورم 
مربوط به تصمیماتی است که قبلا گرفته شده 
و الآن آثار خود را نشان می دهد؛ استقراض از 
بانک مرکزی مسئله ای اســت که تورم را بالا 

می برد؛ بودجه ۱4۰۱ باید بدون کسری باشد.
  حجت الاسلام سید ابراهیم رئیسی رئیس جمهور 
کشورمان در دومین گفتگوی زنده تلویزیونی با مردم 
با تبریک ولادت امام صادق )ع( و حضرت رسول 
اکــرم صلی الله علیه و آله و ســلم و هفته وحدت، 
درباره روند واکسیناسیون عمومی و آمادگی دولت 
برای مقابله با موج ششــم کرونا، گفت:  در ابتدای 
دولت اولویت را موضوع واکسیناسیون عمومی اعلام 
کردیم و امروز با گذشت مدت کوتاهی، شاهدیم در 
دُز اول بیش از هفتاد درصد تزریق شده و پیش از 
فرا رسیدن فصل سرما امیدواریم شاهد تزریق همین 

میزان در دُز دوم باشیم.
*  نبایــد در مقابله با مــوج احتمالی کرونا 

منفعل باشیم
  وی با بیان اینکه باید از حالت انفعالی در مقابله با 
کرونا به شرایط فعال برسیم، افزود: نباید در مقابله 
با موج احتمالی کرونا منفعل باشــیم و پیشگیری 
و پیش بینــی و برخــورد احتمالی الزامی اســت.

رئیس جمهور گفت:  از همه کسانی که واکسن تزریق 
نکرده اند دعوت می کنم تا این واکســن را دریافت 
کنند. ما می خواهیم از حالت انفعالی خارج و حالت 
فعال داشته باشیم در حوزه واکسیناسیون این حالت 
ایجاد شــده و در مراکز بهداشتی علمی و همچنین 
بسیج و دستگاه های دیگر آمادگی های لازم وجود 
دارد خوشبختانه بسیج و مردم کمک های زیادی به 
ما کردند و آمادگی های لازم را دارند تا در صورت 
مواجهه با موج ششم، اقدامات لازم را انجام دهند، 
البته ما باید آمادگی داشته باشیم و اقدامات لازم را 

انجام دهیم.
  رئیســی با بیان اینکه رعایت اصول بهداشتی از 
اهمیت بسیار بالایی در مقابله با کرونا و کنترل شیوع 
آن دارد، گفت: خوشبختانه شاهد بازگشایی کسب و 
کار مدارس و دانشگاه ها هستیم، اما این نباید باعث 
شــود که کرونا شــیوع پیدا کند همه باید اصول را 
رعایت کنیم، از همه آنهایی که واکسن نزده اند دعوت 

می کنیم که حتماً واکسن بزنند.
  وی ادامه داد:  از رســانه ملی و بخش های مختلف 
کشور و صاحب نفوذ خواسته ایم تا از جایگاهشان 
استفاده کنند و مردم را برای موضوع تزریق واکسن به 

صورت اقناعی، تشویق کنند.
*  تورم امروز بازار، آثار و نتایج تصمیمات 

گذشته است
  رئیس جمهور درباره برنامه های دولت برای مهار 
تورم و بهبود شــاخص اقتصادی و معیشت مردم، 
گفت: اعلام کردیم که اولویت اول دولت واکسیناسیون 
و کنترل کرونا است که تا حدودی کنترل شده است، 
دومین مسئله و اولویت دولت معیشت مردم است که 
دغدغه ســاعتی و لحظه ای بنده است و قیمت ها را 
دائماً رصد می کنم و در نشست با صاحبنظران و وزرا 
به دنبال کنترل فشاری که بر مردم است، هستیم، ما 
سختی مردم را احساس می کنیم و به دنبال گام هایی 

هستیم تا از این سختی ها بکاهیم.
  رئیســی ادامه داد: همه می داننــد که این اتفاقات 
و تورمی کــه در بازار وجــود دارد، آثار و نتایج 
تصمیمات گذشته است تصمیماتی که از قبل اتخاذ 
شــده و نتیجه اش امروز در بازار مشــهود است و 
تصمیماتی که ما امروز خواهیم، گرفت نتیجه آن در 

آینده برای مردم مشخص خواهد شد.وی با اشاره 
به عدم استقراض دولت از بانک مرکزی در شهریور 
ماه، گفت: استقراض از بانک مرکزی موجب افزایش 
تورم می شــود و ما تلاش کردیم از بانک مرکزی 
استقراض نکنیم، در شهریور ماه این مسئله اتفاق افتاد 
و ما هم تلاش کردیم که هزینه ها را بدون استقراض 

از بانک مرکزی تأمین کنیم.
  رئیس جمهور ادامه داد: مســئله بعد بحث بودجه 
سال 1۴01 است ما فکر کردیم که به خواست مقام 
معظم رهبری در خصوص اصلاح بودجه عمل و باید 
تلاش کنیم که نظام بودجه ریزی را اصلاح و هزینه ها 

را نیز کمتر کنیم.
  حجت الاسلام رئیســی درباره مسائل پیش آمده 
در بحــث ارز ۴200 تومانی و اینکه تصمیم دولت 
در این خصوص چیست، گفت: جلسات متعددی 
در این خصوص برگزار کردیم، متأســفانه در این 
موضــوع پول مردم به جیب عده ای رفت که از این 
مســئله باید جلوگیری شود، ما به دنبال آن هستیم 
که جوانب قضیهّ را بسنجیم و تصمیم درست بگیریم 
تا مردم و بازار آسیب نبینند و این شرایط را اصلاح 
کنیم، در این قضیه مشارکت مردم نیز بسیار مهم و 
شرط موفقیت ما است.وی، اجرای عدالت را یکی 
از مهمترین برنامه های خود دانست و گفت: اجرای 
عدالت ، محوری ترین وعده ما در انتخابات بود که به 
دنبال آن هستیم در تمامی حوزه ها آن را عمل کنیم.

رئیس جمهــور در خصوص برنامــه دولت برای 
ساخت یک میلیون مســکن در سال نیز گفت: در 
مرحله اول به دنبال شناسایی اراضی متناسب برای 
ساخت مسکن هستیم تا کار مسکن سازی را دنبال 
کنیم، ساخت مســکن وعده ما در انتخابات بود و 
البته قانون هم اســت و از سویی نیاز مردم ما است، 
البته برخی تردیدی در آن ایجاد می کنند و می گویند 
چگونه می شود سالی یک میلیون مسکن ساخت، 
اما ما می گوئیم که این قانون و نیاز کشــور است و 
باید با توجه به امکانات کشور، آن را اجرایی کنیم 
و معتقدیم که با استفاده از ظرفیت ها می توان این مهم 

را اجرا کرد.
  وی ادامــه داد: مردم و همه دســت اندرکاران باید 
پای کار بیایند تا ما بتوانیم ساخت مسکن که اقتصاد 
پیشران است را فعال کنیم، همه می دانند که مسکن 
یک صنعت پیشران است و با رونق آن، بحث اشتغال 
نیز رونق می گیرد و از ســوی دیگر با فعال شــدن 
بخش مسکن سایر مشاغل نیز فعال و بخش زیادی 

از مشکلات مردم برطرف خواهد شد.
*  سفرهای استانی حق همه استان ها است

  رئیســی در رابطه با ســفرهای استانی و ابهامات 
پیرامون آثار واقعی آن در وضعیت استان ها و میزان 
جدیت این سفرها، تصریح کرد: هفته که هفت روز 
است، ما شش روز در سطح ملی کار می کنیم و یک 
روز به استان می رویم. بالاخره حق استان و وظیفه 
ما اســت که به استان ها سر بزنیم. ما فقط در تهران 
مسئولیت نداریم و کاری که در میدان انجام می شود، 
قطعاً پشت میز انجام نمی شود، لذا در 6 روز کار ملی 

جلسات و پیگیری هایی داریم.
  وی ادامه داد: حضور در اســتان برکاتی دارد. سفر 
استانی ما دارای پیشینه و پسینه است. قبل از سفر کار 
کارشناسی نسبت به استان و نیازهای فوری استان 
که ضروری اســت دولت به آن توجه کند پایش و 
انجام می شــود. این موارد توســط کارشناسان در 
مرکز بررسی می شــود، هم هیئت به استان اعزام و 
بررسی ها انجام می شود و اعتبار مورد نیاز بررسی 

و زمان مورد نیاز طرح در نظر گرفته می شود، بعد در 
جلسه ای با حضور معاون اول رئیس جمهور مطرح 
می شود که تمام دستگاه ها در آن هستند و به عنوان 
طرحی که باید دنبال شود، صورت مجلس می شود.
رئیس جمهور خاطرنشــان کرد: برخی از موارد در 
جلسه شورای اداری و در حین سفر مطرح می شود 
و کارهایی که باید انجام شــود قبل از بنده، توسط 
نمایندگان مردم، استانداران و وزرا مطرح می شود؛ 
اینکه در ذهن برخی باشــد که ما در اســتان طرح 
کلنگ می زنیم، این چنین نیست. ما طرح های بسیار 
زیادِ نیمه کاره ای داریم. ما به بوشهر و در نخیلات که 
رفتیم، سدی در آنجا وجود دارد، اما لازم است چند 
کیلومتر لوله گذاری شود تا به بهره برداری برسد، اما 
انجام نشده و درخت ها در حال خشک شدن است 

که این کار باید سریع انجام شود.
  رئیسی بیان کرد: به کارخانه ای رفتیم که ٨7 درصد 
کار آن انجام شده و تابلو برق آن مانده که با تسهیلاتی 
می تواند مرتفع شــود و این تسهیلات می تواند به 
کارخانه داده شــود تا به موجــب آن 600 کارگر 
مشغول به کار شــوند. ما پروژه های متعددی را در 
استان ها می بینیم. بیمارستان که 16 یا 17 درصد کار 
آنها سال ها مانده و دلیل آن مشخص نیست، برخی از 
طرح ها در استان ها بررسی می شود، مواردی است که 
کار به نیمه رسیده یا حتی افتتاح شده و پس از بازدید 
وقتی دنبال نتیجه هستیم مشخص می شود 15 درصد 

آن باقی مانده است. پس کار باید به پایان برسد.
*  همواره با مردم ارتباط خواهیم داشت

  وی اضافــه کرد: در زمینه دیدار مردمی، دولت ما 
دولت مردمی است و دیدار مردمی اهمیت دارد. ما 
همواره با مردم ارتباط خواهیم داشت و در شرایط 
کرونا هم به شکل کرونایی ارتباط خواهیم داشت. 
دولت نباید ارتباط خود را با مردم قطع کند. به وزرا 
توصیه کردم و رهبری معظــم بارها به من توصیه 
 کردند و ارتباط با مردم برای ما بسیار مهم است. با 
خبر شدن از درد دل مردم بسیار اهمیت دارد.رئیسی 
گفت: کار من این اســت که باید پای درد دل مردم 
بنشینیم. در شیراز کار بین الحرمینی در حال انجام 
است و این کار خیلی وقت است کلید خورده است. 
پروژه هایی هست که قابل حل است. ما از این موارد 
در استان ها زیاد داریم. بسیاری از مسائل در استان ها 

زود قابل حل است.
  رئیس جمهــور گفت: بســیاری از گرفتاری های 
ما این اســت که پروژه ای شروع شده و برای چند 
سال رها و دچار فرسودگی شده است. پس پروژه ها 
شناســایی، بررســی و صورت مجلس می شود، 
مسئولینش مشخص هستند. ناظر، مردم و مدیران 
می شوند. سه ناظر رســمی هم دارد؛ یک استاندار 
در سطح اســتان، دوم وزیر در سطح وزارتخانه و 
کشور و سوم ریاست جمهوری که در معاونت اجرایی 
رئیس جمهوری بخش فعالی برای پیگیری سفرها 
ایجاد شده است. هیچ سفر ما نیست که کارشناسی 
قبل، بررسی در حین سفر و پیگیری حین انجام کار 
را نداشته باشد. من خواســته ام پروژه ها در کشور 
زمانبندی داشته باشــد تا بتواند یک اقدام عملی و 

اجرایی در زندگی مردم داشته باشد.
  رئیســی ادامه داد: وقتی به خوزستان رفتیم، بحث 
فاضلاب را دنبال کردیم، گفتند تعداد کارگاه ها این 
تعداد بوده و حالا سه برابر شده است. در برخی از 
بخش ها تعداد کارگاه ها سه تا چهار برابر شده است. 
ما نمی توانیم شاهد این مسائل باشیم. پیگیری هم 

خواهیم کرد که این کارها انجام گیرد.
* ســفره و بازار و نان مــردم را هم به این 

مذاکرات گره نمی زنیم
   وی در رابطه با مذاکرات ایران و برنامه جمهوری 
اسلامی ایران در ارتباط با خارج از مرزها و برنامه 
دولت برای رفع تحریم های ظالمانه اظهار کرد: قبلًا 
هم عرض کردم که ما کار اقتصاد مقاومتی را دنبال 
خواهیم کرد و سفره و بازار و نان مردم را هم به این 
مذاکرات گره نمی زنیم اما هیچ زمانی ایران نیز مذاکره 

را ترک نکرده است. ما نسبت به مذاکرات نتیجه محور 
حتماً جدی هســتیم و قبلًا هــم از طریق وزارت 
خارجه و جاهای دیگر گفته شده است که مذاکرات 
باید برای جمهوری اسلامی نتیجه داشته باشد. در 
طرف مقابل هم آمادگی برای لغو تحریم ها می تواند 
نشانی بر جدیت باشد تا این تحریم های ظالمانه رفع 
شود. ابتدا عرض کردیم دولت مستقر شود کار انجام 
خواهد شد و حالا دولت مستقر شده و کار از طریق 

وزارت خارجه در حال انجام است.
* باید جدیت را در طرف مقابل ببینیم

   رئیس جمهور گفت: ما به آنچه گفتیم پایبند هستیم 
و در این امر جدی هســتیم و طرف مقابل هم باید 
جدی باشد. در مذاکراتی که چند روز پیش با نماینده 
اتحادیه اروپا انجام شد، گفته شد جمهوری اسلامی 
در این قضیه جدی است و باید جدیت را در طرف 

مقابل هم ببینیم.
  رئیسی در رابطه با حضور در ترتیبات منطقه ای و 
بین المللی و پیمان های مختلف از جمله عضویت در 
اجلاس شانگهای و نحوه استفاده از این فرصت ها 
برای منافع ملی و امنیت ملی، گفت: ما با عضویت 
دائم در شانگهای ارتباط با زیربناهای اقتصادی منطقه 
آسیایی را فراهم کردیم و همه فعالان اقتصادی باید از 
این زمینه استفاده کنند. آن بخشی که مسئولیت رسمی 
دارد وزارت خارجه است، زیرا اسنادی هست که باید 
به امضا برسد و ممکن است زمان ببرد و بخش های 
مختلف اقتصادی باید فعال شــوند و با کشورهای 
عضو شانگهای ارتباطاتی را برقرار کنند و در جهت 
رونق اقتصادی به ویژه صادرات که زمینه خوبی در 
منطقه داریم، برقرار شود، میزان صادرات ما می تواند 
دو برابر شود. رئیس جمهور تصریح کرد: نقش ما در 
تجارت منطقه ای نقش مناسبی نیست و حتماً باید 
وضعیت را متفاوت کنیم. ارتباط با کشورهای منطقه 
اولویت ما اســت و ما با همه کشورها همکاری و 
تعامل خواهیم داشت و سیاست خارجی ما اقتضا 
می کند، شاید بیشترین نشست را بعد از مسئولیت با 

هیئت های اعزامی به ایران داشتم.
   وی افــزود: امروز هــم در خصوص اراده جدی 
رؤسای کشورهای منطقه، برای ارتباط با ایران مصمم 
هستند و ما هم باید در این رابطه فعالیت مضاعف 
داشته باشــیم. می خواهم به همه فعالان اقتصادی 
بگویم آنچه تاکنون نســبت به ارتباط اقتصادی در 
منطقه انجام شــده، به هیچ وجه کافی نیست و ما را 
قانع نمی کند و ما باید حرکت متفاوتی برای ارتباط 
تجاری و اقتصادی با منطقه داشته باشیم. این اولویت 
ما و دنبال کــردن آن وظیفه همه بخش ها به ویژه 

بخش های مرتبط با صادرات است.
  رئیــس جمهور در رابطه بــا خبر خوب مبنی بر 
رفتن ٣5 رایزن بازرگانی از طریق وزارت خارجه 
به ســفارتخانه های ما در خارج از کشور افزود: از 
محورهایی که از ابتدا اعلام کردیم بحث فعال شدن 
دیپلماســی اقتصادی اســت. در دیدارهایی که در 
شانگهای داشتم، بدون استثنا و در دیدارهایی که در 
تهران داشتم همه اعلام آمادگی می کردند که با ایران 
روابط اقتصادی و تجاری داشته باشند و می گفتند 
اولویت آنها ارتباط با ایران است و از کالای ایرانی 
اســتقبال می کردند. صادرکنندگان و تولیدکنندگان 
بدانند که امروز بازار بسیار خوبی در منطقه وجود 
دارد و آمادگــی خوبی دارند و آن را دنبال کنند. لذا 
تعیین رایزن های بازرگانی در راستای همین سیاست 
است. به زودی هم نشستی با سفرای خود در منطقه 
خواهیم داشــت که مسأله کار در بحث اقتصادی از 

مسائل محوری خواهد بود.
*  مگر کشــوری بدون ایفــای نقش وزارت 
خارجه خود در امر اقتصادی توســعه پیدا 

کرده است؟
   رئیسی خاطرنشان کرد: مگر کشوری بدون ایفای 
نقش وزارت خارجه خود در امر اقتصادی توسعه 
پیدا کرده اســت؟ در هر برنامه معتقد به آمدن همه 
دستگاه ها هستیم. مثلًا اگر می گوئیم اشتغال نمی شود 

فقط به وزارت کار نگاه کرد، به همه وزارتخانه ها و 
نهادها انقلاب و تأثیر گذاران اشتغال نگاه می کنیم. 
در ارتباط با رونق تولید و صادرات نگاه ما به همه 
دستگاه هایی است که می توانند در این زمینه فعال 
باشند. وی در رابطه با اعزام نماینده ویژه به افغانستان 
و موضع ایران راجع به تحولات اخیر افغانســتان 
گفت: ما قبلًا اعلام کردیم تشکیل دولت فراگیر در 
افغانستان که بتواند همه گروه های فعال در افغانستان 
و همه اقوام را نمایندگی کند، مورد حمایت ما است. 
آنچه امروز بعد از اخراج آمریکایی ها در افغانستان 
اتفاق می افتد مسأله داعش به عنوان دست ساخته 

آمریکایی ها است.
   راهبرد ما در افغانستان ایجاد ثبات و وحدت است
رئیسی تاکید کرد: دست ساخته آنها افغانستان را بی 
ثبات می کند و راهبرد ما در افغانستان ایجاد ثبات و 
وحدت است و راهبرد آمریکایی ها ایجاد بی ثباتی 
و تفرقه و جدایی اســت و این مسأله ای است که 
باید برای مردم افغانستان روشن باشد که به حمدالله 
روشن است. باید برای ناظرین وضعیت افغانستان هم 
روشن باشد که امروز سیاست، پیگیری ها و اقدامات 
جمهوری اسلامی برای منطقه و افغانستان امنیت ساز 
است و باید تلاش شود که افغانستان بتواند وضعیت 

آرامی داشته باشد.
  رئیس جمهور بیان کرد: مردم افغانستان باید در صلح 
و آرامش و امنیت به سر ببرند و ما داریم آن را دنبال 
می کنیم. داعش هم دارد در کشورهای مختلف و هم 
افغانستان فتنه گری می کند ثبات در افغانستان بسیار 
مهم است. امروز از حاکمان افغانستان هم می خواهیم 
در برابر این جنایات داعش در افغانستان ایستادگی 
کننــد و بدانند اگر امروز علیه داعش حرکت جدی 
انجام نشود و در منطقه نابود نشود زمینه مزاحمت 
بسیاری از کشورها و مردم این منطقه را فراهم خواهد 
کرد و آینده ما در منطقه آینده بدی خواهد بود. همه 
باید همت کنند همانطور که جمهوری اسلامی برای 
گروه های تکفیری و داعشی انجام داد انجام دهند که 

به نفع همه در منطقه است.
*  مدیران کارآمد باید تثبیت شوند

  رئیسی در رابطه با انتصابات در دولت سیزدهم و 
اینکه به نظر می رسد انتصاب ها با کندی و طمأنینه 
صورت می گیرد، گفت: محــور ما برای انتصاب و 
گزینش افراد و همکاران واقعاً کارآمدی و دلدادگی 
به انقلاب و نظام و باور داشتن مردم است، در کابینه 
کسانی را انتخاب کردم که اگر بررسی کنید ممکن 
است اصلًا به بنده رأی نداده باشند. یعنی یقین داشتم 
به من رأی ندادند و من بــرای عضویت در کابینه 
انتخابش کردم. می خواهم بگویم قبول داشتن بنده از 

شرایط کار کردن در دولت نیست.
  رئیس جمهور ادامه داد: من خدمتگزار هســتم و 
از ایــن تریبون اعلام می کنم عزیــزان در ادارات و 
سازمان ها که بنر من را می زنند به جای من عکس 
امام و مقام معظم رهبری را بزنند. من خدمتگزاری 
هستم که امیدوارم بتوانم کار و وظیفه خود را انجام 
دهم. به دوســتان خود در دولت بارها تکرار کردم 
که محور ما کارآمدی اســت و اگر در میان مدیران 
کسانی کارآمد هســتند حتماً تثبیت شأن کنید تا 
کارشان را ادامه دهند.وی در ادامه تاکید کرد: باز هم 
اعلام می کنم کسانی که دارای کارآمدی هستند باید 
در جایگاه خود تثبیت شوند تا کار خود را با قوت 
ادامه دهند. اما اگر افرادی به هر دلیلی یا خودشان 
نمی خواهند همکاری کنند یا مدیری نیاز به جابجایی 
می بینند و خواست مردم تغییر است این جابجایی 
صورت گیرد. لذا با برخی از دوستان یکبار زیر سقف 

یا جلسه ای بوده باشم نبوده است.
  رئیسی تصریح کرد: این افراد یا توسط گروه هایی 
یا توسط همان سایتی که معرفی کردیم معرفی شدند. 
شــاید در مورد بخشی از کابینه هیچ سابقه رفاقت 
حتی یک روز هم نداشــتم. یکی از اشکالاتی که 
برخی می گیرند این اســت که فلانی دسته و گروه 
ندارد و من واقعاً به دنبال شایســته سالاری بوده و 

هستم. باید معلوم شود فردی شایسته باشد. اینکه 
حتماً با آمدن دولت جدید افراد دولت گذشته باید 
تغییر کنند، چنین نیست. ملاک ما کار آمدی است و 

باید بررسی شود.
  رئیس جمهور در تأیید گفته مجری مبنی بر اینکه 
اگر قرار است کسی که سر کار میاید حتماً کارآمد تر 
باشد، گفت: نسبت به همکاران خود هم گفته ام اینکه 
تا پایان چهار سال حتماً و لابد در خدمت مدیران 
باشیم، چنین تعهدی نداریم و سالی یکبار ارزیابی 
کلانی نســبت به عملکرد همه مدیران داریم و اگر 
رضایت نباشد تصمیم دیگری خواهیم گرفت. مسأله 
ما مردم اســت و به دنبال جمع کردن مرید نیستم. 
به دنبال این هستم که در این جایگاه خدمتگزاری 
پیوند و میثاق ما از باب خدمتگزاری به مردم خواهد 
بود. کسانی که خدمتگزاری را با کارآمدی و روحیه 
انقلابی دنبال کنند حتماً همکار ما در سراسر کشور 

خواهند بود.
*  دولت در شرایط خوبی به ما تحویل داده 

نشد
  رئیسی در پاسخ به این سوال که آیا اوضاع خوب 
است؟ به خصوص ذخایر خزانه؟ تاکید کرد: دولت در 
شرایط خوبی به ما تحویل داده نشد. برخی دولت ها 
آمدند و گفتند خزانه خالی است، من اگر بگویم وضع 
خزانه چه بود ممکن است برخی بگویند شما هم به 
دنبال آغاز کار با گله گذاری هستید. برای فهمیدن 
تفاوت به سفره ها، ارزش پول ملی، میزان بدهکاری 
دولت و کسری بودجه نگاه کنید. خصوصاً در پنج 
شــش ماه آخر دولت، دولت قبل تعهدات بسیاری 
ایجاد کرد که مزید بر کســری ها و مشکلات دیگر 
شد اما به لطف خدا و مشارکت مردم دنبال خواهیم 
کرد آثار آنچه ایجاد شد کمتر بتواند در زندگی مردم 
ظاهر شــود الا شرایط تورمی.   وی ادامه داد: برای 
مثال در هر ماه غیر از حقوق و دستمزد و پرداخت 
یارانه ها حتماً باید متوسط 10 هزار میلیارد هزینه 
انجام شده دولت قبل را پرداخت کنیم. اینکه می گوئیم 
در ماه اول تلاش کردیم از بانک مرکزی استقراض 
نکنیم، معنایش را اقتصاددان ها و مطلعین می دانند. به 
مردم عرض می کنم هر چه کار پیش می رود امیدهای 
بیشتری می بینم و گشایش هایی احساس می کنم که 
 برای کشور ایجاد می شــود. آینده را بسیار روشن 
می بینم یعنی از این شــرایط با کمک مردم خارج 

خواهیم شد.
  رئیــس جمهور گفت: ما درگیــر آثار تورمی ای 
هستیم که تصمیماتش قبلًا گرفته شده است و ما سعی 
می کنیم در تصمیمات خود آثار تورمی یا کمترین 
آثار تورمی را داشــته باشــیم. اگر جایی بخواهیم 
اصــلاح اقتصادی انجام دهیم با مردم و نخبگان در 
میان خواهیم گذاشــت و این اصلاح اقتصادی باید 
انجام شود. آینده را برای کشور و شرایط علی رغم 
همه تهدیدها و تحریم ها روشن می بی نم. به عنایت 

و کمک خداوند امیدوار هستم.
  به گــزارش مهر، مجری در پایــان قرار بعدی با 
رئیس جمهور را سررسید زمان 100 روزه آغاز به 
کار دولت، مطالبه کرد و رئیسی در پاسخ بیان کرد: 
حتماً مایل هستم نسبت به کارهای بزرگ در دست 
اقدام دولت و چه موارد کوچک گزارشی ارائه شود. 
در خصوص سفر به اســتان ها برخی ممکن است 
بگویند بنشین در مرکز و به کارهای بزرگ رسیدگی 
کن اما کارهای بزرگ نباید ما را از کارهای کوچک 
باز بدارد. حتماً ان شــاء الله سعی می کنیم در پایان 
100 روز مقطعی برای مردم گزارشی داشته باشیم. 
 کارهایی هم هســت که تا پایان ســال ادامه دارد. 
می بینم امروز تلاش جدی در همه بخش ها ایجاد 
شــده تا مشــکلات زندگی مردم کم شود و رونق 
اقتصادی ایجاد شود. همینجا از مجلس محترم هم 
بخاطر تصویب قوانین فضای کسب و کار بهتر برای 
مردم تشکر می کنم. امیدوار هستیم با ریشه کن شدن 
این ویروس و رونق اقتصاد و کســب و کار مردم 

احساس کنند شرایط متفاوت شده است.

حجت الاسلام رئیسی :

  سفرهای استانی حق همه استان ها است

آگهی فروش املاک به صورت مزایده سازمان اموال و املاک ستاد
برگزاری مزایده کتبی مرحله 105 املاک و مســتغلات سازمان 
اموال و املاک ستاد با شرایط و تسهیلات جدید به شرح جداول 
ذیل اعلام می گردد ، لذا متقاضیان محترم می توانند از چهارشنبه 
مورخ 1400/07/21 تا پایان روز سه شنبه مورخ 1400/08/04 
همه روزه ، از ســاعت 8 الی 17 به دفاتر فروش به شرح ذیل و 
در روز چهارشنبه مورخ 1400/08/05 از ساعت 8 الی 10:45 
صبح صرفاً در محل بازگشــایی پاکها ، جهت اطلاع از شرایط و 

دریافت اوراق شرکت در مزایده مراجعه نمایند . 

- بندرعباس : بلوار جمهوری اســلامی ، نرســیده به سه راه 
جهانبار، انتهای بلوار بازرگانی ، پلاک 20 ، شماره تلفنهای تماس 
4-33468820 - نمابــر 33468826 - 076 )محل دریافت 

فرم . استقرار صندوق و بازگشایی پاکتها ( 
ملاحضه :

 1- اخذ درخواستهای پیشنهادی به همراه فرم شرکت در مزایده 
 و اصل یک فقره چک تضمینی در وجه ســتاد اجرایی فرمان 
امام )ره( به میزان 5% قیمت پایه ملک در ساعات تعیین شده 

صورت می پذیرد . 2- کلیه املاک عرضه شده با وضعیت موجود 
به فروش می رســند و بازدید از ملک مورد درخواســت الزامی 
است. 3- پیشنهادات فاقد سپرده ، مخدوش ، مبهم و مشروط از 

درجه اعتبار ساقط می باشد .
محل بازگشایی پاکات : 

ســاعت 11 صبح روز چهارشــنبه مورخه 1400/08/05 در 
بندرعباس : بلوار جمهوری اسلامی ، نرسیده به سه راه جهانبار ، 

انتهای بلوار بازرگانی ، پلاک 20 خواهد بود .
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 تکميل فرم الحاقيه الزامی است

مهلت شرکت در مزایده از روز چهار شنبه مورخ 1400/07/21تا ساعت 10:45 صبح روز چهارشنبه مورخ 1400/08/05 می باشد
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  گــروه خبر // مدیــرکل بنــادر و دریانوردی 
هرمــزگان گفت: چهار فروند کشــتی حامل گندم، 
روغن خوراکی و ذرت در مجموع 2۴0 هزار و 7٩٨ 
تن در بندر شــهید رجایی پهلودهی و درحال تخلیه 
کالاها هستند. به گزارش خبرنگار دریا ، »علی رضا 
محمدی کرجی ران« با اشــاره به پهلودهی همزمان 
چهار فروند کشتی حامل کالای اساسی، اظهارداشت: 
دو فروند از این کشــتی ها حامل 1٣٨ هزار و 7٩٨ 
تن گندم می باشند. وی ادامه داد: دو کشتی دیگر نیز 
یکی حامل ٣0 هزارتن روغــن خوراکی و دیگری 
نیزکشــتی پهن پیکری حامل 72 هــزار تن ذرت 
اســت که هم اکنون در اسکله 1٣ این بندر تخلیه و 
به صورت حمل یکسره وارد کشور می شود . مدیرکل 
بنادر و دریانوردی هرمزگان به کشتی های حاضر در 
لنگرگاه بندرعباس نیز اشاره داشت و گفت: 12 فروند 
کشتی دیگر در لنگرگاه بندرعباس مستقرهستند که 
با برنامه ریزی صورت گرفته و سپری نمودن فرآیند 
قانونی و اسنادی، طی روزهای آینده در اسکله های 
ویژه کالاهای اساســی بندر شهیدرجایی پهلو دهی 
می شــوند. محمدی کرجی ران افزود: از مجموع این 
 12 کشتی، هفت فروند آن حامل ۴55 هزارتن گندم، 
 2 فرونــد حامل 71 هزار و500 تن روغن خوراکی، 
2 کشتی حامل 1٣5 هزار تن جو و یک فروند دیگرنیز 
62 هزار تن ســویا را وارد کشــور می کنند. حرکت 
هشت فروند کشتی کالای اساسی از کشورهای مبدا 
به مقصد بندرشهید رجایی مدیرکل بنادر و دریانوردی 
هرمزگان در بخش دیگری از سخنان خود به هشت 
 فروند کشتی دیگر که از کشورهای مبدا به سمت بندر 
شــهید رجایی درحال حرکت هستند نیز اشاره کرد 
و بیان داشت: این هشــت فروند کشتی در مجموع  
نزدیک به ۴٨0 هزار تن انواع کالای اساسی را حمل 
می کنند که با برنامه ریزی انجام شده طی ماه آینده وارد 
لنگرگاه بندرعباس خواهند شد . شایان ذکر است،طی 
شش ماهه سال 1۴00، یک میلیون و 556 هزارو 6٣ 
تن کالای اساسی در بندرشهید رجایی تخلیه شده که 
نسبت به مدت مشابه سال گذشته ۴۴ درصد افزایش 
داشته است. بندر شــهید رجایی با اختصاص تعداد 
شش پست اسکله ویژه کالای اساسی، بهره گیری از 
تعداد 15 باب انبار مسقف به مساحت1٣0هزار متر 
مربع با ظرفیت بالغ بر ٣50 هزار تن، محوطه بارانداز 
به مساحت ٩0 هزار متر مربع و ظرفیت 110 هزار تن 
انواع کالاهای اساسی فله خشک و همچنین تعداد ٣ 
پایانه نگهداری فرآورده های روغن خوراکی به ظرفیت 
٣70 هزار تن یکی از مهم ترین مبادی ورودی کالای 

اساسی کشور به شمار می آید.

مدیرکل بنادر
 و دریا نوردی هرمزگان خبر داد 

تخلیه همزمان چهار فروند کشتی حامل 
کالای اساسی در بندرشهید رجایی


